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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ     ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΣΥΜΕΩΝΙΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

 

     

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

 Αγγελίδης Πέτρος, Αναστασιάδης Αντώνιος, Αργυριάδης Νικόλαος, Βαβαλέκας Ιωάννης, 

Βέρρος Κων/νος, Βλάχος Ηλίας, Βλάχος Ιωάννης, Γκότσης Ηλίας, Ζαπάρα Μαίρη, 

Καβακλιώτης Αντώνιος, Καϊδατζής Νικόλαος, Κουρουζίδης Μηνάς, Κωνσταντινίδου Ελένη, 

Μισυρλής Σπυρίδων, Μπάρκας Αθανάσιος, Μπόγιογλου  Βάσω, Νέδος Νικόλαος, 

Νυκτοπάτης  Αντώνιος, Σαουλίδης Στυλιανός, Σίγκας Γεώργιος, Συμεωνίδης Βασίλειος, 

Σωτηριάδης Δημήτριος, Τερζόπουλος Γεώργιος, Τότσιος Ηλίας. 

   

 

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

1) Εμμανουηλίδου Καίτη, 2) Περδίκης Ζήσης, 3) Στρατουδάκης Στυλιανός.  

 

 

Θ Ε Μ Α Τ Α   Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ   Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ 

 

 

ΘΕΜΑ 1ο  : Έγκριση χορήγησης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 

 

ΘΕΜΑ 2ο  : Απόδοση τιμής προς τον κ. Μητροπολίτη Σερρών Απόστολο Χριστοδούλου. 
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ΘΕΜΑ 3ο : Φιλοτέχνηση ανδριάντος Κων/νου Καραμανλή.  

 

ΘΕΜΑ 4ο : Οικονομική επιχορήγηση του Μ. Γ. Σ. «ΟΡΦΕΑΣ». 

 

ΘΕΜΑ 5ο : Έγκριση πρακτικού της επιτροπής με προτάσεις για την δημιουργία Δημοτικού 

Λαογραφικού Μουσείου. 

 

ΘΕΜΑ 6ο : Συμμετοχή του Δήμου ως εταίρων στην υπό σύσταση Αστική Εταιρεία μη 

κερδοσκοπικού χαρακτήρα με την επωνυμία: «Κέντρο Πρόληψης 

Ναρκωτικών». 

 

ΘΕΜΑ 7ο : Εγγραφή του Δήμου ως συνδρομητή στο διμηνιαίο επιστημονικό περιοδικό 

για θέματα Τοπικής Αυτοδιοίκησης «ΔΗΜΟΣ». 

 

ΘΕΜΑ 8ο : Διαμόρφωση και στρογγυλοποίηση τελών και δικαιωμάτων του Δήμου σε 

ΕΥΡΩ. 

 

ΘΕΜΑ 9ο:  Καταβολή σε Δημοτικούς Υπαλλήλους επιδικασθέντων ποσών μετά από 

αποφάσεις του τριμελούς Πρωτοδικείου Σερρών.  

 

ΘΕΜΑ 10ο:  Επιστροφή χρηματικών ποσών ως αχρεωστήτως εισπραχθέντων. 

 

ΘΕΜΑ 11ο:  Συμμετοχή του Δήμου στην αύξηση του μετοχικού κεφαλαίου της ΑΝ. Ε. 

ΣΕΡ.   Α. Ε.  

 

ΘΕΜΑ 12ο:  Ψήφιση πίστωσης 7.484.000   δρχ. προς τον σκοπό συμμετοχής του Δήμου 

στην αύξηση του Εταιρικού Κεφαλαίου της   Ε. Σ. Α. Ν. Σ.      Α. Ε.  

 

ΘΕΜΑ 13ο:  Έγκριση αναπροσαρμογής του δικαιώματος τομής ή εκσκαφής οδοστρώματος  

ή πεζοδρομίου του Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ 14ο:  Οικονομική ενίσχυση της Σερραϊκής Πολιτιστικής Καλλιτεχνικής Εταιρείας   

«ΤΕΧΝΗ».  

 

ΘΕΜΑ 15ο:    Ορισμός μελών των Δ. Σ. των Ν. Π. των αθλητικών εγκαταστάσεων.  

 

ΘΕΜΑ 16ο: Ορισμός μελών του  Δημοτικού Συμβουλίου στην επιτροπή των όρων της 

σύμβασης με τίτλο:  «Μελέτη Κέντρου Στήριξης Επιχειρήσεων».  

 

ΘΕΜΑ 17ο : Ορισμός μελών τακτικού και αναπληρωματικού για τις επιτροπές: 

α)Εισήγησης για ανάθεση έργων προϋπολογισμού άνω των                

25.000.000 δρχ. και  

β)Εισήγησης για ανάθεση έργων μέχρι προϋπολογισμού 25.000.000  δρχ.  

 

ΘΕΜΑ 18ο: Τροποποίηση της υπ’ αριθμ. 490/ 97  Α. Δ. Σ. ως προς το εμβαδόν της 

εκποιηθείσης έκτασης στην ΔΕΠΑ.   
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ΘΕΜΑ 19ο: Στεγαστική αποκατάσταση Παλιννοστούντων ομογενών.  

 

ΘΕΜΑ 20ο: Έγκριση ανάθεσης μελέτης  «Τεχνική πρόταση κατασκευής υπογείου χώρου 

στάθμευσης στο Ο. Π.   181». 

 

ΘΕΜΑ 21ο: Έγκριση μελετών, Α. Π. κλπ. Δημοτικών έργων.  

 

ΘΕΜΑ 22ο:  Τροποποίηση της υπ’ αριθμ. 167/ 2001   Α. Δ. Σ.  

 

ΘΕΜΑ 23ο: Αγορά γηπέδων   (οικοπέδων ή αγροτεμαχίων ) προς ανέγερση κατοικιών προς 

τον σκοπό οικιστικής αποκατάστασης  ROM. 

 

ΘΕΜΑ 24ο: Έγκριση- ενημέρωση αποφάσεων Δ. Σ. των Δημοτικών Επιχειρήσεων.  

 

ΘΕΜΑ 25ο: Έγκριση  «Προγράμματος Εκδηλώσεων <ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ 2001>». 

 

ΘΕΜΑ 26ο : Συγκρότηση επιτροπής για την καταχώριση ακινήτων στο Κτηματολόγιο του 

Δήμου. 

 

ΘΕΜΑ 27ο: Έγκριση πινάκων οφειλών παρελθόντων οικονομικών ετών και ψήφιση 

συμπληρωματικών πιστώσεων. 

 

ΘΕΜΑ 28ο: Έγκριση προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες του Δήμου.  

 

 

  

11η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η   2001 

 

 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Κύριοι συνάδελφοι αρχίζει η 

συνεδρίαση. 

 κ. Μπάρκας: Θα ήθελα προ ημερήσιας διάταξης, να μου δώσετε το λόγο για ένα θέμα 

που έχει δημιουργηθεί εδώ και πολύ καιρό, αλλά την περασμένη εβδομάδα έγινε στόχος και 

έχει αναφερθεί σ’ αυτό και ο κ. Δήμαρχος σ’ ένα ρεπορτάζ ενός καναλιού της πόλης, στο 

οποίο μίλησε για κάποια συμφέροντα που εξυπηρετούνται κ.λ.π. Θα ήθελα κάποιες  

εξηγήσεις, διότι ο τοπικός τύπος από τις 17 Μαΐου  έως 25-26 συνέχεια γράφει.  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Κύριε Μπάρκα, αυτό το θέμα, ίσως 

πάρει έκταση, γι’ αυτό ας διαβάσουμε τα κατεπείγοντα και μετά το βλέπουμε.  

 

- Ο κ. Στρατουδάκης, έχει ζητήσει άδεια για να απέχει από τα Δ.Σ. για χρονικό 

διάστημα πάνω από 30 μέρες, γιατί θα λείψει στην  Αμερική για οικογενειακούς 

λόγους και βάσει του κανονισμού, πρέπει να περάσει από το Δ.Σ. Νομίζω ότι δεν 

υπάρχει κανένα πρόβλημα..  

- Ορισμός μέλους του Δ.Σ. για τις Λαϊκές Αγορές. Δηλαδή, η Νομαρχιακή 

Αυτοδιοίκηση, καλεί να συμπληρωθεί από ένα μέλος της Τοπικής Αυτοδιοίκησης η 

επιτροπή. Προτείνεται ο κ. Τερζόπουλος Γεώργιος, που είναι υπεύθυνος 

Αντιδήμαρχος, με αναπληρωματικό του. 
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- Εγκρίνονται. 

 

 

- Εξέταση αίτησης συμπολίτισσας από την Οινούσα, που μιλάει για την καλλιέργεια 

αγροτεμαχίων, τα οποία νόμιζε ότι ήταν δικά της, αλλά τελικά ανήκουν στον Δήμο 

και εδώ θα πρέπει να οριστεί το αντίτιμο γι’ αυτή την περίπτωση. Νομίζω ότι εδώ 

υπάρχει κατά την περίοδο 1999-2000 το ποσό των 6.000 δρχ. / στρέμμα. Εμείς πρέπει 

να ορίσουμε και πρέπει να δούμε τι θα γίνει με αυτές τις υποθέσεις.  

 

 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Το θέμα δεν είναι η αίτηση της δημότισσας. Το θέμα είναι, πολλές 

εκτάσεις που είναι δημοτικές και κάποιοι τις επινοικιάζουν σε άλλους για να πάρουν τις 

επιδοτήσεις. Θα ζητήσουμε, όπως κάνουμε και στην δική σας την θεία κ. Δήμαρχε, όλα αυτά 

να τα νοικιάσουν από τον Δήμο με ένα συμβολικό τίμημα κατ’ αρχάς των 1.000 δρχ./στρ., 

έτσι ώστε με την ενοικίασή τους  από τον Δήμο να γίνει πρώτα αναγνώριση από τους ίδιους,  

ότι ιδιοκτήτης αυτών των εκτάσεων είναι ο Δήμος. Και μετά, αφού γίνει η αρχική ενοικίαση 

με αυτό το συμβολικό τίμημα και αφού δούμε όπως είπε ο κ. Αναστασιάδης την γονιμότητα 

και την παραγωγή  αυτών των χωραφιών, αργότερα προσδιορίζουμε υψηλότερα μισθώματα. 

Έρχεται το θέμα τώρα σαν κατεπείγον, διότι τελειώνουν οι  προθεσμίες της υποβολής των 

δηλώσεων και αν το Δ.Σ. δεν προσδιορίσει κάτι τέτοιο, θα συνεχίζουν οι σφετεριστές-

καταπατητές και οικειοποιητές να τα νοικιάζουν σαν επινοικιαστές.  

 

 

 - Εγκρίνεται το μίσθωμα των 1.000 δρχ./στρέμμα. 

 

 

κ. Βλάχος Ι.: Κύριε Δήμαρχε, τι γίνεται με την ΒΑΛΚΑΝ και τα 450 στρέμματα; 

Οφείλει εδώ και πολλά χρόνια τα μισθώματα. Σε κατ’ ιδίαν συζήτηση με τον Αντιδήμαρχο 

τον κ. Τερζόπουλο, μου είπε ότι κάτι θα γίνει. Δείτε το σας παρακαλώ.  

κ. Τερζόπουλος: Το θέμα είναι σε εκκρεμότητα δικαστική. Πρόσφατα το συζήτησα 

με τον κ. Αμαξόπουλο.  

κ. Βλάχος Ι.: Παίρνει η ΒΑΛΚΑΝ την επιδότηση;  

κ. Τερζόπουλος: Προφανώς, ναι.  

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Ένα άλλο θέμα που ζήτησε ο 

Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Πολιτικής ο κ. Κουρουζίδης, να μπει ως κατεπείγον, είναι: 

- στα πλαίσια της κοινωνικής πολιτικής του Δήμου, για κατασκήνωση 50 παιδιών 

ηλικίας 6-14 ετών στο χρονικό διάστημα που είναι 11 (ένδεκα) ημερών και ορίζει την 

καταβολή χρημάτων κ.λ.π. Προτείνεται να γίνει μια επιτροπή στην οποία θα 

συμμετέχουν ο Αντιδήμαρχος Κοιν. Πολιτικής  και οι δύο κοινωνικοί λειτουργοί.  

κ. Βλάχος Ι.: Η επιτροπή τι θα κάνει, θα ελέγξει τα παιδιά;  

κ. Κουρουζίδης: Ουσιαστικά, επειδή ζητάμε  προσφορές, θα επιλέξει την 

κατασκήνωση. Για τα παιδιά θα είναι ανοικτή σε όλους.  

κα Ζαπάρα: Και να επιδιώξουμε να ζητήσουμε από την κατασκήνωση τα επιπλέον 

παιδιά, που όλοι δίνουνε χωρίς να πληρώσουν. Νομίζω και πέρσι το κάναμε. Για να 

μπορούμε να εκμεταλλευτούμε το νούμερο των ατόμων που μπορούμε να βάλουμε, χωρίς να 

πληρώσουμε.  

κ. Τερζόπουλος: Κα Ζαπάρα και πέρσι έγινε αυτό. 
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- Εγκρίνεται. 

 

 

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Το λόγο έχει ο κ. Μπάρκας για να 

ζητήσει τις διευκρινίσεις που θέλει. 

 κ. Μπάρκας: Να μιλήσουμε για συγκεκριμένα πράγματα, γιατί δεν μπορώ να λέω 

αοριστίες. Βασικά, με ένα δημοσίευμα, αν κάποιοι νομίζουν ότι έτσι μπορούν  να 

εξυπηρετηθούν τα συμφέροντά τους, ή μεταξύ τους οι εκδότες να αλληλοκατηγορούνται για 

διάφορα ποσά για την προηγούμενη Δημοτική Αρχή, αυτή είναι μια δικιά τους υπόθεση. 

Όμως θέλω να απαντήσω και κακώς τόσο καιρό που ενώ είχαμε τα στοιχεία, υπάρχει ένα 

έγγραφο εδώ της ΔΕΥΑΣ από τις 7-12-1999, ποιοι πήραν αυτά τα περιβόητα ποσά που βλέπω 

ότι τώρα έχουν ξεφύγει σε υπερβολές. Θέλω να πω όμως για ένα δημοσίευμα στο 

ΕΛΕΥΘΕΡΟ ΒΗΜΑ, που έγινε στις 17-5-2001 και το οποίο πληροφορήθηκα εγώ μετά από 

δυο μέρες λόγω αργίας-απεργίας. Θέλω να το μοιράσω σε όλους τους Δημοτικούς 

Συμβούλους, για να δείτε τι γίνεται. Τελειώνοντας το δημοσίευμα που το υπογράφει ο Ε. Β., 

συνιστά στον κ. Δήμαρχο, ότι έπρεπε ο κάθε κατεργάρης να πάει στον μπάγκο του, ή να πάει 

στον Εισαγγελέα, διότι κυκλοφορεί με Μercedes  ο κ. Μπάρκας κ.λ.π., δεν αναφέρει όμως το 

χρώμα, το τύπο της Mercedes. Αυτά τα πράγματα είναι υπερβολές. Το τι θα γίνει θα το δούμε 

παραπέρα. Αυτό το δημοσίευμα της 23ης του μηνός, ημέρα Τρίτη, το κάνει ρεπορτάζ το 

κανάλι «ΕΠΙΛΟΓΕΣ». Απ’ ότι κατάλαβα, μιλούσε κάποια κοπελιά. Και αμέσως μετά υπήρχε 

μια απάντηση του κ. Δημάρχου πάνω σ’ αυτό. Ο κ. Δήμαρχος είπε, ότι δεν γνωρίζει, αλλά 

υπάρχει κάποιο ηθικό πρόβλημα κ.λ.π. Εγώ δεν θέλω να δώσω συμβουλές, αλλά είναι πια 

πραγματικότητα εδώ και 3 χρόνια που  έχω γίνει ένας κινητός στόχος, ένα σημείο αναφοράς 

διαπλοκής, με οικονομικές συναλλαγές, συμφέροντα και τα τοιαύτα. Όποιος θέλει κάποτε να 

κτυπήσει κάτι, ή μέσα και στον ίδιο τον συνδυασμό, να πει ότι δεν φταις εσύ κ. Βλάχο ή κα 

Ζαπάρα, αλλά φταίει ο Μπάρκας ο κάκιστος, που έπαιρνε τα κονδύλια διότι έχει κάποια 

συγγένεια με τον κ. Αραμπατζή και του έδωσε τα χρήματα έτσι για να μεγαλώσει τις 

επιχειρήσεις του. Αυτά τα πράγματα είναι εντελώς αηδίες. Και σας λέω επίσημα, ότι δεν 

συμμετέχω στο Δ/κό Συμβούλιο. Και αν είμαι μέλος του Δ/κού  Συμβουλίου ή αν είναι 

μέτοχος, αυτά είναι γνωστά από πολύ πριν. Δεν το απαγορεύει  κανένα σύνταγμα, ούτε ο 

Νόμος του ΄95 ούτε ο Νόμος του 2001.  Το πόσο συμμετέχω κι αν έχω κάποια αρμοδιότητα, 

είναι άλλη ιστορία. Αυτό όμως δεν σημαίνει ότι μπορούν κάποιοι να το χρησιμοποιούν σαν 

καραμέλα για να χτυπάν πολιτικά και ηθικά, μέσα σε μια μικρή κοινωνία. Άρχισε πολύ νωρίς 

η προεκλογική μάχη και θα γίνει μεγάλος σαματάς για  πολλά θέματα. Εγώ δεν θα αναφέρω 

ποιος έχει κουμπαριό με ποιον Δημοτικό Σύμβουλο!  

Δημιουργείται μια ατμόσφαιρα διαπλοκής και οικονομικής συναλλαγής για τηλεοπτική 

κατανάλωση και για μια πολιτική επίθεση στο πρόσωπό μου και κατ’ επέκταση αν θέλετε 

στον συνδυασμό και γενικά  για μια γενική εικόνα. Εγώ αυτό δεν θα το επιτρέψω από εδώ και 

πέρα. Γιατί για το ίδιο θέμα η εφημερίδα  «Ο ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΣ» έγραψε: <όταν το ρεύμα το 

έπαιρνε κάποιο κανάλι από τον ΚΑΓΙΑ>, έγραφε ότι κι εγώ ήμουν συνυπεύθυνος.  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  Κύριε Μπάρκα μιλάτε για 

δημοσιεύματα. Πείτε μας συγκεκριμένα πράγματα.  

 κ. Μπάρκας: Τα δημοσιεύματα συνεχίζονται κατά καιρούς, ανάλογα με το πώς 

έρχεται το θέμα στην επικαιρότητα.  

Τώρα να σας εξηγήσω για τα ποσά. Λυπάμαι πολύ που και άλλες εφημερίδες του τοπικού 

τύπου και «Η ΠΡΟΟΔΟΣ»  στη <ΣΦΗΚΑ> τελευταία έγραψε ότι, δοθήκανε κάποια χρήματα 

κ.λ.π. Ο «ΠΑΡΑΤΗΡΗΤΗΣ» στις 10-9-1998 είχε γράψει πόσα  κονδύλια πήρε ο καθένας. 
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 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος): Κύριε Μπάρκα θα μου επιτρέψετε, 

είναι ένα θέμα που αφορά τα δημοσιεύματα. Υπάρχει συγκεκριμένο θέμα που θέλετε να 

βάλετε στον Δήμαρχο ή στους Δημοτικούς Συμβούλους για να απαντήσουμε; Σας παρακαλώ!  

 κ. Μπάρκας: Στις 10-9-1998, μην με διακόπτετε, δεν θέλω να βγω στα κανάλια να 

κάνω Show.  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  Αν αυτή την στιγμή θέλετε να 

καταγγείλετε τα κανάλια μέσα από το Δ.Σ., θέτετε το θέμα και απολογείστε αυτή την στιγμή 

για ένα πράγμα …………….. 

 κ. Μπάρκας: Εγώ τρία χρόνια δεν είχα την ανάγκη να απολογηθώ σε κανέναν για ότι 

λεγόταν. Για ψιθύρους, για λάσπη, κ.λ.π. Τώρα βλέπω ότι το παιχνίδι χόντρυνε. Να σας πω 

όμως για τα ποσά. Τα ποσά στις εφημερίδες, είναι συγκεκριμένα. Και έχω μια κατάσταση 

όπου φαίνεται, ότι όλοι πήραμε πάρα πολύ μεγάλα ποσά. Εφημερίδες που ήταν 2,5 ετών 

πήραν 4.500.000 δρχ. και επειδή το θέμα αφορά το συγκρότημα Αραμπατζή, να σας πω αυτό 

πόσα πήρε. Να σας δώσω στοιχεία και ελάτε μετά να μου κάνετε αντιπαράθεση κ. 

Παπαδόπουλε, πάνω σ΄ αυτό το θέμα. Πρέπει να ξεδιαλύνουν κάποια πράγματα. Διότι αυτή η 

σβούρα δεν ξέρετε ποιον θα πάρει στο τέλος με αυτά που γίνονται. Λοιπόν, η «ΑΚΡΙΤΙΚΗ 

ΦΩΝΗ» πήρε 2.500.000 δρχ., η εβδομαδιαία «ΠΑΝΣΕΡΡΑΪΚΗ» άλλα 2.015.000 δρχ. και το 

«ΣΕΡΡΑΪΚΟ ΘΑΡΡΟΣ» 2.853.000 δρχ. Στο σύνολο, 7.290.000 δρχ. Αυτά τα χρήματα τα 

πήραν όχι από τους δημότες, αλλά από τα μέτρα δημοσιότητας που μας υπέβαλε το Ταμείο 

Συνοχής. Στο σύνολο. Εκ των οποίων είχε να πάρει 1.700.000 δρχ. και όχι 2.700.000 δρχ. που 

γράφει ο τοπικός τύπος και το δελτίο τύπου του κ. Δημάρχου στο οποίο πιστεύω ότι έγινε 

κάποιο λάθος. Από κει και πέρα, πήρε ένα άλλο σύνολο χρημάτων περίπου 5.500.000 δρχ. ο 

κ. Αραμπατζής από τις προκηρύξεις και τις διακηρύξεις που δίναμε σε όλες τις εφημερίδες. 

Είχαμε αυτή την στρατηγική και τις δίναμε σε όλες τις εφημερίδες. Αν τώρα το κόστος της 

μιας προκήρυξης στην Χ εφημερίδα ήταν 200.000 δρχ. και ο άλλος το έβαζε 60 ή 70, είναι 

άλλο θέμα. Στο σύνολό τους, πήρε από την ΔΕΥΑΣ 13.199.000 δρχ., αν πληρωνόταν και το 

1.700.000 δρχ. Εγώ εδώ δεν θέλω να προστατέψω κανέναν εκδότη. Ήρθα να προστατέψω τον 

εαυτό μου από την κόντρα που  έχουν πολλοί εκδότες για δικούς τους λόγους. Περίπου τα 

ίδια ποσά σας λέω, πήραν όλες οι εφημερίδες και ο «ΠΑΡΑΤΗΡΗΤΗΣ» γράφει, ότι ο κ. 

Αραμπατζής πήρε 9.130.000 δρχ. Γράφει λιγότερα. Αυτό το γράφει στις 10-9-1998. Λέει 

επίσης, ότι δεύτερος έρχεται ο μαθητευόμενος του κ. Αραμπατζή κ. Ρακιτζής, ο οποίος πήρε 

4.600.000 δρχ. με 2,5 χρόνια που είναι εκδότης. Αντιλαμβάνεσθε ότι από τον Σεπτέμβριο του 

1998, κλείνουμε τρία χρόνια. Και πιο μπροστά σέρνονταν μικρά, πονηρά και διάφορα. Θέλω 

να πω, ότι αυτό το κλίμα δεν ευνοεί κανέναν. Δεν θα ήθελα να μπω σε αυτό το τηλεοπτικό 

πεζοδρόμιο που γίνεται, χαμένοι βγαίνούν πάρα πολλοί και ίσως περισσότερο αυτοί που 

ενδιαφέρονται για τα μεγάλα προβλήματα της πόλης, αλλά δεν θα μπορούσα και να σταθώ 

έτσι και να μην απαντήσω σ’ αυτά τα πράγματα. Εγώ δεν έχω να φοβηθώ κανέναν εκδότη και 

σας λέω ότι από εδώ και πέρα με το παραμικρό, θα το φέρνω θέμα. Έκανα το καθήκον μου. 

Όλοι πήρανε. Από την Τσέπελο που έβγαλε εφημερίδα Αθλητική, το «ΓΙΑΤΙ», το «ΜΕΤΑ», 

κ.λ.π. Αδικήθηκε ο «ΠΑΡΑΤΗΡΗΤΗΣ» και την ευθύνη την  έχω κι εγώ, θα σας πω όμως 

γιατί. Γιατί οι άλλοι ερχόταν στην ΔΕΥΑΣ ή οι ίδιοι ή με τηλεφωνήματα και  μας 

ενοχλούσαν. Ενώ ο «ΠΑΡΑΤΗΡΗΤΗΣ» κράτησε μια στάση διαφορετική. Και τώρα ακόμη 

ανέφερε μια φορά το θέμα και το έκλεισε. Δεν μπορώ εγώ να προχωρώ και να μου λένε <τι 

έγινε εκεί>, <τα έδωσες εδώ>,<δεν τα έδωσες εκεί>. Αντιλαμβάνεσθε ότι ο καθένας μπορεί 

να έχει τις ιδέες του και τις απόψεις του. Το κλείνω εδώ το θέμα.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ευτυχώς που βάζετε θέμα αξιοπρέπειας και κύρους, αλλά θα 

περίμενα από πολλούς από εσάς να το βάλετε εδώ και  καιρό,  όταν  εγώ σε καθημερινή βάση 
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 υβρίζομαι και χλευάζομαι, όχι στην πολιτική που γίνεται, αλλά γίνεται προσπάθεια και να 

μειωθώ σαν άνθρωπος. Και κανείς, ιδίως από εκείνη την πλευρά, δεν είπε: «Δήμαρχε, για 

όνομα του Θεού». Ακόμα και τα οδοιπορικά τα οποία όπως ξέρετε, άμα πάει κάπου ο 

Δήμαρχος, δηλώνει ο οδηγός για να πάρει τα εκτός έδρας και ποτέ δεν ενδιαφέρεται ο 

Δήμαρχος  να πει αυτά τα οδοιπορικά θέλω, που είναι και 3.300 δρχ. την ημέρα. Εσείς κ. 

Δήμαρχε το ξέρετε. Και ποτέ κανένας Δήμαρχος δεν είναι κερδισμένος οικονομικά, αλλά 

είναι ζημιωμένος. Αυτό είναι αναμφίβολο. Θέλετε τις δημόσιες σχέσεις; Θέλετε την 

κιμπάρικη εμφάνιση και συμπεριφορά που πρέπει να έχει; Οι 630.000 δρχ. που έπαιρνα μέχρι 

τώρα εγώ, γιατί κάποιοι έβγαζαν στις εφημερίδες εντελώς ξεδιάντροπα τις ακαθάριστες 

αποδοχές. Εμφάνιζαν και αμοιβές από την ΔΕΥΑΣ, τις οποίες εγώ, επειδή άλλαξε και ο 

Νόμος, ανεξάρτητα αν το Δ/κό Συμβούλιο πρότεινε να έχει ο Πρόεδρος της ΔΕΥΑ αμοιβές, 

δεν είχα. Και χαίρομαι που το βάζετε έτσι. Αλλά αν εσείς νομίζετε ότι κάποια εφημερίδα ή 

μέσο ενημέρωσης ή και πολλές, σας είχε, όπως κι εγώ ευθαρσώς έκανα και κάνω καταγγελία.  

Τώρα, όταν με ρώτησαν είπα, ότι εγώ δεν είμαι δικαστήριο συμπεριφοράς των Δημοτικών 

Συμβούλων. Και κυρίως δεν πιστεύω στην ποινικοποίηση της πολιτικής ζωής. Εάν ένας 

Δημοτικός Σύμβουλος σχετίζεται κατά κάποιον τρόπο με ένα Μέσο Ενημέρωσης, είναι θέμα 

ηθικής αξιολόγησης και πολιτικής  συμπεριφοράς. Δεν είναι θέμα ότι είναι ηθικός ή 

ανήθικος. Ας το κρίνει αυτό η κοινωνία. Εγώ συμφωνώ με αυτό που λέτε, ότι τελικά όποιος 

αναμιγνύεται με τα κοινά, έχει μεγάλο φόρτο επάνω του. Από κει και πέρα να μην πέφτει και 

καθημερινά λάσπη και ας γίνεται πολιτική αλλά ας μην γίνεται σπίλωση και προσπάθεια 

μείωσης ακόμη και της προσωπικής αξιοπρέπειας. Αυτό είναι απαράδεκτο. Εγώ δε, στην 

επιστολή – καταγγελία που έκανα, ύστερα από πολύ βάσανο, διότι πιστεύω στην 

ελευθεροτυπία, και πιστεύω ότι ο ανεξέλεγκτος άρχοντας είναι επικίνδυνο πράγμα, αλλά 

άλλο ανεξέλεγκτος άρχοντας και άλλο οι ύβρεις και οι χλευασμοί σε καθημερινό επίπεδο, με 

σκοπό να μειώσουν κάποιον προσωπικά. Και αν θέλετε κυκλοφορήστε έξω στην κοινωνία 

ανώνυμα και να σας πουν οι Σερραίοι ποιος πολιτικός που ασχολείται με τα δημοτικά 

πράγματα υβρίζεται και χλευάζεται καθημερινά, είτε άμεσα, είτε έμμεσα. Αυτά δε που 

ανακοίνωσα, είναι στοιχεία συγκεκριμένα. Δεν είναι λάθος στοιχεία. Μπορεί ο κάθε 

Δημοτικός Σύμβουλος να ρθει να τα πάρει και όλες τις αμοιβές που πήραν όλες οι 

εφημερίδες. Δεν ήταν δυνατόν να ανακοινώσω τίποτα λανθασμένο.  

 κ. Μπάρκας: Ένα λεπτό κ. Δήμαρχο να σας πω κάτι, το οποίο γνωρίζουν άνθρωποι 

της παράταξης. Στα τέλη του 1999, φτάσαμε στο σημείο δημοσιογράφος γυναίκα, της οποίας 

δεν μου  έχουν πει το όνομα, αλλά ρωτήστε τον Βύρωνα,  που ήταν πρόεδρος στην 

Κοινότητα Αγ. Πνεύματος και δουλεύει στο Τμήμα Συγκοινωνιών, πήγε σ’ αυτόν και ζήτησε 

να δουν μέσα από τα κομπιούτερ την μάρκα για την Mercedes κ.λ.π. Έχουμε ξεφύγει. Και 

τώρα για πρώτη φορά επίσημα. Δεν θα χαριστώ σε κανέναν. Ας συγκρουστώ με τους πάντες 

και με τα πάντα. Είμαστε μια κοινωνία που μεταξύ μας γνωριζόμαστε πολύ καλά.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Υπάρχει και η δικαιοσύνη για να προστατευθεί ο καθένας.  

 κ. Σωτηριάδης: Δεν θα έπαιρνα τον λόγο εάν δεν αναφερόταν ο κ. Δήμαρχος στην 

από εδώ πλευρά. Κύριε Δήμαρχε, αυτό το είχαμε συζητήσει κι άλλη φορά και μάλιστα, το 

είχατε αποδεχτεί προς τιμήν σας.  Ρόλος μας είναι, να ελέγχουμε  και να ασκούμε κριτική. 

Για την προσωπική σας ζωή, για την αξιοπρέπειά σας, η από εδώ πλευρά σας προστατεύει 

όταν χρειάζεται. Ποτέ δεν έγινε καμία παρέμβαση, γιατί είδα ότι εκφράσατε παράπονο 

αδίκως. Είπατε, ότι η από κει πλευρά δηλαδή η από εδώ, δεν σας προστάτεψε.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν εξέφρασα παράπονο. Δεν θέλω να με προστατεύσει, τον εαυτό 

μου είμαι σε θέση να τον προστατέψω.  
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 κ. Σωτηριάδης: Αν δεν τα μάθατε, ίσως στο μέλλον θα τα ακούσετε. Και θα δείτε 

πως λειτουργεί η από εδώ πλευρά για όλους τους συναδέλφους εδώ μέσα, όχι μόνο για τον 

Δήμαρχο, σε ότι έχει σχέση με την  προσωπική, κοινωνική ζωή και την αξιοπρέπειά του.  

 κ. Βλάχος Ι.:  Μια διευκρίνιση. Αναφέρθηκε ο κ. Μπάρκας σε δημοσιεύματα που 

αφορούν την ΔΕΥΑΣ. Όσον αφορά τον Δήμο, το ξέρει ο κ. Δήμαρχος, και όλοι εδώ μέσα, ότι 

την ευθύνη την είχε η κα Πετρακόγιαννη. Δηλαδή, την δίκαιη κατανομή. Και για τον 

χαρακτήρα της κας Πετρακόγιαννη πιστεύω ότι δεν αμφιβάλλει κανείς. Εγώ τουλάχιστον της 

είχα απόλυτη εμπιστοσύνη. Πιστεύω και ο κ. Δήμαρχος το ίδιο. Ποτέ δεν την ήλεγξα και δεν 

ρώτησα που δίνει. Και πιστεύω, ότι έκανε σωστά την δουλειά της και δίκαια μοίραζε τα 

δημοσιεύματα στις τοπικές εφημερίδες.  

 

 

ΘΕΜΑ 1ο  : Έγκριση χορήγησης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 

 

 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  Αν διαβάσετε τα θέματα θα δείτε 

ότι υπάρχει μια εκκρεμότητα, δηλαδή πρέπει ένας από τους τέσσερις συνεταίρους να 

προσκομίσει αντίγραφο του ποινικού μητρώου και έχει κάνει υπεύθυνη δήλωση ότι θα την 

προσκομίσει. Αυτό όμως είναι μια εκκρεμότητα, μόλις προσκομίσει το αντίγραφο ποινικού 

μητρώου, θα δοθεί η άδεια.  

 κ. Τερζόπουλος: Αναφέρει ότι το περιμένει από την Γερμανία.  

 

 

 - Εγκρίνονται.  

 

 

ΘΕΜΑ 2ο  : Απόδοση τιμής προς τον κ. Μητροπολίτη Σερρών Απόστολο Χριστοδούλου. 

  

 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  Υπάρχει μια πρόταση προς το Δ.Σ. 

και στον Δήμαρχο από έναν συμπολίτη μας, τον Χαράλαμπο Γουρουζίδη, για να απονέμουμε 

τιμή στον Μητροπολίτη και έχει ορίσει συγκεκριμένη ημερομηνία 27 Ιουνίου, για την 

εκδήλωση.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν χρειάζεται να πω πολλά. Είναι γνωστό σε όσους ξέρουν το 

παρελθόν της πόλης, η σπουδαία προσωπικότητα και η συμβολή στην σωτηρία του 

Ελληνισμού των Σερρών στους Βαλκανικούς πολέμους, του εν λόγω Μητροπολίτη. Θα γίνει 

μια ομιλία από καθηγητή Πανεπιστημίου ο οποίος δέχτηκε  την πρόσκληση και θα 

κοιτάξουμε να στήσουμε κι ένα μνημείο τιμής σ’ αυτόν τον ιεραπόστολο στην παλιά 

Μητρόπολη. Πρέπει να γίνει μια επιτροπή, θα συνεννοηθώ εγώ με αυτούς που πρέπει και με 

εσάς εδώ πέρα, να κάμουμε μια επιτροπή, η οποία θα ασχοληθεί με το θέμα. Θα συνεννοηθώ 

με τον Σεβασμιότατο Μητροπολίτη. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 3ο : Φιλοτέχνηση ανδριάντος Κων/νου Καραμανλή.  
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 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  Εδώ υπάρχει μια ανάθεση 

κατασκευής μνημείου, υπάρχει η προκήρυξη, ορίζεται το ποσό.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Έχω την γνώμη, ότι υλοποιείται μια ομόφωνη απόφαση όχι μόνο 

του Δ.Σ. αλλά και όλης της Σερραϊκής Κοινωνίας, μετά τον θάνατο του αειμνήστου 

συντοπίτη μας, προέδρου της Δημοκρατίας.  

Εδώ ήθελα να πω μόνο, ότι έχω κάνει μια κουβέντα με τον αδελφό του, τον κ. Αχιλλέα 

Καραμανλή. Θα πρέπει, η απόφασή μας να έχει ανοικτή την δυνατότητα συμμετοχής και 

συνεισφοράς και άλλων φορέων στον ανδριάντα, έτσι ώστε είτε ιδιώτες θέλουν, είτε το 

Ίδρυμα Αρχείων Καραμανλή, είτε η οικογένεια του αειμνήστου Προέδρου θέλει να 

συνεισφέρει για να γίνει ένας ανδριάντας και γενικότερα ένα περίλαμπρο μνημείο αντάξιο 

της ιστορίας του. Αλλά όμως το έναυσμα πρέπει να είναι η απόφαση και η προκήρυξη που 

γίνεται από το Δ.Σ. Πιστεύω ότι και με την φροντίδα της οικογένειας του ιστορικού 

εκλιπόντος, ότι βρέθηκαν αξιόλογοι καλλιτέχνες που θα αναλάβουν να φιλοτεχνήσουν αυτή 

την προτομή. Θα προσδιορίσουμε το μέρος που πρέπει να είναι εδώ στην Πλατεία 

Ελευθερίας, να δούμε όμως πως! Γιατί και η διαμόρφωση του χώρου, μπορεί να είναι μια 

συνολική επέμβαση. Νομίζω ότι είναι μια υποχρέωση του Δ.Σ. αυτό. Το είχαμε αποφασίσει 

όλοι μαζί.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 4ο : Οικονομική επιχορήγηση του Μ. Γ. Σ. «ΟΡΦΕΑΣ». 

 

 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  Αυτό έχει να κάνει με τον 

ανδριάντα του Γιώργου του Καφταντζή. Είναι  μια απόφαση του Δ.Σ. που  έχει παρθεί πιο 

μπροστά. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Συνάδελφοι, έχουμε πάρει ομόφωνα απόφαση να ονομάσουμε την 

Πλατεία Ι.Κ.Α., πλατεία Γεωργίου Καφταντζή.  

 κ. Αναστασιάδης: Τι πράγμα! Όχι δεν πήραμε τέτοια απόφαση. Εγώ διαμαρτύρομαι 

κ. Δήμαρχε.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Έχουμε πάρει. Μια βιάζεστε μήπως το ψηφίσατε κι εσείς και βγείτε 

εκτεθειμένος. 

 κ. Αναστασιάδης: Όχι αυτόν τον άνθρωπο, διότι ξέρω τι έχει κάνει. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κύριε Αναστασιάδη, μην μιλάτε για νεκρούς τώρα. Σας παρακαλώ.  

 κ. Αναστασιάδης: Διαφωνώ κ. Δήμαρχε.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εντάξει να καταθέσετε την διαφωνία σας. Εδώ εκφράζουμε το Δ.Σ. 

και την σχέση του με την ιστορία και την παράδοση.  

 κ. Αναστασιάδης: Σας παρακαλώ κ. Δήμαρχε, θέλω να μιλήσω.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι, εγώ σας παρακαλώ. Ο νεκρός είναι ιερό πράγμα. Ακόμα κι 

αυτός τον οποίο κάποιος δεν εγκρίνει. Και  η απόδοση τιμής επίσης είναι ιερή υποχρέωση.  

Υπάρχει η διάθεση και άλλων φορέων και της οικογένειας του εκλιπόντος, να γίνει ένας 

ανδριάντας. Αλλά ο Δήμος, δεν έχει την οικονομική δυνατότητα  να αναλάβει να 

κατασκευάσει τον ανδριάντα εξ  ολοκλήρου. Γι’ αυτό θα κάνουμε μια επιδότηση γύρω στα 6-

7 εκατ. δρχ. στον Σύλλογο «ΟΡΦΕΑΣ» και ο Σύλλογος, η οικογένεια μαζί με το ποσό που 

βάζει ο Δήμος  και με δικές  τους πλέον επιλογές,  και αυτό  πρέπει να  είναι  σεβαστό, και  η  
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βούληση της οικογένειας, αλλά και ο Σύλλογος τον οποίο τα τελευταία χρόνια της ζωής του ο 

εκλιπών αφιέρωσε την δραστηριότητά του, να κάνουν αυτό το οποίο πρέπει να κάνουν. 

 κα Ζαπάρα: Να ρωτήσω κάτι; Η επιλογή της τοποθεσίας από τον Δήμο θα γίνει; Το 

που θα στηθεί.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Σίγουρα από τον καλλιτέχνη και από τον Δήμο.  

 κα Ζαπάρα: Από τον καλλιτέχνη γιατί. Νομίζω από τον κ. Δήμαρχο πρέπει να γίνει.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Και ο καλλιτέχνης πρέπει να έχει άποψη, ανάλογα με το τι 

σχεδιάζει να κάνει. Δεν νομίζω δηλαδή ότι για τον Ανδριάντα του αείμνηστου Κων/νου 

Καραμανλή δεν θα έρθει εδώ ο καλλιτέχνης να δει που θα τον βάλουμε.  

 κα Ζαπάρα: Ναι, αλλά εδώ μιλούμε για ένα κυρίάρχο σημείο της πόλης. Η άλλη 

περίπτωση έχει διαφορά.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η άποψη που είχε εκφραστεί τότε ήταν να στήσουμε κι άλλες 

προτομές λογίων. Να γίνει ένα πάρκο των λογίων της πόλης. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 5ο : Έγκριση πρακτικού της επιτροπής με προτάσεις για την δημιουργία Δημοτικού 

Λαογραφικού Μουσείου. 

 

 

  κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Εδώ, συνεδρίασε η επιτροπή, έκανε ένα πρακτικό, το διαβάσατε. 

Εάν εγκριθεί αυτό θα ξεκινήσουνε οι διαδικασίες και οι όποιες αποφάσεις της επιτροπής θα 

έρθουν πάλι στο Δ.Σ. Νομίζω υπάρχει καλή διάθεση απ’ όλες τις πλευρές, να γίνει κάτι. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 6ο : Συμμετοχή του Δήμου ως εταίρων στην υπό σύσταση Αστική Εταιρεία μη 

κερδοσκοπικού χαρακτήρα με την επωνυμία: «Κέντρο Πρόληψης 

Ναρκωτικών». 

 

 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  Η συμμετοχή του Δήμο στο 

εταιρικό κεφάλαιο θα είναι 1.000.000 δρχ. Αυτό λέει η εισήγηση.  Ο   κάθε Δήμος με αυτό το 

ποσό θα συμμετέχει για την σύσταση του εταιρικού.  

 κ. Μισυρλής: Κύριε Δήμαρχε και κ. Αντιδήμαρχε της Κοιν.  Πολιτικής, θέλω να σας 

μεταφέρω από την μια μεριά την ευχαρίστηση της Νεολαίας  και του Δ.Σ. Νεολαίας και από 

την άλλη μεριά, την αδημονία του για την δημιουργία αυτού του κέντρου πρόληψης 

ναρκωτικών. Θέλουν να σας πουν, ότι θα είναι αρωγοί και συμπαραστάτες σε όλη την 

προσπάθεια. Θέλω δηλαδή με αυτό να πω, ότι είναι μια πάρα πολύ σοβαρή προσπάθεια και 

μόνο για τέτοιες προσπάθειες αξίζει να προσπαθεί κανείς να καταξιωθεί στην συνείδηση της 

νεολαίας. Γι’ αυτό να ξέρετε ότι θα μας βρείτε συμπαραστάτες και αρωγούς σε ότι 

χρειαστείτε σ’ αυτή την προσπάθειά σας.  
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 κ. Κουρουζίδης: Νομίζω ότι θα πρέπει να γίνει μια πολύ σύντομη ενημέρωση γιατί 

έτσι όπως τέθηκε το θέμα με το 1 εκ. δρχ., δεν εξυπηρετείται ο σκοπός αυτός.  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Δικιά τους εισήγηση είναι αυτή. 

Δεν είναι δικιά μας.  

 κ. Κουρουζίδης: Να πω κατ’ αρχήν, ότι έγινε μια σύσκεψη στην Νομαρχία, με την 

συμμετοχή του Δήμου και εμού προσωπικά και τεσσάρων ατόμων που όρισε η Νομαρχιακή 

Αυτ/ση δυο εβδομάδες πριν. Συμμετείχε και η κα Ζαπάρα και μαζικοί φορείς της πόλης. 

Υπήρχε και παρουσία εκπ/πων του ΟΚΑΝΑ. Εκεί, έγινε θετική ανταπόκριση όλων των 

Δημάρχων σχεδόν του Νομού, αλλά και φορέων της πόλης για να δημιουργηθεί αυτό το 

κέντρο πρόληψης και μάλιστα μπήκαμε και σε κάποιες λεπτομέρειες, όσον αφορά το ύψος 

και το κόστος για να λειτουργήσει αυτό. Από μια εκτίμηση από παρόμοιους Δήμους, η ετήσια 

συνολική δαπάνη είναι περίπου της τάξεως των 40 εκ. δρχ., από τα οποία 20 εκ. δρχ. 

καταβάλλει ο ΟΚΑΝΑ και άλλα 20 εκ. δρχ. η εταιρεία η οποία πρόκειται να συσταθεί και η 

οποία και να λειτουργήσει το κέντρο της πρόληψης. Βέβαια στην δημιουργία και την 

σύσταση της εταιρείας θα παίξουν πρωτεύοντα ρόλο η Νομαρχία και ο Δήμος, ο οποίος 

προσωπικά θα αναλάβει και το μέγιστο του κόστους. Έτσι, παίρνοντας υπόψη και τα 

οικονομικά του Δήμου, η πρόταση η δικιά μας είναι, να συμμετέχουμε στην υπό σύσταση 

εταιρεία με ένα ποσό των 4 εκ. δρχ., γιατί διαφορετικά δεν μπορούμε να προχωρήσουμε. 1 εκ. 

δρχ. λέει η εισήγηση, αλλά πρέπει να έγινε κάποια  παρεξήγηση.  

 κ. Τερζόπουλος: Κύριε Αντιδήμαρχε, το έγγραφο της Νομαρχίας λέει: <Προτάθηκε 

από Δημάρχους η συμμετοχή των μεγάλων Δήμων με ένα εκατομμύριο δρχ. και των μικρών 

Δήμων και των Κοινοτήτων με 500.000 δρχ.>, για τη σύσταση του εταιρικού κεφαλαίου.  

 κ. Κουρουζίδης: Να γίνει μια διευκρίνιση ως προς αυτό το σημείο. Επειδή στην 

σύσταση της εταιρείας το εταιρικό κεφάλαιο θα πρέπει να προσδιορίζεται από τον καθένα ο 

οποίος συμμετέχει, γι’ αυτό ακριβώς επειδή το βάρος θα το αναλάβουμε η Νομαρχία και ο 

Δήμος, ο Δήμος μας θα συμμετέχει  με ένα ποσό της τάξης των 3 ή 4 εκ. δρχ. ( αυτό το 

περιθώριο υπάρχει) και η Νομαρχία με ένα ποσό πολύ μεγαλύτερο. Οι 4 μεγάλοι Δήμοι να 

μην έχουν συμμετοχή κάτω από 1 εκ. δρχ. οι δε  υπόλοιποι να μην έχουν κάτω από 500.000 

δρχ. Και αφήσαμε πλέον τους μαζικούς φορείς η συνεισφορά τους να μην είναι κάτω από 

300.000 δρχ. Αυτή ήταν η συμφωνία που έγινε. Επομένως το 1 εκ. δρχ. ουσιαστικά αφορά 

τους 4 μεγάλους Δήμους Νιγρίτα-Σιδηρόκαστρο-Ηράκλεια-Ζίχνη. Όχι Σέρρες. Ο Δήμος 

Σερρών και η Νομαρχία, μάλιστα προβλέπεται  και στο εταιρικό μέσα, θα συμμετέχουν 

υποχρεωτικά εκπ/σωποί τους είτε σαν Πρόεδροι, είτε σαν  Γεν. Γραμματείς. Επειδή ακριβώς 

δεν μπορεί να συγκεντρωθεί αυτό το ποσό των 20 εκ. δρχ. αν βάλουν οι μεγάλοι Δήμοι μόνο  

1 εκ. δρχ., αντιλαμβάνεσθε ότι πρέπει να έχουμε μια μεγαλύτερη συνεισφορά και σαν 

Νομαρχία και σαν Δήμος. Τουλάχιστον, από την συζήτηση που είχα με τον εκπ/πο της 

Νομαρχ. Αυτ/σης η συνεισφορά η δικιά  τους θα είναι της τάξης των 5 με 6 εκ. δρχ.  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  Κύριε Κουρουζίδη, δεν λέτε ότι 

πρέπει να μαζευτούνε 20 εκ. δρχ. σε πρώτη φάση. Οι Δήμοι είναι 22. Η Νομαρχία βάζει τα 6 

εκ. δρχ. και αφήνει στους υπόλοιπους Δήμους τα 14 εκ. δρχ.  

 κ. Κουρουζίδης: Η Νομαρχία και ο Δήμος ο δικός μας, θα αναλάβει μια συνεισφορά 

μεγαλύτερη απ’ ότι οι υπόλοιποι Δήμοι. Δεν είναι της ίδιας δυναμικότητας. Νομίζω ότι αυτό 

είναι κατανοητό.  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  Τότε γιατί ήρθε αυτή η εισήγηση 

για το 1 εκ. δρχ.; Θα μπορούσε να έρθει μια άλλη εισήγηση που να λέει ότι το βάρος το 

επωμίζεται ο Δήμος και η Νομαρχία. 
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εάν μεν η εισήγηση έγινε σε συνεννόηση με την Νομαρχιακή 

Αυτ/ση, έχει καλώς. Αν όμως η εισήγηση έγινε από τον Δ/ντή του Δήμου, μοιράζοντάς τα 

αναλογικά, στο χέρι μας είναι να προσδιορίσουμε εμείς αναλογικά το βάρος. Έτσι δεν είναι;  

 κ. Κουρουζίδης: Εγώ μιλάω καθημερινά και είμαι σε συνεχή επαφή  μαζί τους.  

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  Δημιουργία κέντρου πρόληψης 

ναρκωτικών. Έρχεται από την Νομαρχιακή Αυτ/σης, υπογράφεται από τον κ. Δαβίτη και λέει 

μέσα, ότι οι μεγάλοι Δήμοι θα δώσουν 1 εκ. δρχ. και οι μικροί Δήμοι 500.000 δρχ.  

 κ. Κουρουζίδης: Ναι, οι μεγάλοι Δήμοι, εκτός του Δήμου Σερρών όμως. Δεν 

διευκρινίζει βέβαια, αλλά είναι μια παράλειψη δικά του. Αλλιώς δεν θα μπορέσουμε να 

κάνουμε τίποτα. Να μην ξαναέρχεται το θέμα. 

 κα Ζαπάρα:  Θα ήθελα κι εγώ να συνδράμω σ’ αυτά που είπε ο κ. Αντιδήμαρχος. 

Εκεί, ειπώθηκε το εξής: ότι οι μικροί Δήμοι θα δώσουν από 500.000 δρχ., οι μεγαλύτεροι από 

1 εκ. δρχ. Όμως μιλήσαμε και για πληθυσμιακή συμμετοχή, που αυτό σημαίνει ότι ο Δήμος 

Σερρών δεν θα δώσει 1 εκ. δρχ., που θα δώσει η Νιγρίτα και η Ζίχνη. Εγώ τουλάχιστον αυτό 

αντιλήφθηκα. Δεν ξέρω τι ακριβώς γράφει στην εισήγησή της η Νομαρχία, αλλά νομίζω ότι 

αν οι 16 Δήμοι δώσουν από 500.000 δρχ.  είναι 8.000.000 δρχ., και οι άλλοι 4 Δήμοι αν 

δώσουν από 1 εκ. δρχ. γίνονται 12.000.000 δρχ. Από κει και πέρα, νομίζω ότι ο Δήμος πρέπει 

να έχει μια συμμετοχή μεγαλύτερη του 1 εκ. δρχ. Δεν ξέρω αν είναι 2 ή 4 εκ. δρχ., αλλά 

πάντως όχι 1 εκ. δρχ. όσο είναι η Ζίχνη, η Νιγρίτα, το Σιδηρόκαστρο και η Ηράκλεια. Αυτό 

αντιληφθήκαμε, τουλάχιστον από την κουβέντα που έγινε. Δεν ξέρω κατ’ ιδίαν ο κ. 

Κουρουζίδης τι είπε μετά.  

 κ. Κουρουζίδης: Κάτω από 3 εκ. δρχ. σε καμιά περίπτωση. 

 κα Ζαπάρα: Κι εγώ έτσι νομίζω, ότι κάτω από 3 εκ. δρχ. σε καμία περίπτωση δεν 

πρέπει να δώσουμε.  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  Υπάρχει πρόχειρη τοποθέτηση. 

Θα μπορούσε να υπάρχει εισήγηση από την Νομαρχιακή Επιτροπή, η οποία να καθορίζει τα 

ποσά και για τους Δήμους και έχω την εντύπωση, ότι ο υπεύθυνος Αντιδήμαρχος, αν έρθει σε 

συνεννόηση με την Νομαρχία, θα μπορεί αυτό το πρόβλημα να λυθεί. Δεν υπάρχει καμία 

αντίρρηση από πλευράς του Δήμου, εάν υπάρχει το ποσό που είπατε ότι έπρεπε να 

καθορισθεί. Εδώ όμως μιλάμε για τη σύσταση και για συμμετοχή στο κεφάλαιο. Όχι για τα 

λειτουργικά έξοδα και να δούμε από κει και πέρα τι θα γίνει.  

 κ. Κουρουζίδης: Με τη σύσταση της εταιρείας, καθορίζουμε και το ποσό με το οποίο 

συμμετέχουν οι εταίροι. Στην επιτροπή μέσα συμμετέχω κι εγώ. Είμαι μέλος της Επιτροπής 

της Νομαρχιακής, η οποία θα φροντίσει για όλη την  διαδικασία της δημιουργίας του κέντρου 

πρόληψης. Λοιπόν, εμείς εκεί σαν Δήμος θα μπορούμε να συμμετέχουμε με ποσό κάτω των 3 

εκ. δρχ., προκειμένου να καλυφθεί το απαιτούμενοι ποσό για να λειτουργήσει αυτό το 

κέντρο.  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  Κύριε Κουρουζίδη αυτά έπρεπε να 

τα διευκρινίσετε, αυτό θα ήταν το καλύτερο.  

 κ. Κουρουζίδης: Εντάξει, επειδή υπήρχε αυτό το πρόβλημα γι’ αυτό έκανα αυτή την 

παρέμβαση.  

 κ. Βλάχος Ι.:  Κύριε Πρόεδρε, το κέντρο πρόληψης ναρκωτικών, είναι σπουδαία 

υπόθεση. Προηγουμένως, είπα παρεμβαίνοντας ότι, ανέλαβε τις πρωτοβουλίες όχι τώρα 

τελευταία. Σε συνεργασία με τους άλλους οργανισμούς ΟΚΑΝΑ, έκανε πολύ σπουδαία 

δουλειά στον τομέα αυτόν. Αυτό ήθελα προηγουμένως, γιατί οι πρωτοβουλίες αυτές ανήκουν  

πρωτίστως στον Δήμο. Άρα ο Δήμος πρέπει να πρωτοστατεί και να είναι πρωτεργάτης. Όσο 

δε αφορά την συμμετοχή, λέμε ναι στη συμμετοχή  του φορέα  πρόληψης ναρκωτικών.  Αλλά  
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να δούμε εδώ πέρα και το χρηματικό. Διότι εμείς με 4 εκ. δρχ., που πιστεύω ότι δεν είναι 

ευκαταφρόνητο ποσό για να συμμετέχουμε στον φορέα, που πρόκειται να ιδρυθεί. Ας το 

δούμε. Ας υπάρχει μια σαφέστερη εισήγηση και από πλευράς της επιτροπής, να δούμε τους 

στόχους, τους σκοπούς και όλα αυτά και να συμφωνήσουμε γιατί δεν διαφωνούμε να 

δώσουμε και 2 και 3 και 4 εκ. δρχ., αλλά   όχι έτσι λέγοντας άλλος 1 εκ. δρχ. άλλος 2 εκ. δρχ. 

και ο Αντιδήμαρχος που είναι αρμόδιος άλλα. Γιατί, για ένα εκ. δρχ. μου λέτε εδώ. Αν μου 

πείτε αύριο για 4 εκ. δρχ., πρέπει να τα βρω. Νομίζω ότι πρέπει να υπάρχει μια σαφέστερη 

εισήγηση. Πάντως, στην καταρχήν εισήγηση συμφωνούμε να συμμετέχει ο Δήμος στον 

φορέα απολύτως. Αλλά πρέπει να δούμε τι προσφέρουν οι άλλοι και τι εμείς. Διότι εμείς 

προσφέρουμε, όπως ξέρει και η κα Ζαπάρα και τους υπαλλήλους. Αυτό είναι χρήμα. Είναι 

επίσης και το θέμα των εγκαταστάσεων. Όλα αυτά, βαραίνουν τον Δήμο. Και να δούμε τι θα 

κάνει και η Νομαρχιακή Αυτ/ση. Ποια θα είναι η συμμετοχή της.  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Να συμφωνήσουμε πάνω σ’ αυτά 

που έχουμε πει, να έρθει συγκεκριμένη εισήγηση με συγκεκριμένο ποσό από την επιτροπή, η 

οποία να καθορίζει ποσό Νομαρχίας, Δήμων και τα υπόλοιπα.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Ακούστε συνάδελφοι. Επειδή δεν ξέρουμε τα χρονικά όρια, νομίζω 

ότι έχει ένα μειονέκτημα η εισήγηση. Άλλο η κεφαλαιακή συμμετοχή για την σύσταση της 

εταιρείας και άλλη η συμμετοχή του Δήμού για τα λειτουργικά, ή άλλα έξοδα. Προτείνω, να 

δώσουμε μια εξουσιοδότηση στον αρμόδιο Αντιδήμαρχο, να συζητήσει με την Νομαρχιακή 

Αυτ/ση και εάν δε, εννοούν την συμμετοχή απλούστατα για να νομιμοποιηθεί η καταστατική 

ίδρυση και λειτουργία, έχει καλώς. Ειδεμή αφού είμαστε πρόθυμοι, θα μας πει ο κ. 

Κουρουζίδης εδώ πέρα, ότι την ουσιαστική συμμετοχή του Δήμου την βλέπουμε έτσι και να 

θεωρηθεί ότι παίρνουμε σήμερα την απόφαση.  

 κ. Τερζόπουλος: Από μια εμπειρία μου σε θέματα αυτά και ειδικά της ΕΣΑΝΣ, 

σύμφωνα με την οποία πολλοί Δήμοι δεν ανταποκρίθηκαν, θα πρέπει να υποχρεωθούν οι 

Δήμοι  και να μας πουν έγκαιρα, πόσοι Δήμοι θα συμμετέχουν στην κάλυψη του κεφαλαίου. 

Γιατί σε αντίθετη περίπτωση, θα υπάρχει η εξής διαμάχη: ποιος θα πάρει το κενό ποσοστό 

που κάποιος Δήμος δεν θα το καλύψει;  

 κα Ζαπάρα: Εγώ θέλω να πω, ότι αυτό που συζητούμε σήμερα, είναι το ποσό για τη 

σύσταση αυτής της εταιρείας. Δηλαδή, το ποσό συμμετοχής μας σαν εταίροι μέσα σ’ αυτή 

την διαδικασία. Τα λειτουργικά, θα είναι ένα άλλο ποσό, που θα γίνουν προσλήψεις 

επιστημόνων κ.λ.π., οπότε, ότι τα 2 εκ. δρχ. και από τη σούμα που είχε γίνει εκείνη την 

ημέρα, θα καλύψει αυτό το ποσό της ίδρυσης.  

 κ. Κουρουζίδης: Θα σας παρακαλούσα πολύ, να έχετε λίγη εμπιστοσύνη στο άτομό 

μου, για το συγκεκριμένο ζήτημα. Γιατί τελικά, ……. 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  Κύριε Κουρουζίδη, δεν είναι θέμα 

εμπιστοσύνης.  

 κ. Κουρουζίδης: Υπάρχει μια εισήγηση την οποία διαβάσαμε και η οποία μιλούσε για 

το θέμα και στην οποία δεν φαίνεται συγκεκριμένα, το σημείο που αφορούσε το ποσό. Αυτή 

την στιγμή, βρισκόμαστε σε μια διαδικασία αποφάσεων όλων των Δ. Σ. Δήμων του Νομού, 

που θα παίρνουν απόφαση για να συμμετέχουν στην εταιρία αυτή και με ποιο συγκεκριμένο 

ποσό. Κι’ αυτό, γιατί υπάρχει μια εγρήγορση όσον αφορά την αποστολή κάποιων στελεχών, 

που πρέπει να πάνε τον Σεπτέμβριο να παρακολουθήσουν ένα σεμινάριο. Εάν δεν 

προχωρήσουμε γρήγορα σ’ αυτά τα πράγματα, δεν θα μπορέσουμε να προχωρήσουμε στα 

υπόλοιπα.  
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 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  Κύριε Κουρουζίδη, υπήρχε 

εισήγηση από την Παρασκευή. Το ποσό υπήρχε μέσα, θα μπορούσατε να το διαβάσετε και να 

βλέπατε ότι χρειάζεται διόρθωση. Το αναβάλετε. Ισχύει.  

 

 

 - Αναβάλλεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 7ο : Εγγραφή του Δήμου ως συνδρομητή στο διμηνιαίο επιστημονικό περιοδικό 

για θέματα Τοπικής Αυτοδιοίκησης «ΔΗΜΟΣ». 

 

  

 κ. Βλάχος Ι.: Κύριε Πρόεδρε, είναι διμηνιαίο το περιοδικό;  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  Αυτοί που το είδαν και το 

εισηγήθηκαν, αυτό λένε. 

 κ. Αναστασιάδης: Να το δούμε κ. Πρόεδρε και μετά.  

 

 

 - Εγκρίνεται, μειοψηφεί ο κ. Αναστασιάδης. 

 

 

ΘΕΜΑ 8ο : Διαμόρφωση και στρογγυλοποίηση τελών και δικαιωμάτων του Δήμου σε 

ΕΥΡΩ. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 9ο:  Καταβολή σε Δημοτικούς Υπαλλήλους επιδικασθέντων ποσών μετά από 

αποφάσεις του Τριμελούς Πρωτοδικείου Σερρών.  

 

 

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  Έχει να κάνει με την καταβολή 

αποζημίωσης σε υπαλλήλους που είχαν προσφύγει στην δικαιοσύνη. Υπάρχει σχετική 

εισήγηση, αφορά το 18/χίλιαρο. Αναφέρεται και το αντίστοιχο ποσό.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 10ο:  Επιστροφή χρηματικών ποσών ως αχρεωστήτως εισπραχθέντων. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 11ο:  Συμμετοχή του Δήμου στην αύξηση του μετοχικού κεφαλαίου της ΑΝ. Ε. 

ΣΕΡ.   Α. Ε.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 12ο:  Ψήφιση πίστωσης 7.484.000   δρχ. προς τον σκοπό συμμετοχής του Δήμου 

στην αύξηση του Εταιρικού Κεφαλαίου της   Ε. Σ. Α. Ν. Σ.      Α. Ε.  

 

 

 κ. Βλάχος Ι.:  Για την ΕΣΑΝΣ, θα ήθελα εφόσον θα ψηφίσουμε σήμερα την αύξηση 

του μετοχικού κεφαλαίου, να κάνουμε συζήτηση για το μέλλον αυτής της ανωνύμου 

εταιρείας και για την διαχείριση των απορ/των σε επίπεδο Νομού. 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Εντάξει, θα κάνουμε μια 

συζήτηση σε ένα άλλο Δ.Σ. γι’ αυτό το θέμα. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πρέπει να είναι και ο κ. Περδίκης, ο οποίος είναι Πρόεδρος της 

ΕΣΑΝΣ.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 13ο:  Έγκριση αναπροσαρμογής του δικαιώματος τομής ή εκσκαφής οδοστρώματος  

ή πεζοδρομίου του Δήμου.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 14ο:  Οικονομική ενίσχυση της Σερραϊκής Πολιτιστικής Καλλιτεχνικής Εταιρείας   

«ΤΕΧΝΗ».  

 

 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Ο κ. Δήμαρχος, προτείνει το ποσό 

των 700.000 δρχ. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τους έχουν καλέσει σε μια εκδήλωση στο εξωτερικό και θα τους 

δώσουμε ένα μέρος της δαπάνης. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 15ο:    Ορισμός μελών των Δ. Σ. των Ν. Π. των αθλητικών εγκαταστάσεων.  
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 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  Πήραμε μια απόφαση, με την 

οποία έγιναν Ν.Π. το Κολυμβητήριο και το Κλειστό και το Εθνικό με το Δημοτικό Στάδιο. 

Αυτή την στιγμή μας ζητάνε  να προτείνουμε τα μέλη τα οποία θα στελεχώσουν τα δυο Δ/κά 

Συμβούλια. Εδώ πρέπει να σας πω το εξής: ότι η στελέχωση γίνεται υποχρεωτικά  από τον 

πρόεδρο που είναι ο Δήμαρχος, δύο Δημοτικούς Συμβούλους και τέσσερις πολίτες. 

Υποχρεωτικά και νομίζω ότι αυτή θα είναι και η πρόταση, στους δυο Δημοτικούς 

Συμβούλους ο ένας θα πρέπει να είναι από την Αντιπολίτευση και πρέπει να οριστούν και τα 

υπόλοιπα 4 μέλη. Και το ένα και το άλλο Δ/κά Συμβούλια, είναι 7/μελή, με πρόεδρο τον 

Δήμαρχο, 2 Δημοτικούς Συμβούλους και τέσσερα άτομα. Έχουν θητεία διετή, ας κάνει 

πρόταση ο κ. Δήμαρχος.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Θα είναι 3 Δημοτικοί Σύμβουλοι μαζί με τον Δήμαρχο και 

τέσσερις δημότες, για να υπάρχει μια καλύτερη συμμετοχή της κοινωνίας. Πρόεδρος, θα είναι 

ο Δήμαρχος, ο οποίος δικαιούται να ορίσει αντικαταστάτη. Και μάλλον θα το κάνει, αλλά σε 

αρχικό επίπεδο, μέχρι να δούμε την σύσταση και τον οργανισμό κ.λ.π., θα είναι ο Δήμαρχος. 

Στο πρώτο, το Εθνικό Στάδιο και το Γήπεδο, θα είναι ο Δήμαρχος, ο κ. Βέρρος που ήταν και 

παλιά  και ο Βασίλης ο Συμεωνίδης να παραμείνει. Και από τους πολίτες, κρατούμε τους δυο 

προέδρους, τον κ. Παντέλη και τον κ. Σταυλά, που ήταν ο ένας στο ένα και ο άλλος στο άλλο, 

τον κ. Αγοραστό Βασίλη που ήταν και νομίζω ότι θα θέλει να είναι πάλι και τον κ. Δημήτριο 

Μακρή που είναι εκπ/πος του ΣΕΓΑΣ.  

Στο Κολυμβητήριο, πάλι ο Δήμαρχος και η κα Εμμανουηλίδου που ήταν πρόεδρος, ο κ. 

Σίγκας από την Αντιπολίτευση, ο κ. Χρυσανθίδης που ήταν πρόεδρος στο Κλειστό….  

 κ. Βλάχος Ι.:  Ο κ. Χρυσανθίδης, είναι και Δ/ντής ……. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι. Θα δούμε αν υπάρχει ασυμβίβαστο, θα μου δώσετε την 

εξουσιοδότηση, σε συνεννόηση  μαζί σας να το δω. Ο κ. Γρηγοριάδης Παναγιώτης, γνωστός 

γυμναστής, που έχει ενδιαφέρον περί αυτών των πραγμάτων, ο κ. Κουτμερίδης Στάθης, που 

δουλεύει στη Δ.Ο.Υ., για να υπάρχει κάποιος γνώστης των οικονομικών και ο κ. Καλαποδάς 

Ιωάννης, που  ήταν  και πριν.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 16ο: Ορισμός μελών του  Δημοτικού Συμβουλίου στην επιτροπή των όρων της 

σύμβασης με τίτλο:  «Μελέτη Κέντρου Στήριξης Επιχειρήσεων».  

 

 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Εδώ υπήρχε από την μεριά του 

Δήμου, ένας τακτικός και ένας αναπληρωματικός, ο κ. Τερζόπουλος με αναπληρωματικό τον 

κ. Περδίκη. Επειδή όμως η επιτροπή είναι 5/μελής, ζητάνε τώρα 2 άτομα τακτικά και 

αναπληρωματικά, από το Λευκώνα και από τις Σέρρες και ένα άτομο που ορίζεται από την 

Περιφέρεια. Άρα, πρέπει να ορίσουμε ένα άτομο ως τακτικό και ένα ως αναπληρωματικό 

μέλος. 

 κ. Αναστασιάδης:  Ο Λευκώνας για ποιο λόγο μπαίνει κ. Δήμαρχε; 

 κ.  ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Το πρόγραμμα χρηματοδοτείται από το διαδημοτικό ΕΠΤΑ. Δεν 

μπορεί να υπάρξει χρηματοδότηση με έναν μόνο Δήμο. Και επειδή ο Λευκώνας έχει και την 

Βιομηχανική περιοχή, όπου αναπτύσσουν δραστηριότητα Σερραίοι επιχειρηματίες, νομίζω 

ότι είναι σωστό. Εάν θέλει η Αντιπολίτευση να προτείνει κάποιον……….. 
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 κ. Βλάχος Ι.:  Η κα Ζαπάρα.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Να συμμετέχει η κα Ζαπάρα ως τακτικό μέλος και ένα 

αναπληρωματικό, ποιον θέλετε; Τον κ. Βλάχο Ηλία, ωραία.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

 κ. Αγγελίδης:  Κύριε Πρόεδρε, συγνώμη. Για το προηγούμενο θέμα, για τα μέλη των 

Δ/κών Συμβουλίων των Αθλητικών εγκαταστάσεων, θέλω να αναφέρω, ότι προχθές τυχαία 

συνάντησα τον κ. Κράλη, ο οποίος μου είπε ότι ήταν Αντιπρόεδρος στο Κολυμβητήριο και 

εκδήλωσε επιθυμία να συμμετέχει κι αυτός στο Δ/κό Συμβούλιο. Μου ζήτησε να σας 

μεταφέρω αυτή του την επιθυμία. Και αυτό κάνω. Αν μπορείτε να τον βάλετε, κάντε το.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Και σε μένα εκδήλωσε την  επιθυμία του, θα το δούμε.  

 

 

ΘΕΜΑ 17ο : Ορισμός μελών τακτικού και αναπληρωματικού για τις επιτροπές: 

α)Εισήγησης για ανάθεση έργων προϋπολογισμού άνω των                

25.000.000 δρχ. και  

β)Εισήγησης για ανάθεση έργων μέχρι προϋπολογισμού 25.000.000  δρχ.  

 

   

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Υπήρχε ο κ. Βέρρος, με 

αναπληρωματικό του τον κ. Συμεωνίδη, παραμένουν και οι δυο. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 18ο: Τροποποίηση της υπ’ αριθμ. 490/97  Α. Δ. Σ. ως προς το εμβαδόν της 

εκποιηθείσης έκτασης στην ΔΕΠΑ.   

 

 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Έχει να κάνει με ένα κομμάτι το 

οποίο ήταν 6,5 στρέμματα περίπου. Το είχε ο Δήμος, ανήκε όμως σε κάποια άλλη υπηρεσία 

και γίνεται αποκατάσταση. 

 κ. Βλάχος Ι.: Να ρωτήσω, η σημερινή μας απόφαση συνεπάγεται και επιστροφή 

χρημάτων στην ΔΕΠΑ; 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Όχι, αυτό τουλάχιστον δεν 

φαίνεται στην εισήγηση.  

 κ. Βέρρος: Επειδή δεν έχει πληρωθεί ακόμη  και είμαστε στην διαδικασία με τα 

τετραγωνικά, γι’ αυτό ξαναέρχεται το θέμα, επειδή μειώθηκαν τα τετραγωνικά του 

συγκεκριμένου οικοπέδου για να μπορέσουν να πληρώσουν προς τον Δήμο Σερρών.  

 κ. Βλάχος Ι.: Να πληρώσουν πόσο;  

 κ. Βέρρος: Έγινε καθορισμός τιμής μονάδος. Επειδή η διαδικασία είναι χρονοβόρα, 

πρέπει να γίνουν  συμβούλια στην συγκεκριμένη  εταιρεία,  γι’  αυτό  και  είπαμε  να  πάρει  ο  
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Δήμος  τα λεφτά του. Και σε γενικές γραμμές από έρευνα που κάναμε, είναι αρκετά μεγάλο 

ποσό. 

 κ. Αναστασιάδης:  Μου κάνει έκπληξη. Στην ΔΕΠΑ δεν το εκποιήσαμε; Για ποιο 

λόγο να μην πάρουμε την διαφορά; Να καταβάλει τα λεφτά σήμερα, με σημερινή τιμή.  

 κ. Βέρρος: Ούτε μετά από 2 χρόνια δεν θα τα πάρουμε! Είναι μεγάλη η διαδικασία.  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Τα στρέμματα είναι 2.729.  

 κ. Αναστασιάδης: Ποια τιμή ορίστηκε τότε κ. Πρόεδρε;  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Αυτά με απόφαση του Δ.Σ., είχαν 

οριστεί. Σε αυτήν την εισήγηση δεν φαίνεται τίποτα τέτοιο. Να διαβάσω την απόφαση. 

 κ. Αναστασιάδης: Κύριε Πρόεδρε, η ΔΕΠΑ είναι μια εταιρεία δισεκατομμυρίων. Δεν 

χάθηκε ο κόσμος να δώσει πέντε φράγκα στον Δήμο Σερρών. Την πάτησε τότε οικονομικά. 

Για ποιο λόγο δηλαδή; Γη πουλάμε.  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Η απόφαση είναι του 1997. Εδώ 

αναφέρει 500.000 δρχ. το στρέμμα.  

 κ. Αναστασιάδης: Ας την κάνουμε με 1 εκ. δρχ.            

 κ. Βλάχος Ι.:  Ας γίνουμε κατανοητοί. Εφόσον μέχρι και σήμερα που ομιλούμε, δεν 

έχει καταβληθεί το ποσό από πλευράς ΔΕΠΑ, καλόν είναι, γιατί και ο Ν. 1080 και ο Ν. 127 

μιλούν για τρέχουσα σημερινή τιμή. Αφού πρόκειται για 4 χρόνια, τουλάχιστον ας 

προσδιορίσουμε σήμερα, την σημερινή τιμή.  

 κ. Τερζόπουλος: Ας το δούμε το θέμα νομικά. Αν έχουμε αυτή την δυνατότητα. Δεν 

υπάρχει αντίρρηση να πάρουμε μεγαλύτερο αντίτιμο. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 19ο: Στεγαστική αποκατάσταση Παλιννοστούντων ομογενών.  

 

 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Έχει να κάνει και με το 

ρυμοτομικό σχέδιο μιας έκτασης, η οποία έχει μεγαλώσει και έχει γίνει 31.000 τετραγωνικά 

μέτρα και υπάρχει εισήγηση για χρήση γης, ρυμοτόμηση, κ.λ.π. Υπάρχει και το ρυμοτομικό, 

το οποίο νομίζω ότι έχετε διαβάσει.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Συνάδελφοι, η εισήγηση είναι να προχωρήσει το τοπικό 

ρυμοτομικό με τους όρους δόμησης, το σχέδιο, κ.λ.π. Αυτά, μπορούν να προχωρήσουν 

γρήγορα, γιατί είναι οι ευπαθείς ομάδες  των πληθυσμών, μόνο από τα πράγματα που είδαμε 

εκεί μαζί με το ίδρυμα Μωϋσής Μωϋσιάδης, είδαμε ότι μπορούν να είναι αντί 24.000 – 

25.000 τ.μ., να είναι περί τα 31 στρέμματα δημοτικής έκτασης, να γίνουν περίπου 64 

οικόπεδα με διπλοκατοικίες. Να στεγαστούν δηλαδή περί τις 130 οικογένειες. Και μαζί  με 

ένα άλλο οικόπεδο που έχει αγοράσει το ίδρυμα, και συμμετέχουν, ουσιαστικά καλύπτονται 

όλοι. Παρ’ όλα αυτά όμως, καλόν είναι να κάνουμε εδώ μια επιτροπή, η οποία θα 

προσδιορίσει τα κριτήρια παραχώρησης. Βασικά κριτήρια βέβαια, όπως μας έχει καθορίσει 

και το Κράτος είναι, η ημερομηνία εισόδου. Αλλά από κει και πέρα, νομίζω ότι πρέπει να 

οριστούν και άλλοι κοινωνικής φύσης  παράγοντες. Οικογενειακή κατάσταση, οικονομική 

κατάσταση, κ.λ.π. Προτείνω,  να συμμετέχει στην επιτροπή ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος κ. 

Κουρουζίδης, ο κ. Αναστασιάδης και η κα Κωνσταντινίδου.  
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 κα Κωνσταντινίδου: Θα ήθελα να κάνω μια επισήμανση. Βλέποντα το ρυμοτομικό, 

είδα ότι δεν υπάρχει πουθενά ένας χώρος αθλητικών εγκαταστάσεων. Δηλαδή, μια αλάνα. 

Μπορούμε χωρίς να καθυστερήσουμε, να τροποποιήσουμε λίγο προφορικά και να πούμε τα 

31 στρέμ. να γίνουν 32 στρέμ. και να βρούμε έναν χώρο, γιατί πιστεύω ότι εκεί δίπλα υπάρχει  

ένας, να τον δούμε και να κάνουμε έναν χώρο αθλητικών εγκαταστάσεων. 

 κα Ζαπάρα: Αν θυμάμαι καλά, όταν κουβεντιάσαμε παλαιότερα γι’ αυτό, είχε 

συζητηθεί εδώ ότι θα έχει και πλατεία και εκκλησία. Πλατεία ανοικτή, με χώρο να κτιστεί 

εκκλησία.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 20ο: Έγκριση ανάθεσης μελέτης  «Τεχνική πρόταση κατασκευής υπογείου χώρου 

στάθμευσης στο Ο. Π.   181». 

 

 

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):  Αυτή η μελέτη έχει ανατεθεί στο 

γραφείο Ν. Μωϋσιάδη. 

κ. Βλάχος Ι.: Θέλω να πω κάτι εδώ. Το πρόβλημα στάθμευσης το γνωρίζετε. Το 

ζούμε καθημερινά όλοι μας. Δεν διαφωνούμε να ανατεθούν αυτές οι μελέτες. Στατική, 

αρχιτεκτονική, ηλεκτρομηχανολογική, κ.λ.π.  Κύριε Δήμαρχε, είχα πει και παλαιότερα και το 

είχα επισημάνει και στους μελετητές σε κάποιες συναντήσεις που είχαμε. Αυτός ο χώρος της 

παιδικής χαράς, είναι 1.400 τ.μ. Αν γίνει διώροφο, πράγμα που θα προκύψει από την 

γεωτεχνική μελέτη που τώρα γίνεται, μιλάμε για 100 το πολύ 110 αυτοκίνητα. Νομίζω, ότι 

110 αυτοκίνητα για ένα διώροφο parking είναι πολύ μικρός αριθμός. Εμείς τι λέμε; Να 

ανατεθούν  αυτές οι μελέτες. Αλλά να συνεχιστούν με μια προοπτική επέκτασης για όλο τον 

χώρο. Μόνον έτσι θα λυθεί το πρόβλημα. Τώρα πρέπει να γίνει, γι’ αυτό το επισημαίνω. Θα 

πρέπει να πέσει η ΤΥΔΚ, να πέσει εκείνο το ΤΟΛ του Υπ. Συγκοινωνιών, να απελευθερωθεί 

εκείνος ο χώρος πίσω από την Νομαρχία, να πάρει 700-800 αυτοκίνητα. Να συγκεντρωθεί 

όλη η  νότια πλευρά της πόλης και να μπορεί να σταθμεύει εκεί κάτω. Αυτό ήθελα να πω και 

να γίνει γνωστό στους μελετητές. Να πληρώσουμε κ. Δήμαρχε τις μελέτες. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Είναι το όριο της ανάθεσης. Μήπως θα πρέπει να κάνουμε 

διαγωνισμό.  

κ. Βλάχος Ι.: Να κάνουμε. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα κάνουμε μια συμπληρωματική ανάθεση κ. Δήμαρχε. Η 

πρόβλεψη και η βούληση του Νομαρχιακού Συμβουλίου, ορθή είναι. Η ΤΥΔΚ θα φύγει έτσι 

κι αλλιώς και η Δ/νση Συγκοινωνιών, οπότε η προοπτική είναι, επέκταση σε όλη την πλατεία 

πίσω από την Νομαρχία.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 21ο: Έγκριση μελετών, Α. Π. κλπ. Δημοτικών έργων.  
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 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Διαβάζω τους τίτλους των έργων: 

 

- Κατασκευή προστατευτικών βράχων της Ακρόπολης. 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

-  Χρωματισμοί σιντριβανιών πλατείας Ελευθερίας: 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

 κ. Μπάρκας: Βλέπω ότι πολύ καλά το προχωράτε το θέμα με την ΔΕΗ και τα υπόγεια 

καλώδια, στην Κερκύρας κ.λ.π., όμως διαβάζω εκεί ότι γίνεται συμψηφισμός με την ΔΕΗ. 

Δηλαδή αντί να μας δώσει η ΔΕΗ 100 εκ. δρχ. κρατάει κάποια χρήματα;  

 κ. Τερζόπουλος: Γίνεται συμψηφισμός.  

 κ. Μπάρκας: Αυτό ήθελα να ρωτήσω. Τότε, γιατί προχωράμε και σε άλλα σημεία της 

πόλης;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πρέπει να έχει εγκατεστημένο εργολάβο η ΔΕΗ. Εδώ έχει. 

 κ. Μπάρκας: Α, έχει; Και ένα άλλο θα ήθελα να πω. Γιατί βλέπω εδώ διαμόρφωση 

παιδικού σταθμού Αγ. Αθανασίου και διαμορφώσεις γενικά, θα ήθελα να πω, ότι υπάρχει μια 

παιδική χαρά τέρμα στην εκκλησία του Αγ. Παντελεήμονα. Πιο πάνω από την κα 

Μπόγιογλου. Η παιδική  χαρά εκεί ξέρετε πως λειτουργεί; Έχει γίνει κοτέτσι για κότες, 

φούρνος κ.λ.π. και διαμαρτύρεται ο κόσμος. Μου είπαν εκεί οι κάτοικοι ότι προεκλογικά κ. 

Δήμαρχε, είχατε δώσει μια υπόσχεση ότι θα κάνετε εκεί ένα γήπεδο. Ούτε το γήπεδο έγινε, 

και το κομμάτι που καταπατούσε ο συχωρεμένος ο παπάς, πάλι βλέπω ότι κάποιοι το 

καταπατούν. Και με την ευκαιρία θα ήθελα να πω, δείτε λίγο το θέμα εκεί 3-4 κατοικιών στις 

οποίες πέφτουν μέσα τα λύματα εντελώς ελεύθερα.  

 κα Μπόγιογλου: Εκεί κάναμε κάτι.  

 κ. Μπάρκας: Ας δούμε λίγο και τις συνοικίες.  

 κ. Αγγελίδης: Κύριε Πρόεδρε, τις επικεφαλίδες των μελετών, διαβάστε τις λίγο. Γιατί 

κάποιες μπαίνουν και τελευταία στιγμή. Να ξέρουμε τι γίνεται.  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):    

 

- Διαμόρφωση περιβάλλοντος χώρου στην πίστα του Αυτοκινητοδρομίου. 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

- Έργα ανάπλασης  πολεοδομικού και κοινωνικού εξοπλισμού του Δήμου Σερρών. 

 

 κ. Αγγελίδης: Εδώ τι λέει δηλαδή; Αυτό δεν το είδα.  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Εδώ εισηγείται την έγκριση της 

συνέχισης του έργου για το 2001. Την αναμόρφωση του πρ/σμού του Δήμου, κ.λ.π.  

 

 - Εγκρίνεται. 

 

- Έγκριση συνέχισης εκπόνησης μελέτης  Χ.Υ.Τ.Α. 

 

 - Εγκρίνεται 

20 



 

 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Έχουμε υπογείωση του δικτύου.             

 

 - Εγκρίνεται. 

 

- Κατασκευή τοίχων αντιστήριξης οδών Σερρών-Ξηροτόπου. 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

- Επέκταση και συντήρηση δικτύου ΦΟΠ.              

 

 - Εγκρίνεται. 

 

- Διαμόρφωση αύλειου χώρου παιδικού σταθμού Αγ. Αθανασίου 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

- Κατασκευή αποδυτηρίων γηπέδου Ξηροτόπου. 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

- Κατασκευή έργων υποδομής χώρου μετεγκατάστασης Αθιγγάνων περιοχής Σερρών, του 

οποίου εργολάβος αναδείχθηκε ο κ. Στέργιος Γαλάνης. 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

- Επέκταση και συμπλήρωση του δικτύου ΦΟΠ.     

-  

 - Εγκρίνεται. 

 

- Κατασκευή έργων υποδομής.   

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

 κ. Βλάχος Ι.:  Κύριε Πρόεδρε, για ενημέρωση. Αναφέρθηκε το ποσό των 880.000 

δρχ. για τον κ. Γαλάνη, του οποίου η εργολαβία διεκόπη και αφορά το έργο: «Διαμόρφωση 

του χώρου στο …… του Νεοχωρίου», για την προσωρινή μετεγκατάσταση των Τσιγγάνων 

της Μεσολογγίου. Εδώ δράττομαι της ευκαιρίας να πω, ότι κύριε Δήμαρχε για προσωρινή 

μετεγκατάσταση ήταν μια σωστή απόφαση της τότε Δημοτικής Αρχής, της δικής μου. Διότι 

σήμερα δεν θα είχαμε τα προβλήματα και εκ του ασφαλούς θα είχαμε μπροστά μας όλον τον 

χρόνο, για να μελετήσουμε και μέσα από τα προγράμματα των ROM και να σκεφτούμε σε 

συνεργασία με την Νομαρχιακή Αυτ/ση και με την κάθε αρμόδια αρχή, για την οριστική 

αποκατάσταση στέγασης αυτών των ανθρώπων. Αυτό ήθελα να πω και σας ευχαριστώ. Είχαν 

γίνει πολλές προσπάθειες τότε, ο κ. Αναστασιάδης με τον κ. Σαντοριναίο είχαν βρει μια 

σωστή λύση. Και μιλώ για προσωρινή αποκατάσταση. Είχαμε δεσμεύσει 33 λυόμενα. 
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Σας παρακαλώ μην το ανοίγετε αυτό το θέμα, αφού ξέρετε ότι δεν 

είναι έτσι. Θα σας φέρω στο άλλο Δ.Σ. τα έγγραφα του ΥΠΕΧΩΔΕ που ύστερα από επιτόπια 

έρευνα την οποία έκανε, πρώτον διαπίστωσε ότι δεν είναι σκηνίτες παρά είναι μόνιμοι 

κάτοικοι σε άθλιας μορφής κατοικίες και δεύτερον, ότι αυτοί οι παραπηγματούχοι δεν μπορεί 

να είναι σε camping διερχομένων.  

 κ. Βλάχος Ι.: Δεν ήταν  camping κύριε Δήμαρχε. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Σας παρακαλώ μην το ανοίγετε αυτό το θέμα, γιατί δεν είναι 

απολύτως έτσι. Θα σας φέρω το έγγραφο του  ΥΠΕΧΩΔΕ.  

κ. Αναστασιάδης: Ποιο έγγραφο, του κ. Στάμου ή του Καπετάνιου; Γιατί 3 χρόνια 

αγωνίστηκα πολύ και τελικά όταν πήρα τηλέφωνο αυτόν τον κύριο στο γραφείο του 

Πρωθυπουργού του κ. Σημίτη, μου είπε, άμα λύσεις το πρόβλημα των Τσιγγάνων σύντομα θα 

έχεις λεφτά.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα καλέσω μια σύσκεψη με πλήρη φάκελο στον καθένα, και 

μάλιστα θα έρθουν και από την Αθήνα, ο κ. Μίχος, ο κ. Λάμπρου, ο Δήμαρχος της Αγ. 

Βαρβάρας κ.λ.π.,  και θα δούμε το θέμα σε όλη του την διάσταση.  

 

 

ΘΕΜΑ 22ο: Τροποποίηση της υπ’ αριθμ. 167/ 2001   Α. Δ. Σ.  

 

 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Ήρθε μια εισήγηση από τον κ. 

Κουρουζίδη, ο οποίος λέει ότι, είχαμε δώσει στο προηγούμενο Δ.Σ. στην κα Ζηρίδου 

Δέσποινα, και δεν έγινε χρήση απ’ αυτή του κληροδοτήματος Αποστολίδη και προτείνεται να 

πάει εκεί κάποιο άλλο άτομο.  

 κ. Μπάρκας:  Εδώ βλέπω την εισήγηση και εάν με τέτοια χαρτιά γίνεται η εισήγηση 

για την κοινωνική πολιτική, για να δώσουμε κάποιο κτίριο για να κατοικηθεί, τι να πω; Εδώ 

λέει το όνομα, δεν λέει το πατρώνυμο, δεν έχει πιστ/κό οικογενειακής κατάστασης, πρέπει να 

είναι πλήρης ο φάκελος. Εδώ υπογράφει κάποιος κοινωνικός λειτουργός, που δεν φαίνεται 

από πια υπηρεσία είναι. Βάζει μια σφραγίδα, αλλά δεν φαίνεται τι είναι. Υπάλληλος του 

Δήμου είναι; Το έγγραφο δεν είναι πρωτοκολλημένο. Δηλαδή, έτσι έρχεται μια εισήγηση;  

  κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Κύριε Μπάρκα, το θέμα έτσι 

όπως το βάζετε, είναι διαδικαστικό, δεν είναι ουσιαστικό. 

 κ. Μπάρκας: Είναι και ουσιαστικό, γιατί βλέπω ότι ο κοινωνικός λειτουργός συνήθως 

σε τέτοιες περιπτώσεις …………….. Εδώ πρέπει να έρθει μια απόφαση, να ξέρουμε τους 

κανόνες αξιολόγησης, πως θα δίνονται αυτές οι κατοικίες, ή πως οι θέσεις εργασίας, τα 

χρήματα, ή ότι άλλο θα πρέπει να δώσουμε. Με τέτοια πρόχειρα χαρτιά που υπογράφει 

Αντιδήμαρχος, δεν νομίζω ότι μπορεί να γίνει….. 

 κ. Κουρουζίδης:  Δεν είναι καθόλου πρόχειρα χαρτιά.  

Μην φανταστούμε κατ’ αρχήν ότι ο Δήμος έχει σπίτια και αρχίζει και μοιράζει. Το 

κληροδότημα, που είναι ένα διαμέρισμα μικρού εμβαδού, εκκενώθηκε, στο οποίο για να γίνει 

κατοικήσιμο, έπρεπε να γίνουν και παρεμβάσεις δικές μας. Είχαμε πάρει μια απόφαση στο 

προηγούμενο Δ.Σ. να δοθεί στην κα Ζηρίδου. Είδε ότι ήταν πάρα πολύ μικρό και δεν κάλυπτε 

τις οικογενειακές της ανάγκες και δεν αποδέχτηκε να πάει να κατοικήσει εκεί. Επομένως, από 

την στιγμή που απελευθερώθηκε και από την στιγμή που υπάρχουν πάρα πολλά αιτήματα 

στην κοινωνική μέριμνα, είδαμε με βάση τις εκθέσεις των κοινων. λειτουργών, οι οποίοι 

κυριολεκτικά οργώνουν την πόλη και έχουν  άμεση αντίληψης  της οικονομικής  αλλά και της 

 

22 



 

 

ψυχολογικής κατάστασης των αιτούντων, έγινε η εισήγηση από τον συγκεκριμένο κοινων. 

λειτουργό τον κ. Σπετσέρη Φώτη, που είναι ενταγμένος στο Γραφείο της Κοινων. Μέριμνας, 

στο πρόγραμμα «ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ». Η εισήγηση η δικιά μου με την επισυναπτόμενη 

γνωμάτευση του Κοιν. λειτουργού, νομίζω ότι δίνει μια πλήρη εικόνα της οικογένειας όσον 

αφορά την οικονομική της κατάσταση.  Διαβάστε λίγο την συνημμένη εισήγηση.  

 κ. Μπάρκας: Δεν λέει τίποτα η εισήγηση, δεν μου λέει τίποτα τελικά ο κοιν. 

λειτουργός, δεν γνωρίζω καν το όνομά του και δεν γνωρίζω πως γίνεται η αξιολόγηση.  

 κ. Κουρουζίδης: Γράφει και το όνομα και πόσα παιδιά έχει…..  

 κα Ζαπάρα: Κύριε Πρόεδρε, για το θέμα των κατοικιών, νομίζω ότι και μια άλλη 

φορά έγινε εδώ κουβέντα και είναι σωστή η παρατήρηση του κ. Μπάρκα, ως προς το εξής: η 

κοιν. λειτουργός είναι μια υπάλληλος. Αυτή θα εκφέρει κάθε φορά κάποια γνώμη, αλλά για 

να είναι πιο σωστή και η δική σας θέση, θα πρέπει να γίνει και μια τριμελής επιτροπή. Ας 

γίνει όπως εσείς την θέλετε. Την άλλη φορά μας γράφατε, ότι έχει ανάγκη μια κυρία, η οποία 

έχει ένα γιο 18 χρονών και έναν 19. Ρωτώ: από πού προκύπτει η ανάγκη αυτής της κυρίας  με 

δυο μεγάλους γιους να πιάσει το σπίτι; Οι εισηγήσεις πρέπει να είναι πιο τεκμηριωμένες και 

να αποδεικνύουν την αναγκαιότητα να στεγαστούν αυτά τα άτομα και επιπλέον να μην 

δέχεστε τέτοιες ερωτήσεις. Λοιπόν, πλαισιωθείτε από δυο ακόμη άτομα και με τις εισηγήσεις 

των κοιν. λειτουργών, εμείς δεν θα φέρουμε αντίρρηση. Αλλά όντως, αυτά δεν αποδεικνύουν 

την αναγκαιότητα της στέγασης, κάποιας οικογένειας, ή τουλάχιστον να υπάρχει μια 

κατάσταση και βάση αυτής να υπάρχει προτεραιότητα των αναγκών. Εδώ δεν ξέρουμε αν 

υπάρχουν άλλοι πολύ πιο φτωχοί. 

 κ. Κουρουζίδης: Υπάρχει εσωτερική επιτροπή, στην οποία είμαι εγώ με όλους τους 

κοιν. λειτουργούς, που είναι υπεύθυνη  για τις ενέργειες. Δεν μπορεί τώρα σε μια εισήγηση, 

κατ’ αρχήν τα στοιχεία που έχουμε δεν είναι ανακοινώσιμα.  

 κα Ζαπάρα: Μας αναφέρετε μια κυρία που έχει δυο γιους 18 και 19 χρονών. 

Τεκμηριώστε αυτό που λέτε, για να μην γίνονται αυτές οι κουβέντες εδώ.  

 κ. Κουρουζίδης: Είναι τεκμηριωμένη. Αν διαβάστε την εισήγηση του κοιν. 

λειτουργού, θα δείτε ότι δεν χρειάζεται να πούμε περισσότερα.  

 κ. Μπάρκας: Κύριε Πρόεδρε, σ’ αυτό το θέμα εγώ δηλώνω παρών., διότι δεν με 

καλύπτει η εισήγηση του κοινωνικού λειτουργού. 

 

 

 - Εγκρίνεται, ο κ. Μπάρκας δηλώνει ΠΑΡΩΝ. 

 

 

ΘΕΜΑ 23ο: Αγορά γηπέδων   (οικοπέδων ή αγροτεμαχίων ) προς ανέγερση κατοικιών προς 

τον σκοπό οικιστικής αποκατάστασης  ROM. 

 

 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Αυτό το θέμα αποσύρεται από 

την ημερήσια διάταξη, θα  γίνει όμως μια ενημέρωση από τον κ. Δήμαρχο, γιατί είναι ένα νέο 

πρόγραμμα και πρέπει να ενημερωθεί το Σώμα.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Προτείνω να μην συζητηθεί το θέμα και να αποσυρθεί, γιατί 

δημιουργήθηκαν κάποιες ασάφειες και παρερμηνείες, όσον αφορά το πραγματικό 

περιεχόμενο και θα έρθει στο επόμενο Δ.Σ. σαφέστερα και ακριβέστερα.  
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Εγώ θέλω να πω το εξής: ανακοινώθηκε ένα πρόγραμμα της Κυβέρνησης για τους ROM, για 

την επόμενη 6/ετία, περίπου 110 δις δραχμών, στο 5ο Συνέδριο που έγινε πρόσφατα στην 

Αθήνα. Το πρόγραμμα αυτό προβλέπει και μέτρα οικιστικής αποκατάστασης, στο οποίο θα 

υπάρχουν πρώτα δάνεια άτοκα, σχεδόν δωρεάν, και δεύτερον, θα αφορά την δημιουργία 

οικισμών ή λυομένων προσωρινά ή μονίμων εγκαταστάσεων. Επίσης, και παραχώρηση γης, ή 

χρηματοδότηση για εξασφάλιση γης. Επειδή ο Δήμος Σερρών εδώ και πολύ καιρό έχει 

αναθέσει μια μελέτη που την πληρώνουμε με 25 εκ. δρχ. στην κα Καραθανάση για ένα 

ολοκληρωμένο σχέδιο οικιστικής αποκατάστασης και αναβάθμισης και έχουμε κάνει 

προτάσεις, ζήτησα από τον κ. Δ/ντή του Δήμου να κάνει μια πρόταση να κάνουμε μια 

προκήρυξη, ότι ενδιαφερόμαστε να αγοράσουμε κάποιες εκτάσεις, τις οποίες αφού δούμε 

ποιοι τις προσφέρουν, θα τις υπολογίσουμε και θα ζητήσουμε χρηματοδότηση μέσα απ’ αυτό 

το πρόγραμμα. Όμως είδα ότι ο κ. Δ/ντής, έλειπα κι εγώ και δεν μπόρεσα να το δω καλύτερα, 

συνεννοήθηκε με τον κ. Δασκαλόπουλο και είδαν αυτά που προτείνει η μελέτη. Όμως εμείς 

εδώ πρέπει να τα προσδιορίσουμε στις πραγματικές τους διαστάσεις και όχι μόνο σ’ αυτά που 

λέει η μελέτη. Προτείνω  να μην συζητηθεί το θέμα, θα το φέρουμε σε επόμενο Δ.Σ. με 

προσδιορισμένο ακριβέστερα το θέμα και να ξέρετε ότι εδώ απλά ζητούμε να βρούμε κάποια 

γη, που θα ζητήσουμε να την αποκτήσουμε υλοποιώντας τις δυνατότητες που δίνει αυτό το 

πρόγραμμα για την επόμενη 6/ετία.  

 κ. Γκότσης: Κύριε Δήμαρχε θέλω να ρωτήσω, αυτό το πρόγραμμα έχει σχέση με τα 

ΤΕΙ; 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Καμία.  

 

 

 - Αποσύρεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 24ο: Έγκριση- Ενημέρωση αποφάσεων Δ. Σ. των Δημοτικών Επιχειρήσεων.  

 

 

 κ. Μπάρκας: Εδώ είναι και η απόφαση της ΔΕΥΑΣ,  η 66/10-4-2001 για το 

δεκαχίλιαρο.  

Εγώ θέλω να κάνω μια παρατήρηση, διότι αυτό τώρα μπαίνει σαν τέλος Βιολογικού 

Καθαρισμού. Μια ερώτηση θα κάνω και μετά θα τοποθετηθώ. Εδώ η απόφαση 141/1-7-1999 

της ΔΕΥΑΣ, στο τελευταίο της σημείο λέει: «η αύξηση των τελών της αποχέτευσης που είναι 

το 50% επί της αξίας του νερού, γίνεται 60% από το έτος 2001, διότι η λειτουργία του 

βιολογικού καθαρισμού έχει σαν άμεσο αποτέλεσμα την επιβάρυνση του κόστους 

λειτουργίας». 

Ήδη υπάρχει επερώτηση με άλλη απόφαση και βλέπω ότι με το ίδιο επιχείρημα κάπου αλλού 

μιλάμε για δάνεια και κάπου αλλού λέμε τα ίδια.  

Βασικά, αυτό το θέμα έπρεπε να έρθει ξεχωριστά. Διότι υπάρχει τέλος το οποίο επιβαρύνεται 

ο δημότης. Αυτή είναι η ερώτησή μου. Θα τοποθετηθώ στο τέλος. 

 κ. Αγγελίδης: Για το ίδιο θέμα, θα κάνω διευκρινιστικές ερωτήσεις.  

- Αυτή η απόφαση της ΔΕΥΑΣ, για την επιβολή του τέλους των 10.000 δρχ. που έρχεται 

σήμερα στο Δ.Σ., έρχεται για έγκριση ή για ενημέρωση; Αν διαβάστε στο τέλος της 

απόφασης, θα δείτε ότι την παραπέμπει στο Δ.Σ. για έγκριση. Άρα, εδώ θα έχουμε 

ψηφοφορία. Οπότε πάνω σ’ αυτό ακολουθεί δεύτερη διευκρινιστική ερώτηση. 
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-  Τι νόημα έχει να τεθεί σε ψηφοφορία αυτή η απόφαση, από την στιγμή που πήρε απόφαση 

η ΔΕΥΑΣ και υλοποιείται ήδη. Πληρώνονται τα δεκαχίλιαρα. Δεν βλέπω κανένα νόημα να 

τεθεί το θέμα σε ψηφοφορία εδώ.  

-  Αποφασίστηκε η αλλαγή της απόφασης. Πρώτα ήταν 20.000 δρχ./οικοδομή και εν συνεχεία  

η απόφαση άλλαξε και έγινε 10.000 δρχ./καταναλωτή. Γιατί άλλαξε η απόφαση;  

- Λέει μέσα η εισήγηση ότι, απαιτούνται – αναζητούνται 700 εκ. δρχ. για την αποπληρωμή 

του έργου του Βιολογικού Καθαρισμού. Και με αυτό το τέλος των 10.000 δρχ. θα καλυφθεί 

ένα μέρος του ποσού αυτού. Το υπόλοιπο, από πού θα βρεθεί για να καλυφθεί; Αναφέρει η 

εισήγηση είτε από εδώ είτε από εκεί, αλλά είναι τόσο αόριστη, που εγώ δεν πείθομαι ότι 

τελικά θα βρεθούν απ’ αυτούς τους πόρους και τις πηγές που αναφέρει. Αυτές είναι οι 

ερωτήσεις μου και θέλω απαντήσεις.  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Για άλλη επιχείρηση υπάρχει 

ερώτηση, για να απαντηθεί συνολικά από τους προέδρους.  

 κα Ζαπάρα: Το γεγονός ότι στο 24ο θέμα αναφέρεται: «Έγκριση και ενημέρωση 

αποφάσεων Δημοτικών Επιχειρήσεων», αρκεί, αφού υπάρχει και θέμα έγκρισης. Αφού 

υπάρχει θέμα τιμολογιακής πολιτικής που πρόκειται να επιβαρύνει τους δημότες, πρέπει να 

εγκριθεί.  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Έτσι ήρθε η εισήγηση. Πρέπει να 

εγκριθεί.  

 κ. Σαουλίδης: Συνάδελφοι, δεν θα επεκταθώ, θα απαντήσω απλά για το συγκεκριμένο 

θέμα στον συνάδελφο τον κ. Μπάρκα. Το τέλος, δεν αφορά την συντήρηση και την 

λειτουργία του Βιολογικού Καθαρισμού. Αφορά την αποπληρωμή του έργου. Είναι γεγονός 

ότι μόνο από αναθεωρήσεις έχουμε ένα ποσό των 450 εκ. δρχ. Είναι κατανοητό ότι πρέπει να 

πληρωθεί. Είχαμε δυο επιλογές. Η μια ήταν να πάρουμε δάνειο με σημερινά δεδομένα με 7%, 

που πάλι θα το πλήρωναν οι συνδημότες μας  και η άλλη να επιβάλλουμε ένα τέλος. Το 

Συμβούλιό μας κουβέντιασε δυο φορές. Στο ένα ήταν παρών  και ο κ. Βλάχος. Υπήρχαν 

κάποιες σκέψεις το ποσό να είναι μικρότερο, αλλά το Δ/κό Συμβούλιο εκτίμησε, ότι ήταν 

καλύτερα να κάνουμε αυτή την επιλογή των 10.000 δρχ. και να μπει μια φορά μόνο σε πέντε 

δίμηνα, για να μπορέσουμε να αποπληρώσουμε ένα μέρος του έργου. Από κει και πέρα είναι 

γεγονός, ότι τα οικονομικά της ΔΕΥΑΣ βελτιώνονται, έχουμε μια θετική πορεία, θεωρούμε 

ότι η φετινή χρονιά θα είναι ακόμη καλύτερη, με περιστολές και με πιεσμένη οικονομική 

πολιτική. Βλέπουμε ότι το ένα μέρος θα πληρωθεί απ’ αυτό το τέλος και το υπόλοιπο, από τα 

θετικά αποτελέσματα που θα έχουμε σαν επιχείρηση. Δεν υπάρχει πρόθεση από το Δ/κό 

Συμβούλιο, να λέμε διάφορα. Το έργο έχει τελειώσει, λειτουργεί και αυτό που θέλω να πω 

στους συναδέλφους είναι, ότι τα μέχρι τώρα αποτελέσματα είναι πάρα πολύ θετικά, σε σχέση 

με τα αποτελέσματα και το νερό που παράγεται. Πιστεύουμε, ότι έπρεπε να γίνει έτσι για να 

εξυγιάνουμε την επιχείρηση και να έχουμε μια σωστή πορεία από εδώ και πέρα.  

 κ. Αναστασιάδης: Μια κουβέντα μόνο κ. Σαουλίδη. Το τέλος αυτό που βάζουμε 

σήμερα, θέλω να μας πείτε είναι εφάπαξ, μια κι έξω;  

 κ. Σαουλίδης: Το ξεκαθάρισε αυτό το συμβούλιό μας στην ομόφωνη απόφασή του, 

ότι έτσι θα είναι, για να υπάρχει και δέσμευσή του ότι θα πιέσει τα δεδομένα για καλύτερα 

αποτελέσματα, ώστε να καλύψει και το άλλο μέρος από την οικονομία. Και αναφέρω το εξής, 

ότι και από τα προηγούμενα χρόνια είχαμε περισσότερα έσοδα, αλλά και η πορεία του 

τετραμήνου δείχνει, ότι η αύξηση των εσόδων είναι της τάξης του 14 με 15%. Ευελπιστούμε 

ότι το επόμενο διάστημα, τα πράγματα θα είναι λίγο καλύτερα.  

 κ. Σωτηριάδης: Σ’ αυτό που ρωτήθηκε αν έρχεται για έγκριση ή για ενημέρωση εδώ, 

τι λέτε;  
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 κ. Σαουλίδης: Απαντήθηκε, για έγκριση.  

 κ. Σωτηριάδης: Απάντηση στον κ.Αγγελίδη, δεν δώσατε όμως! Όταν ήδη έχει 

περάσει στους λογαριασμούς και έχει πληρωθεί από ένα μέρος δημοτών, τι σημασία έχει 

σήμερα να το εγκρίνουμε;  

 κ. Σαουλίδης: Το Συμβούλιό μας, πήρε απόφαση και άργησε να την πάρει. 

Αιτιολογώ, γιατί προβήκαμε σ’ αυτή την ενέργεια. Δεν ήρθε έγκαιρα η απόφαση στο Δ.Σ., 

απλά άργησε η υπηρεσία να το φέρει. Οι λογαριασμοί άρχισαν να εκδίδονται εδώ και 10 

μέρες, ίσως και λιγότερο. 

 κ. Αγγελίδης: Πείτε μας ποια ημερομηνία πάρθηκε  η απόφαση. 

 κ. Σαουλίδης: Στις 10/4. Είπα, ότι από ολιγωρία της επιχείρησης δεν ήρθε το θέμα 

στο Δ.Σ.  

 κα Ζαπάρα: Αυτό όμως δεν είναι δικαιολογία.  

 κ. Σαουλίδης: Είναι λάθος, το παραδέχομαι. Το είπα από την αρχή. Αλλά είναι η 

πρώτη φορά που έχουμε σε συνεργασία με την επιχείρηση τέτοια εκκρεμότητα; Και μιλάμε 

για συγκεκριμένη πολιτική, η οποία πιστεύω ότι εκφράζει μεγάλο μέρος του Δ.Σ. σαν 

φιλοσοφία. Δεν το κάναμε επειδή το θέλαμε, αλλά επειδή ήταν το πιο ανώδυνο που 

μπορούσαμε να κάνουμε. Θα μπορούσαμε να βάλουμε παραπάνω. Καθορίσαμε από τις αρχές 

του 1999, την τιμολογιακή πολιτική. Είμαστε από τις ΔΕΥΑ όλης της Ελλάδας, παρόλο που 

είχαμε προβλήματα οικονομικά, που καθορίσαμε αυξήσεις για όλη την τετραετία σε τόσο 

χαμηλό επίπεδο. Και αν το ψάξετε θα δείτε, και ότι τα οικονομικά μεγέθη τα δικά μας  παρ’ 

όλο που είχαμε μικρές αυξήσεις στην τιμή του νερού, έχουμε καλύτερα αποτελέσματα απ’ ότι 

έχουν όλοι οι άλλοι. Είχαμε εντοπίσει το εξής: ότι δεν μπορεί η μονοκατοικία που έχει έναν 

ιδιοκτήτη, να πληρώνει το ίδιο με μια πολυκατοικία που έχει 20 και 30 κατοίκους. Υπήρχε 

μια κατάφορη αδικία και όταν το εξετάσαμε, το κουβεντιάσαμε, είπαμε να βρούμε μια 

ορθολογική λύση, για να μπορέσουμε να καλύψουμε και τους δημότες δίκαια, αλλά και για 

να έχουμε αποτέλεσμα για να πληρώσουμε το έργο.  

 κ. Αγγελίδης: Τα υπόλοιπα, από πού θα βρεθούν;  

 κ. Σαουλίδης: Εξήγησα. 

 κ. Αγγελίδης: Από καλή διαχείριση δηλαδή; Για να ξεκαθαρίσουμε κάποια πράγματα.  

 κ. Γκότσης:  Κατ’ αρχήν ήθελα να πω, ότι κατά την διάρκεια που συνέβησαν όλα 

αυτά, πρόεδρος ήταν ο κ. Δήμαρχος. 

 κ. Σαουλίδης: Δεν έχει σημασία, εγώ είχα την ευθύνη. 

 κ. Γκότσης: Άλλο θέμα αυτό. Πάντως πρόεδρος ήταν ο κ. Δήμαρχος. 

Εγώ θέλω να ρωτήσω, πόσο νόμιμο είναι αυτό την στιγμή που πέρασε στους λογαριασμούς 

το 2χίλιαρο, γιατί εγώ πήρα λογαριασμό με το 2χίλιαρο, να μπαίνει πρώτα και μετά να 

παίρνουμε απόφαση εμείς.  Δεν μπορεί δηλαδή ένα έργο να γίνεται πρώτα και μετά να 

εγκρίνεται.  

 κ. Βαβαλέκας: Αυτό δεν έγινε ποτέ, είναι παράνομο. 

 κ. Γκότσης: Αυτό λέω κι εγώ, γιατί αυτό έγινε εδώ. Παίρνουμε απόφαση μετά. 

Μήπως κάποιος συμπολίτης μας προσφύγει στην δικαιοσύνη και αποδειχθεί ότι όλο αυτό που 

έγινε μέχρι στιγμής, ότι είναι παράνομο. Αυτό θέλω να πω και να προφυλάξω και την 

επιχείρηση και τον πρόεδρό της. Γι’ αυτό είπα προηγουμένως, άλλος ήταν ο πρόεδρος. Έχει 

νόημα αυτό που λέω κ. συνάδελφε.  

 κ. Σαουλίδης: Είναι κατανοητό κ. συνάδελφε και σας είπα ότι παραδέχομαι την 

ολιγωρία. Το Δ.Σ. μπαίνει την πολιτική ευθύνη. Από την στιγμή που πάρει την απόφαση, δεν 

υπάρχει πρόβλημα, καλύπτεται το  Δ/κό  Συμβούλιο  της ΔΕΥΑ  με την  απόφαση αυτή  και η  
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λειτουργία του. Στην ουσία, δεν εισπράχτηκαν ακόμη τα χρήματα, αν και εκδόθηκαν οι 

λογαριασμοί. Υπάρχει ολιγωρία, ενώ γράφτηκαν τα πρακτικά, έπρεπε να κοινοποιηθεί η 

απόφαση έγκαιρα εδώ, δεν έγινε, αυτό είναι κάτι που όχι λίγες φορές το έχουμε 

αντιμετωπίσει. Είναι μια αδυναμία.  

 κ. Μπάρκας: Κύριοι συνάδελφοι, θα ήθελα να πω και την θετική πλευρά, για να μην 

κάνουμε πάντα μόνο μια σκληρή κριτική. Η πραγματικότητα είναι, ότι έχει γίνει ένα πολύ 

μεγάλο έργο, που πιστεύω ότι το έχουν προπληρώσει οι Σερραίοι για τα επόμενα πενήντα 

χρόνια. Αυτοί που λειτουργούν και έχουν τα νοικοκυριά μέσα στην πόλη, την τελευταία 

δεκαετία έχουν πληρώσει πολύ σκληρά. Εκείνο που θα ήθελα να επισημάνω και να τονίσω, 

είναι η απάντηση του κ. Σαουλίδη για την σωστή διαχείριση. Η σωστή διαχείριση δεν γίνεται 

με μειώσεις, με επισφαλείς πελάτες, οι οποίοι το ΄99 όφειλαν γύρω στα 25 με 30 εκ. δρχ. 

Τώρα με κάποιους άλλους λογαριασμούς που ετοιμάζονται, πάλι θα υπάρχουν  επισφαλείς 

πελάτες. Νομίζω ότι κάνατε ένα βασικό λάθος 1999, στην τιμολογιακή πολιτική. Να σας πω 

ποιο ήταν αυτό. Το 1999, γύρω στον Σεπτέμβριο με Οκτώβριο, χάσατε 300 εκ. δρχ. από τις 

αρχικές συνδέσεις. Τα έσοδα της ΔΕΥΑΣ είναι ανταποδοτικά. Είναι μια υπηρεσία, δίνει 

παροχές, δίνει το νερό, έχει σχέση με την δημόσια υγεία κ.λ.π. Εκείνο όμως που έχει σημασία 

είναι, ότι πληρώνουν συνέχεια τα μικρά νοικοκυριά, διότι τότε το τρίμηνο ήταν 2.400 δρχ. 

και τώρα το πάγιο είναι 2.000 δρχ. Και όταν εμείς ανεβάσαμε λίγο το νερό και πήγαμε το 

πάγιο στις 3.500 δρχ., ξέρετε πόσες φορές με  έχουν σταυρώσει εμένα και ο κ. Γκότσης και ο 

κ. Αναστασιάδης και ο κ. Νυκτοπάτης και ο κ. Δήμαρχος, κ.λ.π.; Έλεγαν «πως πέρασε αυτή η 

απόφαση, πως έγινε αυτό!», λες και γέλασα εγώ το Δ/κό Συμβούλιο. Τότε όμως, πήραμε μια 

πολύ μεγάλη απόφαση για τις αρχικές  συνδέσεις. Να σας πω κάτι, με αφορμή αυτό το 

επίκαιρο θέμα. Ξέρετε ότι η ΔΕΠΑΝΟΠ πλήρωσε περίπου 22 εκ. δρχ. αρχική σύνδεση. 

Ξέρετε γιατί έγινε αυτό; Πλήρωσε 600.000 δρχ. για το νερό και 19 εκ. δρχ. για την 

αποχέτευση. Διότι εφαρμόσατε εκείνη την τιμολογιακή πολιτική. Με την προηγούμενη που  

είχατε, θα πλήρωνε η ΔΕΠΑΝΟΠ γύρω στις 240.000 δρχ.,  28.000 δρχ. για το νερό, άντε να 

γινόταν 50.000 δρχ. και άλλες 100.000 δρχ. Η τιμολογιακή πολιτική γι’ αυτόν που παίρνει 

ένα  διαμέρισμα, ή γι’ αυτόν που παίρνει 5-10 διαμερίσματα, δεν θα στεναχωρηθούμε αν οι 

εργολάβοι τα βάζουν δυο φορές μέσα στα συμβόλαιά τους. Τότε υπήρχε μια κόντρα με μένα 

και πολλούς εργολάβους. Γιατί έλεγαν  ότι τους αιφνιδιάσαμε. Γιατί τότε βάλαμε στους 

εργολάβους, σε κάθε άδεια πάνω από τα 10 διαμερίσματα, να πληρώνουν ένα χαράτσι 

περίπου στο 1,5 εκ. δρχ. Με την  τελευταία τιμολογιακή πολιτική, δεν ξέρω πως έγινε αυτό 

και βγήκε. Και εκτός απ’ αυτά τα δύο, πληρώνουν κι άλλες 500.000 δρχ. για πυροσβεστική 

φωλιά. Κοντραριστήκαμε τότε, γιατί το κάναμε και δεν τους ειδοποιήσαμε. Όμως έτσι είναι. 

Η ΔΕΥΑΣ πρέπει να πάρει χρήματα. Ούτε το 3% που παίρνει και είναι 180 με 200 εκ. δρχ., 

ούτε το 80%, είναι τίποτα, διότι έκανε ένα πολύ μεγάλο έργο. Όταν έχει φθάσει περίπου στα 

80-90 χιλιόμετρα δίκτυο αποχέτευσης, όταν θέλει να κάνει δίκτυο για όμβρια, όταν 

επεκτείνεται η πόλη, όταν έχουν αλλάξει τα δεδομένα και αύριο μπορεί να πάρει και τα 

λύματα από το Αγ. Πνεύμα και από το Νεοχώρι που είναι πολύ κοντά στον κεντρικό 

αποχετευτικό αγωγό, κ.λ.π. Προσέξτε, θέλω να σας πω ότι πρέπει να διορθώσετε την 

τιμολογιακή πολιτική και να βγάλετε το διχίλιαρο. Ξέρετε ότι εδώ στην Εμ. Παπά, πόσα 

διαμερίσματα γίνονται; Γιατί να πληρώνει ο άλλος 80-90.000 δρχ. αρχική σύνδεση, όταν για 

ένα χερούλι στην ντουζιέρα του πληρώνει 120.000 δρχ.;  Κατεβάσατε πολύ και το τέλος 

αποχέτευσης, κατά 100 δρχ./τ.μ., όταν εμείς για σπίτι πάνω από 120 τ.μ. το είχαμε φθάσει 

στις 700 δραχμές. Και πλήρωναν ένα σεβαστό ποσό. Έχω ένα προσχέδιο εισήγησης, το οποίο 

λέει για την πλήρη κατασκευή μιας ιδιωτικής συνδέσεως με το δίκτυο ακαθάρτων,  ξέρετε ότι  
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περίπου 3.500 φρεάτια πρέπει να συνδεθούν με τα νοικοκυριά; Τώρα ο Βιολογικός λειτουργεί 

με κάποια λύματα λόγω της εκτροπής που γίνεται. Καταλαβαίνετε ότι πρέπει να έχουμε κι 

άλλα σκαψίματα. Γνωρίζω ότι θα ταλαιπωρηθούν πάλι οι Σερραίοι. Λέει εδώ σε κάποιο 

έγγραφο ….. και λέει στο τέλος 70.000. Δηλαδή, υπάρχει στο μυαλό κάποιων ότι μπορεί για 

μια σύνδεση, αύριο μεθαύριο να μπει ένα άλλο χαράτσι; Διότι δεν έχουν γίνει ακόμη οι 

συνδέσεις, το γνωρίζετε. Διότι είναι ένα κόστος. Και αν με το 2χίλιαρο βεβαιωνόταν ότι θα 

γίνει σύνδεση, θα έλεγα ναι, εντάξει. Γιατί έχει κάποιο κόστος. Και ίσως οι 2.000 δρχ. να 

ήταν λίγες.  

Πραγματικά προχθές που πήγα,  ύστερα περίπου από 2,5 χρόνια κάτω στον βιολογικό, όταν 

είχα πάει ήταν στα τέλη του 1998, γινόταν εκείνα τα στραγγιστήρια, περίπου 90.000 που 

φτιάχνανε μέσα κάτι σωλήνες, γιατί υπήρχαν εκεί κάποια προβλήματα γεωλογικά και 

μάλιστα ήταν ένα εξτρά κόστος περίπου 90 εκ. δρχ. Εγώ μέσα από αποφάσεις ή εισηγήσεις, 

παρακολουθώ όλο το έργο και γνωρίζω ότι έχει γίνει ένα πολύ μεγάλο έργο και σας λέω ότι 

αυτό έγινε και μαρτυρήσαμε με αυτή την γραφειοκρατία. Το έχω πολύ πολλές φορές, ότι 

στην πιο προηγούμενη Δημοτική Αρχή που δεν ήμουν, τότε υπήρχαν κάποιες αντιρρήσεις, 

ήταν πολύ σοβαρό το έργο που η τότε Δημοτική Αρχή ανέλαβε, αλλά ήταν και πολύ μεγάλη η 

εργασία που «κάναμε», που σπρώξαμε αυτό το έργο και τα δίκτυα πριν να έρθουν ακόμα οι 

εγκρίσεις, προκηρύξαμε στον τοπικό τύπο και προχωρήσαμε, πήραμε από 55 έως 60%. 

Πολλές φορές συζητήθηκε γιατί το πήρε ο ένας και όχι ο άλλος και νόμιζα ότι βρισκόμουν σε 

ανακριτικό γραφείο, όμως δεν ξεφύγαμε από τον μειοδότη, ανεξάρτητα αν μπορούσε η 

Επιτροπή Εισήγησης για Ανάθεση, που ήταν πάντοτε μέσα σ’ αυτήν ήταν πρόεδρος ο κ. 

Γεωργιάδης και ο κ. Λογοθετίδης  και ο κ. Γούδας, να αποφασίσει.  

Αν τότε κ. Δήμαρχε αφήνατε εκείνη την τιμολογιακή πολιτική, γιατί ποιος κατάλαβε ότι εσείς 

μειώσατε τις αρχικές συνδέσεις; Εσείς το ξέρετε, εγώ και άλλοι 3 άνθρωποι. Κανείς άλλος 

δεν το κατάλαβε. Και πραγματικά, μειώσατε κατά κατοικία στα 100 τ.μ. 30 με 40.000 δρχ. Αν 

δείτε από τα έσοδα, χάνετε περίπου 80 με 90 εκ. δρχ. Έτσι ούτε θα βάζατε κ. Δήμαρχε αυτό 

το 400άρι που μπαίνει για τα υδρόμετρα, γιατί δεν θα χρειαζόταν, ούτε θα φτιάχνατε 

δίμηνους τους λογαριασμούς για να υπάρχει ρευστότητα.  

Επανέρχομαι σ’ αυτό που έλεγε ο κ. Αγγελίδης. Όταν εμείς φτιάχναμε μια αύξηση, το 1996 

ανά τρίμηνο, ενώ είχαμε πάρει την απόφαση και κάποια τρίμηνα ξεκινούσαν από 10 

Δεκεμβρίου και πήγαιναν μέχρι 10 Φεβρουαρίου ή 10 Μαρτίου, τότε ο κ. Περδίκης με είχε 

σταυρώσει 10 φορές, γιατί κλέβαμε τον δημότη που για 15-20 μέρες, το εισπράτταμε 

νωρίτερα. Έτσι ήταν το σύστημα. Τους στέλναμε δηλαδή τον Φεβρουάριο, ενώ η απόφαση 

ήταν από 1-1-1997, αλλά το τρίμηνο για κάποια σημεία της πόλης μετρούσε 14-20 μέρες από 

την προηγούμενο χρόνο. Σας λέω ότι έχω επιφύλαξη για το 2χίλιαρο. Δεν κάνω λαϊκίστικη 

πολιτική, είναι πολύ μεγάλο το έργο. Εγώ έλεγα στον κ. Βλάχο, ότι αν ο Δήμαρχος έβαζε ανά 

εξάμηνο για την συμμετοχή στο Γ’ Κ.Π.Σ., θα περνούσε πολύ χαλαρά. Μπορούσαν να 

βρεθούν χίλιοι δυο λόγοι. Οποιαδήποτε Δημοτική Αρχή θα πήγαινε πολύ καλά το Γ΄ Κ.Π.Σ., 

διότι υπάρχουν πολύ καλές εκθέσεις για το έργο. Δεν θα μιλήσω για καθυστερήσεις κ.λ.π., τα 

στοιχεία υπάρχουν. Ευχαριστώ. 

 κ. Γκότσης: Κύριε Πρόεδρε, επειδή θα ψηφίσουμε και πρέπει να δικαιολογήσω το όχι 

στις 10.000 δρχ., θα σας πω ότι θεωρώ πως μπορούσε να καλυφθεί αλλιώς αυτό το 10χίλιαρο. 

Και θα σας πω, πως. Στην απόδειξη που παίρνουμε υπάρχει το 18% το ειδικό τέλος του Ν. 

1069/80. Που είναι για κατασκευή έργων ύδρευσης-αποχέτευσης και του βιολογικού. Επίσης, 

παλιά με το 3%, αλλά τώρα υπάρχει κρατική επιχορήγηση, σύμφωνα με πληθυσμιακά 

κριτήρια και παίρνει η ΔΕΥΑ γύρω σα 180 εκ.  κάθε χρόνο.  Εγώ δεν λέω ότι η προηγούμενη  

 

28 



 

 

Δημοτική Αρχή τα έκανε σωστά. Δέχομαι ότι δεν έκανε καλή διαχείριση. Πάμε από το 1999 

στο 2000 και τώρα είμαστε στα μέσα του 2001. Στα δυο χρόνια, είναι 180 και 180, 360 εκ. 

δρχ. Και με το 80% πιστεύω, ότι με μια σωστή διαχείριση, γιατί υπήρχε σωστή διαχείριση επί 

ημερών σας, το 1990-1994. Τότε, ήταν τα περισσότερα τα έσοδα από τα έξοδα. Μετά 

στράβωσαν τα πράγματα. Πιστεύω, γιατί ότι κάνω πρέπει να το πιστεύω, νομίζω ότι όπως 

είπα και προηγουμένως αυτό μπορεί να καλυφθεί με μια σωστή διαχείριση.  Ευχαριστώ.  

 κ. Αγγελίδης: Κύριε Πρόεδρε, κύριε Δήμαρχε, κυρίες και κύριοι σύμβουλοι. Κανένας 

δεν αμφισβητεί τον ρόλο και την προσφορά της ΔΕΥΑΣ, τόσο στην προστασία της δημόσιας 

υγείας, όσο και στην προστασία του περιβάλλοντος. Και ήμουν ένας απ’ αυτούς, που κατά 

την διάρκεια της προηγούμενης Δημαρχιακής Θητείας, υπερασπίστηκα με πάθος την 

λειτουργία  της ΔΕΥΑΣ. Το ξέρετε πάρα πολύ καλά. Όμως, κάποια πράγματα δεν είναι κακό 

από την στιγμή που τα διαπιστώνουμε, να τα λέμε, και μάλιστα σ’ αυτό το τραπέζι με μεγάλο 

θάρρος και ειλικρίνεια. Όσον αφορά το τέλος αυτό των 10.000 δρχ., η αλήθεια είναι ότι, η 

αλλαγή της απόφασης του Δ/κού Συμβουλίου της ΔΕΥΑΣ για επιβολή τέλους 10.000 

δρχ./καταναλωτή αντί 20.000 δρχ./οικοδομή, είχε σαν σκοπό να εισπράξει περισσότερα 

χρήματα.  Αν πράγματι είχε η απόφαση αυτή σαν σκοπό να μην αδικήσει τις μονοκατοικίες, 

διότι σκέφτηκε γιατί να πληρώνουν 20.000 δρχ. οι οικοδομές και 20.000 δρχ. οι 

μονοκατοικίες, είχε δηλαδή σκοπό η απόφαση να αποδώσει δικαιοσύνη, νομίζω ότι η πιο 

δίκαιη απόφαση θα ήταν, να επιβληθεί τέλος ανά τ.μ. Δεν εννοώ βέβαια τέλος 10.000 

δρχ./τ.μ. Τώρα είναι δίκαιη η απόφαση; 10.000 δρχ. θα πληρώσει ένα σπίτι που έχει 50 τ.μ., 

10.000 δρχ. θα πληρώσει και ο κ. Νυκτοπάτης που έχει σπίτι 400 τ.μ. Αναφέρω αυτό το 

όνομα ενδεικτικά. Λοιπόν, λανθασμένη ήταν η πρώτη απόφαση της ΔΕΥΑΣ για επιβολή 

τέλους 20.000 δραχμών ανά οικοδομή, μπροστά στην βιασύνη και το άγχος όλων να 

μαζευτούν  χρήματα  όμως γιατί μας λείπουν, λανθασμένη και η δεύτερη απόφαση. Το θέμα 

αγαπητοί συνάδελφοι, δεν είναι τα 10.000 ή τα 20.000 ή οι πέντε (5) δραχμές, που θα 

πληρώσει ο δημότης.  Ο δημότης καταλαβαίνει και πληρώνει. Το θέμα είναι, ότι ο πολίτης 

θέλει να ξέρει μέχρι πότε θα πληρώνει. Αν αυτά που πληρώνει πιάνουν τόπο, και αν τυχόν γι’ 

αυτά που πληρώνει ευθύνονται κάποιοι άλλοι, θα πρέπει να αποδίδονται και οι ανάλογες 

ευθύνες. Και θα ήθελα να σταθώ λίγο στο θέμα των ευθυνών. Διότι πολλά ακούστηκαν και 

ακούγονται και τώρα ακόμη για ευθύνες. Αλλά σ’ αυτό το τραπέζι, κανένας δεν μιλάει. 

Βγαίνουμε στις τηλεοράσεις, «εσείς φταίτε, δεν φταίγαμε εμείς», «όχι εμείς δεν φταίγαμε, 

φταίγατε εσείς», αλλά εδώ μέσα δεν ακούγεται τίποτα. Και θέλω να υπενθυμίσω κάτι. 

Προεκλογικά, είχαμε υποσχεθεί στον Σερραϊκό Λαό και είναι γραμμένο στο προεκλογικό 

πρόγραμμα του συνδυασμού του κ. Μητλιάγκα, ότι μετεκλογικά για κάποιες σκανδαλώδεις 

αποφάσεις του Δ/κού Συμβουλίου της ΔΕΥΑΣ και γενικότερα για το οικονομικό πρόβλημα 

της ΔΕΥΑΣ, θα καταλογιστούν και θα αποδοθούν ευθύνες. Θα διαβάσω κατά λέξη  τι λέει το 

προεκλογικό πρόγραμμα: <Με σκανδαλώδη απόφαση  του Δ.Σ., πριμοδοτούν Αθηναϊκή 

εταιρεία με κονδύλια 1 δις δρχ. επιπλέον της συμβατικής υποχρέωσης, για το έργο του 

βιολογικού καθαρισμού, που ακόμα δεν έχει αρχίσει, αν και η προκήρυξη έγινε από εμάς τον 

Αύγουστο του 1994. Με την ανάληψη της ηγεσίας του Δήμου, θα κάνουμε πλήρη και 

διαφανή διαχειριστικό έλεγχο και θα προχωρήσουμε ανενδοίαστα  σε καταλογισμό και 

απόδοση ευθυνών. Η προστασία των συμφερόντων του Σερραϊκού λαού, δεν μας επιτρέπει να 

χαριστούμε σε κανέναν>. Φυσικά, ούτε καταλογισμός, ούτε απόδοση ευθυνών έγινε.  

Και δεν ευσταθεί το επιχείρημα, ότι εμείς δεν ποινικοποιούμε την πολιτική ζωή του τόπου. 

Είναι λάθος. Από την στιγμή που καταγγέλλονται ευθύνες, αν υπάρχουν, θα πρέπει να 

καταλογίζονται και να αποδίδονται. Διαφορετικά, πλήττεται η αξιοπιστία της πολιτικής ζωής.  
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Και δικαίως αναρωτιέται ο πολίτης και λέει: «ή μας λέγατε ψέματα για να πάρετε την ψήφο 

μας, ή τώρα καλύπτετε την κατάσταση». Είναι γεγονός ότι υπάρχει ένας προβληματισμός 

στον δημότη. Θα ήθελα να καταθέσω κάποιες παρατηρήσεις μου. Κάποιες διαπιστώσεις μου.  

 κ. Σαουλίδης: Μιλάμε για ένα συγκεκριμένο θέμα. Για το 10χίλιαρο.  

 κ. Αγγελίδης: Έχει σχέση, πολύ μεγάλη σχέση. Στις τηλεοράσεις ακούστηκαν: <δεν 

φταίμε εμείς, φταίτε εσείς. Όχι εσείς φταίτε, δεν φταίμε εμείς>. Για να δούμε τελικά, φταίει 

κανείς; Μπορεί να μην φταίει και κανείς. Εγώ δεν κάνω αυτή την στιγμή τον δικαστή. Λέω τα 

πράγματα με το όνομά τους, όπως τα έλεγα πάντα. Αμφισβητούνται αυτά που λέω;  

 κ. Αναστασιάδης: Δηλαδή κ. Αγγελίδη, καλύπτεις όλη την παράταξη του κ. Βλάχου; 

Αυτό φαίνεται. Μας προσβάλετε.  

 κ. Αγγελίδης: Δεν καλύπτω κανέναν, κάνετε λάθος. Ούτε είμαι εναντίον κανενός. 

Λέω πραγματικά γεγονότα.  

Λοιπόν, υπάρχει προβληματισμός στον δημότη και θα κάνω κάποιες παρατηρήσεις και 

διαπιστώσεις. Ενώ οι λογαριασμοί …….  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Διαδικαστικά, θέλω τον λόγο. Δεν μπορεί για ένα θέμα που αφορά 

έγκριση και ενημέρωση, να αναπτύσσει ο κάθε Δημοτικός Σύμβουλος την προσωπική του 

πολιτική γενικά για το θέμα. Άμα θέλει ας προκαλέσει συζήτηση ξεχωριστή, ή προ ημερήσιας 

διάταξης στο Δ.Σ.. Αλλά δεν μπορεί εδώ να γίνεται αυτή η καταστρατήγηση της διαδικασίας. 

Για όνομα του Θεού.  

 κ. Αγγελίδης: Κύριε Δήμαρχε, επειδή πολλές φορές έχετε μιλήσει για προσωπική 

πολιτική, δεν καταλαβαίνω που είναι αυτή η προσωπική πολιτική. Αλλά έχετε ένα άγχος 

λόγω ανασφάλειας και συνέχεια ….. 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Κύριε Αγγελίδη, σας παρακαλώ. 

Οι ανασφάλειες του καθενός μας, εκδηλώνονται στην κοινωνία. Συνεχίστε σας παρακαλώ.  

 κ. Αγγελίδης: Μου κάνετε παρατήρηση. Είπε κάτι ο κ. Δήμαρχος. Γιατί δεν του 

κάνετε την ίδια παρατήρηση; Μίλησε για προσωπική πολιτική. Να μας πει, ποια είναι αυτή.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η γενική πολιτική σε προσωπικό επίπεδο. Προσωπικές απόψεις 

είναι αυτές. Δεν έχουν καμιά σχέση με το 10χίλιαρο που κουβεντιάζουμε. Έχει σχέση αν 

έθιξα εγώ τον κ. Βλάχο, ή αν έθιξε ο κ. Βλάχος εμένα; Σας παρακαλώ, φέρτε το εκτός 

ημερήσιας διάταξης, ή σαν ξεχωριστό θέμα. 

 κ. Αγγελίδης: Έχουν και παραέχουν πολύ μεγάλη σχέση. Όταν βγαίνετε στις 

τηλεοράσεις και λέτε : <δεν φταίμε εμείς>. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν θα μας κάνετε εδώ τον Εισαγγελέα. Βρήκατε αφορμή 

τώρα…… 

 κ. Αγγελίδης: Δεν κάνω τον Εισαγγελέα. Μα δεν μπορούμε τελικά να καταθέσουμε 

την άποψή μας;  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Κύριε Αγγελίδη, ολοκληρώστε 

καταθέτοντας την άποψή σας. 

 κ. Αγγελίδης: Έχουν πολύ μεγάλη σχέση με το θέμα αυτά που λέω. Δεν είμαι 

καθόλου εκτός θέματος. Στο τέλος θα κάνω κι εγώ την πρότασή μου. Ούτε τίθεται θέμα 

προσωπικής πολιτικής. Προσωπική πολιτική, είναι να καταθέσει ένας Δημοτικός Σύμβουλος 

την άποψή του, εδώ στο επίσημο τραπέζι ευθαρσώς;   

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Νομίζω ότι σας αφήσαμε να 

μιλάτε πολύ ώρα. Εδώ αν επιδιώκουμε οξύνσεις, δεν είναι σωστό.  

 κ. Αγγελίδης: Εγώ δεν το επιδιώκω. Εγώ όταν μιλάει κάποιος, δεν τον διακόπτω 

ποτέ. Εγώ μιλάω και με διακόπτετε. Σε εμένα επιτίθενται αυτή την στιγμή.  
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Λοιπόν, υπάρχει ένας προβληματισμός στον πολίτη και θα κάνω κάποιες διαπιστώσεις και 

παρατηρήσεις σχετικά με αυτόν. Ενώ οι λογαριασμοί της ΔΕΥΑΣ είναι φουσκωμένοι, το 

οικονομικό πρόβλημά της παραμένει. Μην ξεχνάμε ότι σε αυτά τα δύο τελευταία χρόνια, 

αυξήθηκε κατά 41 δρχ. το κυβικό του νερού. Από 236 δρχ. πήγε 277 δρχ.  Κάθε δίμηνο 

πληρώνει ο δημότης 400 δρχ. για δήθεν συντήρηση των υδρομέτρων και τώρα από 50% το 

τέλος αποχέτευσης, πήγε στο 60%. Από την άλλη πλευρά βλέπει, ότι καλείται και πάλι να 

πληρώσει με ένα τέλος 10.000 δρχ. ένα ποσό από τα 700 εκ. δρχ. που αναζητούνται για την 

αποπληρωμή του βιολογικού καθαρισμού. Όπως επίσης βλέπει, ότι οι ζημιές χρήσης ή το 

έλλειμμα της ΔΕΥΑΣ όπως αλλιώς το αποκαλεί η Δημοτική Αρχή, σύμφωνα με τον 

ισολογισμό, παραμένει στα 900 εκ. δρχ.  

 κ. Σαουλίδης: Σας παρακαλώ δεν είναι έτσι. Είναι ψέμα. Δεν ξέρει να διαβάζει. Μην 

δημιουργείται αρνητικές εντυπώσεις.  

 κ. Αγγελίδης: Έτσι είναι. Ο ισολογισμός σωρευτικά, θα το δώσω και στην 

δημοσιότητα ………. 

 κ. Σαουλίδης: Σας παρακαλώ κ. Πρόεδρε, να μας προστατέψετε. Δεν είναι τρόπος 

αυτός. Δεν δημοσιεύεται ο ισολογισμός της ΔΕΥΑΣ;  Είναι δυνατόν να λέγονται τέτοια 

πράγματα; Αυτά είναι ανυπόστατα.  

 κ. Αγγελίδης: Αύριο θα σας τον δώσω.  

 κ. Σαουλίδης: Γιατί είναι κρυφός;  

 κ. Αγγελίδης: Ποιος είπε ότι είναι κρυφός; Μα αμφισβητούμε ότι σωρευτικά οι 

ζημιές χρήσης είναι 900 εκ. δρχ. περίπου; Είναι τόσο, τώρα αν υπάρχει κάποια διαφορά των 

40-60 εκ. δρχ., δεν νομίζω ότι αυτή είναι διαφορά. Λοιπόν είναι 900 εκ. δρχ. περίπου, όσο 

ήταν και στο τέλος του 1998. Τι προτείνω. Για να μπορέσει να πορευθεί ομαλά η επιχείρηση 

και να προσφέρει  τις πολύτιμες υπηρεσίες της στον Δήμο και για να ξέρει και ο πολίτης τι 

πληρώνει και μέχρι πότε θα πληρώνει, προτείνω να κατατεθεί από τις υπηρεσίες της ΔΕΥΑΣ, 

οι οποίες ξέρουν πολύ καλά τι χρειάζεται η ΔΕΥΑΣ και πως μπορεί να πάει καλύτερα, ένα 

επιχειρησιακό σχέδιο δράσης ή ένα οικονομικό πλάνο για την επόμενη πενταετία, βάση του 

οποίου θα προβλέπεται: τι έσοδα θα πρέπει να εισπράξει η ΔΕΥΑΣ και πως θα τα εισπράξει 

και τι έξοδα πρέπει να κάνει, χωρίς να κάνει καμία υπέρβαση στο σκέλος των εξόδων. Αυτό 

το επιχειρησιακό σχέδιο δράσης, αυτό το οικονομικό πλάνο, να τύχει της ομόφωνης έγκρισης 

του Δ.Σ. και εννοείται προηγουμένως του Δ/κού Συμβουλίου της ΔΕΥΑΣ και να τηρηθεί 

αυστηρά. Μαγικές  συνταγές δεν υπάρχουν για την επίλυση των προβλημάτων. Αυτό που 

ιδιαίτερα πρέπει να προσεχθεί είναι,  ο περιορισμός των δαπανών. Χρειάζεται από όλους μας 

πολιτική βούληση και υπευθυνότητα, για να πιάνουν τόπο τα λεφτά του δημότη, διαφορετικά 

κάθε λίγο, και φοβάμαι ότι αυτό που ακούστηκε <ότι θα γίνει καλή διαχείριση και θα βρούμε 

λεφτά και θα ξεπληρώσουμε το υπόλοιπο των 700 εκ. δρχ.>, δεν θα γίνει και είτε ο δημότης 

θα καλείται να πληρώνει κάθε λίγο κάποιο τέλος και είναι πολύ εύκολο να επινοούμε κάποιο 

τέλος, είτε θα προσφεύγουμε σε δάνεια συνεχίζοντας η μια Δημοτική Αρχή να ρίχνει τις 

ευθύνες στην άλλη. Ευχαριστώ.  

 κ. Μπάρκας: Έχω κάποια στοιχεία τα οποία δεν αλλάζουν. Τώρα κ. Αγγελίδη, η 

επιμονή σας να διαβάζετε κάποιες προεκλογικές εξαγγελίες….., άλλο το ζυμώνει και άλλο το 

μπαλκόνι, έτσι; Πολλοί βλέπω, ότι πολύ νωρίς άρχισαν τον προεκλογικό τους αγώνα και πάλι 

βλέπω είναι στο στόχαστρο οι ψήφοι της ΔΕΥΑΣ. Οι δημότες είναι ψηφοφόροι, είναι 

πελάτες, είναι και μέτοχοι. Και όπου υπάρχει ο λόγος, υπάρχει και ο αντίλογος. Ο κ. 

Σαουλίδης,  έκανε ένα φραστικό λάθος σε κάποια συνέντευξη, το οποίο με ενόχλησε εκείνη 

την  μέρα.  Σε κάτι που  τον ρώτησε  η κα  Γιαννακίδου.  Έχω και την  εφημερίδα, γιατί η  κα  
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Γιαννακίδου γράφει και στην «ΣΗΜΕΡΙΝΗ». Ίσως  να ήθελε να αιτιολογήσει το 10χίλιαρο 

και είπε: ότι πρέπει να επέμβει  ο Εισαγγελέας για τα 450 εκ. δρχ. Γιατί υπήρχε κάποιο 

άνοιγμα κ.λ.π. Σας λέω, ότι το έργο ήταν μελέτη-κατασκευή. Υπήρχε ομάδα μελέτης με 9 

(εννέα) υπογραφές: Νικόλαος Κοτσοβίνος-Καθηγητής, Γεωργιάδης Δημήτριος-Πολιτικός 

Μηχανικός, Τσιάρα Μαγδαληνή, Ιακώβου, Σπύρου, Ανδρικάκης, κ.λ.π. Και λένε αυτοί  στις 

1-6-1998: <ποσοτικές και ποιοτικές στο έργο «Εγκατάσταση-επεξεργασία κ.λ.π. για την πόλη 

των Σερρών»> και λέει: < η δεδομένη φάση του 2035, πρέπει να πάμε στους 105 κατοίκους, 

πρέπει τα έργα εισόδου και εξόδου κ.λ.π.>. Πέρα απ΄ αυτό, επειδή τότε γινόταν ένα σκληρό 

πολιτικό παιχνίδι, εμείς τότε αυτό τον Συγκριτικό Πίνακα  τον ψηφίσαμε, γιατί έπρεπε να 

πάει στο Υπ. Εσωτερικών και πήγε ακριβώς μετά την ανάληψη της νέας Δημοτικής Αρχής, 

που όταν ήρθε το ξαναψήφισε. Εμείς τότε κι αυτό ήταν ένα λάθος μας, σε μια εφημερίδα 

στην «ΠΡΟΟΔΟ», δώσαμε όλον τον Συγκριτικό αυτό Πίνακα, που λέει: Σ.Π. 240 εκ. δρχ. 

κ.λ.π. Τον δώσαμε τότε. Και το έργο ήταν δέκα φύλλα. Και τότε μας μιλούσαν για 

Εισαγγελείς κ.λ.π. Διότι αν έκανε ο κ. Σαουλίδης ένα φραστικό λάθος το οποίο δεν 

επανέλαβε, μην έρχεται τώρα ο κ. Αγγελίδης και μας λέει ότι ακούγονται πολλά και διάφορα! 

Σας λέω  ότι, ότι κάναμε τότε το ανακοινώσαμε. Μετά, είχε μια μικρή  βελτίωση  από τα 240, 

πήγε στο Υπ. Εσωτερικών, το έργο είναι μελέτη-κατασκευή. Ξέρετε ότι η ΔΕΥΑΣ είναι 

ανώνυμη εταιρεία. Αποδίδει φόρους, ελέγχεται από ορκωτούς λογιστές, δεν είναι ούτε φίλος 

ούτε συγγενής ούτε του κ. Μπάρκα, ούτε του κ. Σαουλίδη, ούτε του κ. Μητλιάγκα. Πέρα απ’ 

όλα αυτά έρχονται κι αυτοί που ελέγχουν αν έγινε το αντικείμενο, υπογράφουν μηχανικοί, 

καθηγητές πανεπιστημίου, υπάρχει χρηματοδότηση κ.λ.π. Ακούγονται πράγματα εντελώς 

ανέντιμα. Και ποτέ δεν έχω μιλήσει στα τόσα  που ακούγονται. Πάντοτε απαντώ, όταν 

υπάρχει κάποια αιχμή. Ευχαριστώ.  

 κ. Αναστασιάδης: Να κάνω γνωστό στον κ. Αγγελίδη, ότι αυτό το πράγμα έπρεπε  να 

πάρει την έγκριση από το Υπ. Εσωτερικών. Άρα, ότι ενέργεια έκανε ο κ. Βλάχος και ο κ. 

Μπάρκας, ήταν σωστή. Και τον παρακαλώ πάρα πολύ, να μην μας προσβάλει άλλη φορά.  

 κ. Σαουλίδης: Κύριοι συνάδελφοι, θα πρέπει να κατανοήσουμε ότι, η ΔΕΥΑ είναι μια 

σημαντική επιχείρηση για τον Δήμο Σερρών. Πιστεύω, ότι είναι μια κατάκτηση.  Είναι μια 

από τις καλύτερες  επιχειρήσεις αυτή την στιγμή στην Ελλάδα και είναι  τιμή για μένα αυτή 

την στιγμή που την υπηρετώ. Από εκεί και πέρα, είναι υποχρέωση όλων μας πιστεύω, γιατί το 

Δ.Σ. έχει υποχρέωση να στηρίξει αυτή την επιχείρηση. Έχει να υλοποιήσει έργα κοντά στα 14 

με 15 δις ακόμα, αλλά έχει μια πορεία πολύ μεγάλη και πολύ σημαντική.  

Είναι γεγονός ότι εμείς εκτιμήσαμε σαν Συμβούλιο, υπήρχαν κάποιες τιμές στα τέλη 

σύνδεσης, που δεν είναι έσοδα που να μπορεί να τα εκμεταλλευτεί. Είναι χρήματα τα οποία 

μπαίνουν στην Τράπεζα σαν αποθήκη. Είναι οι εγγυήσεις. Εκτιμήσαμε, ότι υπήρχε μια αδικία 

και έπρεπε να βάλουμε τα πράγματα σε μια σειρά. Υπάρχουν κάποιες λογικές εξηγήσεις. Δεν 

είναι δυνατόν επειδή κάποιος θέλει να πάρει ένα διαμέρισμα, εμείς να του κόψουμε το 

κεφάλι. Θέλαμε να λειτουργήσουμε, όσο  το δυνατόν πιο ορθολογικά. Από κει και πέρα, 

επιχειρησιακό σχέδιο έγινε στις αρχές του 1999. Καθόρισε το Δ/κό Συμβούλιο και το 

κουβεντιάσαμε δυο-τρεις φορές. Καθίσαμε και ασχοληθήκαμε πάρα πολλές ώρες με αυτό το 

πράγμα. Πριν από λίγο κουβέντιαζα με τον προηγούμενο Δήμαρχο τον κ. Βλάχο, που είναι 

και στο Δ/κό Συμβούλιο, το τι έγινε. Οι συνδέσεις έχουν κατασκευαστεί. Δηλαδή, από τον 

αγωγό μέχρι την οικοδομή έχουν γίνει. Αυτά είναι χρήματα, τα οποία πλήρωσε η ΔΕΥΑ. 

Είναι μέτρα που δεν προβλέπονται. Πολλά μέτρα, χιλιόμετρα. Δεν πληρώθηκαν. Η 

κατάσταση του δικτύου είναι η χειρότερη. Πιστεύω ότι είμαστε σε οριακό σημείο. Κάθε μέρα 

δημιουργούνται  καινούργια προβλήματα. Δηλαδή, βρίσκεις σπασμένους και προβληματικούς  
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αγωγούς και πρέπει να κάνουμε παρεμβάσεις. Είναι γεγονός ότι έχουμε βάλει μια 

κατεύθυνση και ακολουθούμε μια συγκεκριμένη πολιτική. Εγώ προκαλώ τον κάθε 

συνάδελφο να ζητήσει την κατάσταση την οικονομική, για την πορεία των δυο τελευταίων 

χρόνων απ’ όλες τις Δημοτικές Επιχειρήσεις ύδρευσης και αποχέτευσης. Παρ’ όλα τα 

προβλήματα, παρ’ όλη την κατάσταση του δικτύου, έχουμε θετικά αποτελέσματα αυτά τα δύο 

χρόνια. Έχουμε μείωση της ζημιάς. Είμαστε γύρω στα 860 εκ. δρχ. από 950 εκ. δρχ. που ήταν 

το έλλειμμα. Είναι ένα βήμα. Δεν είμαστε ικανοποιημένοι, αλλά πιστεύουμε ότι μπορεί να 

κατέβει ακόμη περισσότερο. Αυτός είναι ο στόχος μας. Αλλά όταν έχουμε να 

αντιμετωπίσουμε μια σειρά από προβλήματα, που απασχολούν την κοινωνία και τους 

δημότες, τι πρέπει να πούμε; Ότι στόχος μας είναι μόνο να βελτιώσουμε τα οικονομικά μας 

και από κει και πέρα τίποτα άλλο; Είναι μια κοινωνία δυναμική. Χρειάζονται επεκτάσεις. 

Υπάρχουν μεγαλύτερες ανάγκες. Πρέπει να τα δεις αυτά τα πράγματα. Δεν μπορείς να 

κλείσεις τα μάτια σου και τα αυτιά σου.  Οι ισολογισμοί δημοσιεύονται. Είναι ξεκάθαρο. 

Είναι ανοιχτό στον κάθε συνάδελφο, στον κάθε πολίτη αυτής της πόλης, στον κάθε 

δημοσιογράφο. Εάν κάποιος συνάδελφος εντοπίσει ότι υπήρχε μια ολιγωρία, να μας το πει. 

Και εμείς που είμαστε υπεύθυνοι, πρέπει να είμαστε ιδιαίτερα ευαίσθητοι και προσεκτικοί, 

αλλά και όλοι μας να είμαστε προσεκτικοί.  Αυτή η επιχείρηση πρέπει να πετύχει. Είναι ένα 

κομμάτι δικό μας, δημιούργημα του Δήμου και έχει προοπτική να πετύχει. Σήμερα είναι ένα 

συμβούλιο, αύριο θα είναι κάποιο άλλο, υπάρχει όμως η δυνατότητα και καλόν θα είναι να το 

βγάλουμε έξω απ΄ οποιαδήποτε αντιπαράθεση περιστασιακή. Θεωρώ, ότι οι εκλογές θα 

πρέπει να είναι κρίσιμες για την πορεία αυτής της επιχείρησης. Αν δεν θέλουμε να την 

υπονομεύσουμε και να αναιρέσουμε τις αρχές της και τους στόχους που έχει βάλει το Δ.Σ.  

Το έργο που κατασκευάσαμε είναι πολύ σημαντικό. Εγώ θα αναφερθώ στον κ. Αγγελίδη 

προσωπικά και θα του πω: ήσασταν άδικος, κυρίως στην κατασκευή του βιολογικού 

καθαρισμού. Έγιναν δυο επισκέψεις οργανωμένες και αρκετές επισκέψεις με συναδέλφους. 

Δεν τιμήσατε καμία απ’ αυτές τις επισκέψεις. 

 κ. Αγγελίδης: Τι σημασία έχει αυτό; Έχει κανένα νόημα; Εγώ έχω πάει πολλά 

απογεύματα και το είδα. 

 κ. Σαουλίδης: Επιτρέψτε μου να πω την άποψή μου. Πολλοί συνάδελφοι μου 

ζήτησαν και πήγαμε κατ’ ιδίαν. Είναι το πιο σημαντικό έργο που κατασκευάζεται αυτή την 

στιγμή στον Νομό. Χθες ήμασταν εκεί με τον κ. Βλάχο και τον κ. Μπάρκα και πράγματι, έξω 

από τους ανθρώπους που παρακολουθούσαν το έργο εδώ από το Συμβούλιο, αλλά και τους 

άλλους δημοτικούς συμβούλους που πήγαμε κατά καιρούς και όπως σας είπα, διαπίστωσαν 

ότι τα μεγέθη αυτή τη στιγμή στα αποτελέσματα, δηλαδή στο νερό, είναι έξω από τους 

προγραμματισμένους υπολογισμούς που κάναμε. Έχουμε ξεπεράσει και τα όρια που είχαν 

μπει. Θεωρώ λοιπόν, ότι είναι προτιμότερο να είμαστε κάποιες φορές λίγο δυσάρεστοι, αλλά 

να είμαστε χρήσιμοι, παρά να κτυπάμε τις πλάτες και να λέμε εντάξει: εμείς δεν επιβάλαμε 

τώρα περιστασιακά κάτι για να μπορέσουμε να καλοπιάσουμε, αλλά μελλοντικά να 

υπονομεύσουμε την πορεία αυτής της πόλης. Επειδή θεωρώ, ότι η δουλειά και η προσπάθεια 

που γίνεται είναι πάρα πολύ σημαντική και δεν έχει σχέση μόνο με το Συμβούλιο της ΔΕΥΑ, 

αλλά με το μέλλον και την προοπτική αυτής της πόλης, θεωρώ ότι οι 10.000 ήταν το λιγότερο 

που μπορούσε να μπει, για να μπορέσει να συνεχιστεί αυτή η προσπάθεια. Με το 3% δεν 

ήταν δυνατόν αγαπητοί συνάδελφοι, να καλυφθούν τα ανοίγματα. Σας είπα, υπάρχουν πάρα 

πολλές φθορές οι οποίες είναι εκτός προγράμματος. Θα σας πω ένα ποσόν. Διαθέτει 180 εκ. 

δρχ. Δηλαδή ίσα-ίσα το 3% πηγαίνει για αποκαταστάσεις. Είναι μεγάλο το ποσόν, αλλά είναι 

η πραγματικότητα. Το δίκτυό μας είναι πολύ παλιό. Κάναμε αντικατάσταση του δικτύου  
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τώρα με 1 δις δρχ. και κατασκευάζονται δεξαμενές, οι οποίες θα καλύπτουν το 80% της 

ημερήσιας κατανάλωσης, κάτι που είναι πάνω από το διεθνές στάνταρ. Είναι μια σημαντική 

παρέμβαση. Αλλά αν δείτε σε κάποια σημεία από πού τροφοδοτείται το νερό στο πρωτεύον 

δίκτυο που αλλάζουμε τώρα, θα δείτε πως έχουμε καθαρό, υγιεινό νερό, αλλά που το 

διοχετεύουμε ακόμη από σιδερένιες σωλήνες. Υπάρχει αυτή η πραγματικότητα. Είναι από 

την δεκαετία του ΄30 κάποιες σωλήνες. Δηλαδή μιλάμε για κατάσταση δύσκολη. Και πρέπει 

εκεί να κάνουμε παρέμβαση, δεν γίνεται αλλιώς. Όταν έρχονται συνάδελφοι, κάποιες ανάγκες 

και κάποια προβλήματα, δεν μπορούμε να κλείσουμε τα μάτια. Γι’ αυτό σας λέω, είναι 

σημαντικό και ας γίνει αρχή να στηρίξουμε όλοι μαζί, γιατί αυτή η επιχείρηση έχει την 

δυνατότητα να έχει και θετική πορεία και θετικά αποτελέσματα.  

 κ. Βλάχος Ι.:  Κύριε Πρόεδρε, κύριε Δήμαρχε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι,  

παρακολουθώ με πραγματικό ενδιαφέρον την σημερινή συζήτηση, αλλά το μυαλό μου πάει 

πίσω. Όταν μετά τοποθέτηση συναδέλφου, αναγκάστηκα εγώ σαν Δήμαρχος τότε, να 

προκαλέσω μια συζήτηση για όλα αυτά τα οποία γινόταν τότε και ακουγόντουσαν. Και 

θυμάστε, ότι εδώ στο Δ.Σ. έγινε μια μαραθώνια συνεδρίαση, που όλοι οι συνάδελφοι είχαν 

την ευκαιρία να τοποθετηθούν και να δοθούν διευκρινήσεις. Με δυο κουβέντες, θα πω το 

εξής: Το έργο του βιολογικού βγήκε στον αέρα, υποεκτιμημένο, με 1.590.000.000 δρχ. Και 

σήμερα πληρώθηκε και θα ήμαστε στην ευχάριστη θέση όλοι μας, να το εγκαινιάσουμε, να 

προσφέρουμε στον Σερραϊκό λαό αυτό το μεγάλο έργο. Πολύ μεγάλο έργο, στο ύψος των 

2.500.000.000 δρχ. Αυτά είναι τα πραγματικά νούμερα. Το για ποιο λόγο από τα 

1.600.000.000 δρχ. έφτασε στα 2.500.000.000 δρχ., πιστεύω ότι το είχαμε διευκρινίσει στην 

τότε συνεδρίαση του Δ.Σ. Κύριε Δήμαρχε, ήθελα να πω και κάτι άλλο, με την ευκαιρία της 

συζήτησης που γίνεται σήμερα, που δεν περίμενα να πάρει αυτή την έκταση. Η ΔΕΥΑ, 

θυμίζω σε όλους σας, ότι έχει έναν πρ/σμό των 5 δις δρχ. Όσος είναι και ο πρ/σμός του 

Δήμου. Με την ιδιότητά σας κ. Δήμαρχε, σαν Πρόεδρος των ΔΕΥΑ της Ελλάδος, έχω την 

άποψη, γιατί κι εμείς αντιμετωπίσαμε παρόμοια προβλήματα, σας είπε προηγουμένως ο κ. 

Μπάρκας ότι τον σταύρωναν, ο κ. Αναστασιάδης, ο κ. Γκότσης, ο κ. Νυκτοπάτης κ.λ.π., για 

τις συνδέσεις τις αρχικές κλ.π., ότι πρέπει να βρεθεί ένας τρόπος ώστε όλοι οι συνάδελφοι, να 

περνάνε από το Δ/κό Συμβούλιο της ΔΕΥΑ. Δεν ξέρω τι συμβαίνει στις άλλες ΔΕΥΑ της 

χώρας μας. Αλλά πρέπει να γίνει τουλάχιστον για  την ΔΕΥΑ τη δική μας. Πρέπει να βρούμε 

ένα τρόπο να ενημερώνονται οι συνάδελφοι και  ο κ. Μισυρλής και ο κ. Βαβαλέκας και η κα 

Μπόγιογλου, όλοι. Γιατί αυτή η ΔΕΥΑ είναι ο πλέον ζωντανός οργανισμός. Και κύριοι 

συνάδελφοι, η ΔΕΥΑ δεν πουλάει ηλεκτρικές κουζίνες, ούτε κλιματιστικά, ούτε έπιπλα. 

Συνειδητοποιείστε το, εμπεδώστε το. Η ΔΕΥΑ δίνει στον Σερραϊκό λαό, το πολυτιμότερο των 

αγαθών! Το νερό! Και έχει να κάνει με την δημόσια υγεία. Έχει να κάνει με την αποχέτευση. 

Σήμερα έχουμε την χαρά να λέμε, ότι λειτουργεί αυτός ο βιολογικός καθαρισμός. Έχω την 

άποψη, ότι οι πάντες πρέπει να ενημερώνονται γύρω από τα τεκταινόμενα των Δημοτικών 

Επιχειρήσεων ύδρευσης και αποχέτευσης. Κύριε Δήμαρχε, θα παρακαλούσα πάρα πολύ, διότι 

πρέπει να γνωρίζουν όλοι ότι οι  ΔΕΥΑ έγιναν με ένα ξεχωριστό Νόμο στη χώρα μας. Τον Ν. 

1069/80. Υπάρχουν ορκωτοί λογιστές. Εκτελούν έργα της Ευρωπαϊκής Ένωσης. Ξέρετε ποιος 

είναι ο έλεγχος από πλευράς Ε.Ε., για όλα αυτά τα έργου του Ταμείου Συνοχής; Τι νομίζετε; 

Ότι οι Ευρωπαίοι μας δίνουν τα χρήματά τους για να τα διαχειριζόμαστε εμείς όπως θέλουμε; 

Δεν πιστεύω να περνά από το μυαλό του καθενός, ότι εμείς μπορούμε να κάνουμε ότι 

θέλουμε. Υπάρχουν και επιτροπές παρακολούθησης, υπάρχουν και οι έλεγχοι. Και γίνονται 

αυστηρότατοι έλεγχοι από δω και πέρα. 
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Αγαπητοί συνάδελφοι, εκείνο που ενδιαφέρει είναι το τι πρόκειται να γίνει απ’ εδώ και πέρα 

για την ΔΕΥΑ. Διότι έχουμε μπροστά μας ένα Γ’ Κ.Π.Σ.  Προσδοκούμε 16 ολόκληρα δις, για 

να συνεχίσουμε και να ολοκληρώσουμε αυτή την σύγχρονη υποδομή στην πόλη μας. Που 

είναι η αποχέτευση, η ύδρευση, οι δεξαμενές μας, η επέκταση των δεξαμενών του βιολογικού 

μας. Και θα τα πάρουμε αυτά τα χρήματα. Και θα τα πάρουμε ξέρετε γιατί; Το είπε και ο κ. 

Μπάρκας και ο κ. Σαουλίδης. Έχουμε την καλή εικόνα στην Ευρωπαϊκή Ένωση (Ε.Ε.), διότι 

πέσαμε όλοι με τα μούτρα πάνω σ’ αυτό το αντικείμενο που λέγεται ΔΕΥΑ.  Τα 4 φυσικά δις 

δρχ., παραλάβαμε την ΔΕΥΑ μόλις είχε γεννηθεί, μόνο εμείς ξέρουμε τι έγινε για να 

μπορέσουμε να αναθέσουμε αυτό το έργο του Βιολογικού, να γίνουν 85 ολόκληρα χιλιόμετρα 

αγαπητοί συνάδελφοι. 140-150 χιλιόμετρα δίκτυο ύδρευσης υπάρχει και πολύ σωστά σας είπε 

ο κ. Σαουλίδης, ότι έχουμε τις φθορές. Μπορούμε να προβλέψουμε και να κάνουμε αυτό το 

επιχειρησιακό πρόγραμμα; Μα το έχει η επιχείρηση αυτό το επιχειρησιακό πρόγραμμα. Αλλά 

πείτε μου αύριο-μεθαύριο που θα έχουμε 10 σπασίματα κεντρικού καταθλιπτικού αγωγού, τι 

θα κάνουμε; Έχουμε κι ένα άλλο: τα απρόβλεπτα. Τι έχουμε να κάνουμε εδώ; Έχουμε να 

κάνουμε με την αποχέτευση και το νερό. Χωρίς κλιματιστικό μπορεί να μείνει ο κόσμος. 

Χωρίς νερό, όχι. Εκείνο που πρέπει να μας ενδιαφέρει είναι, να μπορέσουμε όπως είπε και ο 

κ. Δήμαρχος, ότι προσδοκά να πάρει 8-9 δις δρχ. Κύριε Δήμαρχε, είμαστε κοντά στην 

Δημοτική Αρχή, μαζί σας. Για να πάρουμε τα 16 δις δρχ. Θα μπορέσουμε να τα πάρουμε. Να 

ολοκληρώσουμε αυτά τα έργα της σύγχρονης υποδομής.  

Όσον αφορά τώρα αυτό το 10χίλιαρο, είναι 1.000 δρχ. το μήνα για δέκα μήνες. Εφάπαξ. 

Πολύ εύκολο είναι να λέει κανείς εδώ, να συμμαζέψουμε, να νοικοκυρέψουμε τα οικονομικά. 

Είναι σωρευτικές αυτές οι ζημίες. Είναι απλό, ξέρετε γιατί; Γιατί αυτά που εισπράττουμε από 

τα τέλη ύδρευσης και αποχέτευσης, αυτά είναι τα έσοδά μας. Και από το 80% κ.λ.π. Είναι 

λιγότερα απ’ αυτά που ξοδεύουμε. Και ξοδεύουμε τι; Την ΔΕΗ δεν την πληρώνουμε; Ξέρετε 

πόσα πληρώνουμε στην ΔΕΗ κάθε χρόνο; Τι  πληρώνουμε για μισθοδοσία; Ξέρετε ότι 

πληρώνουμε πετρέλαια, αυτοκίνητα, κινήσεις κ.λ.π., τους έκτακτους, τους εποχιακούς; Επί 

24ώρου βάσεως δουλεύει ναι ή όχι αυτή η εταιρεία; Δουλεύει κύριοι. Διότι ανά πάσα στιγμή 

και 12 η ώρα την νύκτα θα σηκωθούν οι επιφυλακής  και μαζί με τα συνεργεία και τα 

αυτοκίνητα, θα πάνε να αποκαταστήσουν τις ζημιές. Αυτά  ξέρετε τι επιβαρύνσεις έχουν; 

Ξέρετε τι συντηρήσεις γίνονται; Ότι πρέπει να καθαρίζουμε  σε τακτά χρονικά διαστήματα τα 

φρεάτια; Και όλα τα άλλα που είναι ένα τεράστιο και δαιδαλώδες ζήτημα και ύδρευσης και 

αποχέτευσης; Πιστεύω ότι είναι μια αντιμετώπιση δίκαιη. Δεν μπορούμε να είμαστε και 

τελείως ακριβοδίκαιοι. Δηλαδή μπορεί κάποιος να πληρώσει, που δεν θα έπρεπε ίσως να 

πληρώσει. Αλλά αυτό, θα έπρεπε να μου το πείτε ότι πρόκειται για μεγάλα ποσά. Εδώ 

πρόκειται για ένα χιλιάρικο. Και πιστεύω, ότι το Δ/κό Συμβούλιο και οι υπηρεσίες εκεί, όταν 

θα πάει κάποιος και θα πει ότι αδυνατεί, δεν ήμαστε τόσο αυστηροί που να του πούμε: «όχι 

κύριε, θα πληρώσεις 1.000 δρχ. το μήνα, για μια φορά. Γιατί αλλιώς εμείς θα σου κόψουμε το 

νερό, κ.λ.π.». Νομίζω, ότι τα πράγματα είναι τελείως διαφορετικά, και θα πρέπει σ’ αυτή την 

βάση να τα δούμε. Κύριε Δήμαρχε, σας παρακαλώ, θα ήθελα όλοι μαζί να περάσουμε στον 

Σερραϊκό λαό, τους δημότες των Σερρών και τους υπόλοιπους κατοίκους του Νομού, γιατί κι 

αυτοί όλοι προσανατολίζονται σε οργανωμένα δίκτυα ύδρευσης και αποχέτευσης, ότι πρέπει 

να κόψουμε από κάπου αλλού και να δώσουμε για το νεράκι μας λίγο περισσότερο.  

 κ. Νυκτοπάτης: Συμφωνείτε κ. Βλάχο με το 10χίλιαρο;  

 κ. Βλάχος Ι.: Εγώ κ. Νυκτοπάτη, στη συζήτηση που έγινε στο ένα Δ/κό Συμβούλιο 

που παρευρισκόμουν και είχα κάποιες επιφυλάξεις, ήθελα να δω λίγο περισσότερο τα 

οικονομικά, μήπως μπορούμε να τα βρούμε  από  οπουδήποτε  αλλού.  Στην  άλλη  συζήτηση 
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έλλειπα, αλλά ξέρει ο κ. Σαουλίδης ότι ήμουνα θετικός γι’ αυτήν την επιβολή αυτού του 

τέλους που θα πληρώσουν εφάπαξ οι Σερραίοι δημότες.  

 κ. Αγγελίδης:  Κανένας δεν αμφισβητεί τον ρόλο και την σημασία της ΔΕΥΑΣ. 

Κανένας δεν είπε ότι δεν στηρίζει αυτή την επιχείρηση. Και το ξέρετε πάρα πολύ καλά κ. 

Βλάχο, πως εγώ υπερασπίστηκα την επιχείρηση αυτή, όταν ήμασταν στην Αντιπολίτευση. 

Αμφισβητείτε αυτό το γεγονός; Αλλά τώρα δεν μπορώ, λυπάμαι που το λέω, να το 

επιβεβαιώσω.  

 κ. Βλάχος Ι.:  Δεν μπορώ να επιβεβαιώσω ότι στηρίζατε. Εγώ σε όλη την τετραετία 

μου, επέβαλα μια αύξηση 15%, δηλαδή 4% το χρόνο. Και μας σταυρώνατε, δεν στηρίζατε. 

 κ. Αγγελίδης: Όλος ο συνδυασμός μας στήριζε την επιχείρηση. Ξέρετε πολύ καλά τι 

μάχες δόθηκαν εδώ, για να πετύχει. Άλλο η τιμολογιακή πολιτική. Τότε, για να κάνω μια 

παρένθεση, εσείς λέγατε ότι μειώσετε δραστικά την αύξηση του νερού και ήρθατε και την 

αυξήσατε δραστικά. Εκεί ήμασταν αντίθετοι. Άλλο το ένα, άλλο το άλλο. Αλλά ξέρετε πολύ 

καλά πόσο υπερασπίστηκε ο συνδυασμός μας την λειτουργία της ΔΕΥΑΣ και μεταξύ αυτών, 

ήμουνα κι εγώ, που την υπερασπιζόμουνα. Για να στηθεί και να πατήσει στα πόδια της.  

Όσον αφορά για το αν κάποιοι ήμαστε δυσάρεστοι ή ευχάριστοι,  η πρόταση που έκανα εγώ 

προηγουμένως, ποια ήταν; Περιορίστε τις δαπάνες είπα. Και αν χρειάζεται για τα επόμενα 5 

χρόνια να πληρώσει ο Σερραϊκός λαός και κάτι παραπάνω προκειμένου να πορευθεί ομαλά η 

επιχείρηση αυτή, να γίνει. Αυτό είπα. Αυτό είναι ευχάριστο; Δεν είναι ευχάριστο. Λοιπόν, οι 

ζημιές χρήσης: το 2000, σύμφωνα με τον ισολογισμό, έκλεισε με ζημιές χρήσης περίπου 40-

50 εκ. δρχ. Την πρώτη χρονιά ήταν θετικά τα αποτελέσματα, την δεύτερη, δηλαδή το 2000, 

ήταν αρνητικά, περίπου ισοφαρίστηκαν.    

κ. Σαουλίδης: Συνάδελφε, σας είπα προηγουμένως πόσα είναι, αλλά δεν ακούτε. 

Είπα ότι από 950 έγιναν 760 εκ. δρχ. Είπα συγκεκριμένο νούμερο και είναι επίσημο. Τα λέτε 

αυτά για να δημιουργούνται εντυπώσεις.  

κ. Αγγελίδης: Το 2000 δεν έκλεισε με ζημιές χρήσης;  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Κύριε Αγγελίδη, μην 

επαναλαμβάνετε τα ίδια πράγματα. Στην δευτερολογία λέμε κάτι διαφορετικό. 

 κ. Αγγελίδης: Δεν προσθέτεις μόνο καινούργια πράγματα, απαντάς και σ’ αυτά που 

άκουσες.  

Λοιπόν, την πρώτη χρονιά σύμφωνα με τον ισολογισμό, η επιχείρηση είχε θετικά 

αποτελέσματα, περίπου 50 εκ. δρχ. το 1999 και το 2000 είχε αρνητικά, γύρω στα 30-40 εκ. 

δρχ. Περίπου δηλαδή, οι ζημιές χρήσης σωρευτικά, είναι ίδιες. Τώρα επιμένεις σε μια 

διαφορά 30-40 εκ. δρχ., που δεν θεωρείται διαφορά. Το διευκρίνισα.  

 κ. Σαουλίδης: 80 εκ. δρχ. είναι λίγα;  

 κ. Αγγελίδης: Μα το διευκρίνισα στην τοποθέτησή μου και είπα ότι μπορεί να 

υπάρχει και κάποια διαφορά. Αλλά σε γενικές γραμμές, οι σωρευτικές ζημιές ή το έλλειμμα, 

όπως το λέει η Δημοτική Αρχή, της ΔΕΥΑΣ, παραμένει στα ίδια επίπεδα περίπου, όπως ήταν 

το 1998, παρόλο που φουσκώθηκαν οι λογαριασμοί σ’ αυτά τα 2 χρόνια. Αυτό είπα. Και 

τελειώνω λέγοντας, ότι εγώ δεν  έριξα ευθύνη σε κανέναν, απλώς είπα το εξής: από την 

στιγμή που καταγγέλλουμε κάποιον για ευθύνες,  έχουμε την υποχρέωση τις ευθύνες αυτές να 

τις καταλογίζουμε και να τις αποδίδουμε. Διαφορετικά, πλήττεται η αξιοπιστία της πολιτικής 

ζωής του τόπου. Και σας μετέφερα, αυτά που λένε οι πολίτες. Και δικαιολογημένα λένε 

κάποιοι <καλά, εσείς λέγατε αυτά, γιατί δεν τα κάνετε; Ή λέγατε ψέματα, ή καλύπτετε  την 

κατάσταση>. Αυτό είπα, θέλοντας να τονίσω, ότι δεν πρέπει να κατηγορούμε κανέναν 

συνάδελφο, αν δεν έχουμε στοιχεία ατράνταχτα για κάτι. Ή δεν λέμε τίποτα, διαφορετικά 

έχουμε στοιχεία και τα καταθέτουμε. 
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 κ. Νυκτοπάτης: Δεν θα μπω σε λεπτομέρειες κ. Πρόεδρε. Θα πω μόνο το εξής και 

ιδιαίτερα θα παρακαλέσω τον κ. Δήμαρχο, για το εξής: νομίζω ότι αυτά τα θέματα τα 

σοβαρά, που αφορούν τα οικονομικά του Δήμου, που είναι από τα σοβαρότερα, θα πρέπει να 

έρχονται μεμονωμένα. Δεν είναι δυνατόν να συζητούνται με οποιαδήποτε άλλα θέματα και 

μόλις φθάνουμε στα οικονομικά, είναι λυπηρό η αίθουσα του Δ.Σ. να είναι άδεια, και  μέχρι 

να φθάσουμε στην ψηφοφορία να είμαστε οι μισοί. Παρακαλώ και τον κ. Πρόεδρο και τον κ. 

Δήμαρχο, ο οποίος πρέπει να αναλάβει την πρωτοβουλία, άσχετα με την επιλογή του 

προέδρου, θέματα αυτού του είδους να έρχονται μόνα τους. Να είναι και οι Δημοτικοί 

Σύμβουλοι πιο ενημερωμένοι, πιο σωστοί και για να γίνεται πιο σωστή ενημέρωση. Τίποτα 

άλλο.  

 κ. Βλάχος Ι.: Δεν μου αρέσει να επαναλαμβάνω, αλλά με αναγκάζουν. Κύριοι 

συνάδελφοι, εμείς αναγκαστήκαμε να επιβάλουμε μια αύξηση το 1996, γιατί; Γιατί εκείνη 

την εποχή είχε αλλάξει το καθεστώς, από πλευράς Ευρωπαϊκής Ένωσης. Και ξέρετε ποιο 

ήταν το καθεστώς της Ε.Ε.; Ότι έπρεπε να εξασφαλίσουμε χρήματα για τα έργα της 

αποχέτευσης, προκειμένου να προκαταβάλουμε την ιδία συμμετοχή μας. Αυτό ακριβώς 

ήθελα να πω. Και, είναι ωραίο να ακούγεται, περιορίστε τις δαπάνες. Ποιος θέλει να κάνει 

αλόγιστες δαπάνες; Εγώ δεν μπορώ να πιστέψω ότι υπάρχει κάποιος συνάδελφος ο οποίος 

θέλει αλόγιστα τα ξένα χρήματα να τα διαχειρίζεται. Εγώ θυμάμαι πάρα πολύ καλά, τι είπε  

όταν καθόταν εδώ  ένας άλλος Δήμαρχος: <τα χρήματα του Σερραϊκού λαού, είναι αναμμένα 

κάρβουνα και πρέπει να είμαστε προσεκτικοί όταν τα αγγίζουμε, γιατί αν τα αγγίξουμε και 

δεν τα διαχειριστούμε σωστά, θα μας κάψουνε>. Και αυτό δεν το ξεχνώ και δεν πρέπει να το 

ξεχνά κανείς εδώ μέσα.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Κατ’ αρχάς λείπει ο κ. Νυκτοπάτης, για να του απαντήσω. Δεν 

φανταζόμουνα ότι για 800 περίπου δρχ. το μήνα που ζητάμε εφάπαξ εισφορά, για να 

υπηρετήσουμε οικονομικά καλύτερα ένα πολύ μεγάλο έργο, θα γινόταν αυτή η έντονη 

συζήτηση. Ένα σουβλάκι το μήνα δηλαδή. Όμως όσοι βρήκαν αφορμή να  κατακρίνουν την 

ΔΕΥΑΣ και την πολιτική την δική μας, ή και την προηγούμενη και να δημιουργήσουν 

κάποιες εντυπώσεις για τον εαυτό τους καθώς φαίνεται, ατύχησαν σε μια χρονική στιγμή. Ότι 

μεθαύριο γίνονται τα εγκαίνια του Βιολογικού Καθαρισμού. Ενός καταπληκτικού έργου. Και 

σε αισθητική τελικά, βγήκε καλύτερο απ’ όλη την Ελλάδα, αλλά κυρίως σε σημασία και σε 

αξία και τεχνολογικά. Αυτό το έργο, κάνει όλους εμάς που αναμιγνυόμαστε με τα κοινά, να 

λέμε ότι, παρά τα πικρά ποτήρια που μας ποτίζει η εμπάθεια, είτε των ιδιοτελών είτε των 

ανιδιοτελών από άγνοια, δικαιώνει την πολιτική πρωτοβουλία και την ανάμειξη με τα κοινά. 

Εγώ δε σε προσωπικό επίπεδο, νιώθω εξαιρετικά ικανοποιημένος από τις τοποθετήσεις του κ. 

Βλάχου, ο οποίος για έναν οποιοδήποτε λόγο, στην αρχή της ίδρυσης της ΔΕΥΑΣ, είχε 

αντίθετη θέση. Το είπατε  δημοσίως  και το αναγνωρίσατε. Εμένα αυτό μου φτάνει. Θέλω να 

πω και ξέρουν όλοι και ο Σερραϊκός λαός, ότι η ΔΕΥΑ έκανε μέχρι στιγμής έργα άνω των 10 

δις δρχ. Ότι αυτά τα έργα ανήκουν στον Σερραϊκό λαό και σε όλους όσους κατά καλύτερο ή 

χειρότερο τρόπο τα υπηρέτησαν. Εγώ δεν θα κάνω την Δημαρχιακή μου θητεία συνεχές 

δικαστήριο του παρελθόντος. Τελείωσε αυτή η ιστορία. Και ελάτε όλοι την Πέμπτη, να 

καμαρώσουμε  ένα έργο που δείχνει ότι η Τοπική Αυτ/ση, με τις αδυναμίες και τις μικρότητες 

και με τα λάθη της, υπηρετεί καλύτερα από πάρα πολλούς άλλους φορείς την τοπική 

κοινωνία. Είναι ένα έργο καμάρι. Και αν μια φορά δεν μετανιώνω, παρά τις πικρίες κ.λ.π., για 

την ανάμειξή μου στα κοινά, είναι όταν, όχι μόνο εγώ αλλά κι εσείς κ. Δήμαρχε και όλοι, 

συνδυάζουμε την δράση μας και την πικρή παρουσία εδώ πέρα, με τέτοια αποτελέσματα.  
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Την εμπάθεια κάποιων που με κακολογούν από το πρωί μέχρι το βράδυ οπουδήποτε κι αν 

σταθούν και την μικροπρέπεια κάποιων που νομίζουν ότι θα με μειώσουν δημοσίως σαν 

άνθρωπο, για να με πλήξουν σε πολιτικό επίπεδο, ούτε την λογαριάζω. Ούτε κρατώ κακία, 

αλλά όμως θα το καταγγέλλω. Και θα πρέπει να ξέρουν οι πάντες, ότι πέρα από την 

σκοπιμότητα των πολιτικών εντυπώσεων, υπάρχει η αξιοπρέπεια. Η ανθρώπινη αξιοπρέπεια, 

που δεν σημαίνει ότι άμα αναμιγνυόμαστε με την πολιτική, αυτή την αξιοπρέπεια  

δικαιούνται κάποιοι, είτε συνάδελφοι, είτε έξω από τον χώρο του Δ.Σ. να μας την 

τσαλαπατούν καθημερινά. Εγώ σαν άνθρωπος και αδυναμίες έχω και λάθη κάνω και φοβάμαι 

το τέλος μου. Όχι την αρχή.  Το τέλος μου, στην υπηρεσία αυτών εδώ των πραγμάτων. Όμως 

θέλω να ξέρετε, ότι την αξιοπρέπεια την προσωπική αλλά και του καθενός την σέβομαι και 

δεν κατακρίνω κανέναν. Εάν κατακρίνω, θα κατακρίνω για πολιτικές επιλογές που μπορεί να 

κάνω και λάθος στην πολιτική μου τακτική. Αλλά εδώ πέρα, καλώ όλους μας να 

καμαρώσουμε, δεν είναι δημιούργημα αυτό ούτε του κ. Μητλιάγκα, ούτε του κ. Βλάχου, είναι 

δημιούργημα του Σερραϊκού λαού και είναι δημιούργημα και τιμή όσων με οποιοδήποτε 

τρόπο συμμετείχαν στην δημιουργία και λειτουργία της ΔΕΥΑΣ από την αρχή, τη συνέχεια 

και μέχρι τώρα. Και για μετά, λένε μερικοί, γιατί η ΔΕΥΑΣ και όχι ο Δήμος; Μα όλες οι 

Δημοτικές Επιχειρήσεις είναι όργανα υλοποίησης της πολιτικής από το Δήμο. Δεν είναι 

ξεχωριστό πράγμα. Κι εγώ πιστεύω, ότι η πρόταση που κάναμε για τα 16 δις δρχ., είναι η 

πρόταση που καλύπτει πλήρως, και με μεγάλη προοπτική τις ανάγκες. Όμως προσωπικά 

εκτιμώ, ότι πάνω από 7-8 δις δρχ. σ’ αυτή την φάση, δεν θα μας δώσουν.  Δεν είναι  όμως και 

λίγα. Θα έχουμε και συνέχεια. Δεν θέλω να πω άλλα πράγματα, θέλω όμως να τονίσω, την 

πικρία όταν με την ευτέλεια που εκπορεύεται εναντίον μας και προσωπικά εναντίον μου, 

όσων νομίζουν ότι είτε κακολογώντας με από σπίτι σε σπίτι, είτε κακολογώντας με 

καθημερινά  από τα μέσα από τα οποία έχουν στα χέρια τους, νομίζουν ότι με φθείρουν. Έχω 

την συνείδησή μου ήσυχη, φοβούμενος κάθε μέρα μήπως κάνω σοβαρά λάθη, ότι προσπαθώ 

μαζί με σας να κάνουμε το καλό για την πόλη μας. Δεν ήμαστε αλάνθαστοι, αλλά δεν ήμαστε 

γεννημένοι ούτε διαφθορείς, ούτε εγκληματίες, ούτε δωρολήπτες, ούτε όλα αυτά τα απαίσια, 

τα οποία κάποιοι θέλουν με τον έναν ή τον άλλον τρόπο, είτε για μαύρες βαλίτσες, είτε για 

οτιδήποτε άλλο  διηγούνται ανά τις οδούς και τας ρύμας της πόλης. Εγώ θέλω, γιατί η 

προσωπική μου ιστορία δεν ξεκινά τώρα, κάπου σ’ αυτά τα χρόνια θα τελειώσει, όσον αφορά 

την ανάμειξή μου στα κοινά και γενικά με την πόλη, να συνδυάσω το όνομά μου, όχι με το να 

καμαρώνω αν εκλέχτηκα Δήμαρχος ή όχι. Αλλά η μεγαλύτερη ηδονή για μένα είναι διπλή. 

Ένα, η ικανοποίηση ανθρώπων που νομίζουν ότι ωφελήθηκαν από μένα, αν ωφελήθηκαν, και 

ένα δεύτερο, η σύνδεση του ονόματός μου και των συνεργατών μου, με κάποιο έργο. Με την 

αντιμετώπιση κάποιου προβλήματος. Και εδώ στον Δήμο Σερρών, πρέπει όλοι να είμαστε 

ικανοποιημένοι, με αδυναμίες, με λάθη δικαιολογημένα ή αδικαιολόγητα, ότι ο Δήμος 

Σερρών συνδυάζει την δράση του με την αντιμετώπιση προβλημάτων. Και ότι δεν καθόμαστε 

εδώ πάνω, μόνο για να καμαρώνουμε ότι είμαστε άρχοντες.  

 κ. Αναστασιάδης: Παρακαλώ μια κουβέντα μόνο να πω στον κ. Δήμαρχο. Μόνο με 

την προσπάθεια της φρόνησης κ. Δήμαρχε θα φτάσουμε στο επιθυμητό αποτέλεσμα να δει 

αυτή η πόλη, χαρά και ευτυχία; Που φρόνηση σημαίνει, ορθή πολιτική  γνώση.  

κ.  Αγγελίδης: Κύριε Πρόεδρε, εγώ θα ξαναρωτήσω πάλι. Τώρα τι νόημα έχει αυτή η 

ψηφοφορία, από την στιγμή που ήδη οι λογαριασμοί πληρώνονται. Δηλαδή, αν πάρει μια 

αρνητική απόφαση το Δ.Σ., τι γίνεται;  

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Κύριε Αγγελίδη, έχουν ληφθεί 

πολλές φορές αποφάσεις και έχουν αναδρομικό χαρακτήρα, όσον αφορά την επιστροφή τους. 

Αυτό δεν έγινε μόνο στα Δ.Σ., αυτό έχει γίνει και με Υπουργικές αποφάσεις.  
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κ. Αγγελίδης: Αυτό δεν είναι άλλοθι. Μα, τι είναι αυτά που λέτε; Δεν μπορεί κανένας 

να πει κάτι; Εδώ ακούγονται πράγματα παράλογα.  

κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Τίθεται σε ψηφοφορία η έγκριση 

της απόφασης της ΔΕΥΑΣ, που αφορά την επιβολή του 10χίλιαρου. 

 

  

κ. Τερζόπουλος:  ΝΑΙ 

κ. Καϊδατζής:  ΝΑΙ 

κ. Μισυρλής: ΝΑΙ 

κ. Τότσιος: ΝΑΙ 

κ. Βαβαλέκας: ΝΑΙ 

κ. Σαουλίδης: ΝΑΙ 

κ. Σίγκας: ΠΑΡΩΝ 

κ. Μπάρκας: ΠΑΡΩΝ 

κ. Σωτηριάδης:  ΝΑΙ 

κ. Βλάχος Ι.: ΝΑΙ 

κ. Αναστασιάδης: ΝΑΙ 

κ. Βλάχος Ηλ.: ΝΑΙ 

κ. Συμεωνίδης Β.: ΝΑΙ 

κ. Γκότσης: ΟΧΙ 

κ. Βέρρος: ΝΑΙ 

κ. Κουρουζίδης: ΝΑΙ 

κ. Αγγελίδης: ΝΑΙ 

κα Μπόγιογλου: ΝΑΙ 

κ. Συμεωνίδης Δ.:  ΝΑΙ 

κ. Παπαδόπουλος: ΝΑΙ 

  

 

 - Εγκρίνεται με 17 ψήφους υπέρ. 

 

 

ΘΕΜΑ 25ο: Έγκριση  «Προγράμματος Εκδηλώσεων <ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ 2001>». 

 

 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Υπάρχει εισήγηση από το Δ/κό 

Συμβούλιο της ΔΕΠΚΑ, για ένα πρόγραμμα το οποίο νομίζω ότι το έχετε διαβάσει όλοι σας. 

Είναι ενός πρ/σμού ο οποίος δεν ξεπερνά τα 8 εκ. δρχ., περιέχει μέσα όλες αυτές τις 

εκδηλώσεις που τις ξέρετε.  

 κ. Μπάρκας: Εδώ θα ήθελα να πω, ότι κάποιες εκδηλώσεις γίνονται και το πώς 

γίνονται είναι μεγάλο θέμα. Πέρσι, ήρθαν 16 εκ. δρχ. Από τα 8 εκ. δρχ. θα πάμε παραπέρα. 

Βλέπω ότι υπάρχει μια συναυλία, κ.λ.π. Πιστεύω ότι θα ξεπεράσουμε τα 8 εκ. δρχ.  

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Να σας εξηγήσω: επειδή υπάρχει 

η συναυλία της Τσαλιγοπούλου με τον Ανδρέου. Αυτή είναι μόνο, απ’ ότι μου είπε η 

πρόεδρος της  ΔΕΠΚΑ, 1.200.000  δρχ.  Άρα είναι 8 εκ. δρχ.  

 κ. Σαουλίδης: Να πω κάτι για το γεύμα μετά τα εγκαίνια του βιολογικού. Θα 

ενημερώσουμε εγκαίρως.  
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 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 26ο : Συγκρότηση επιτροπής για την καταχώριση ακινήτων στο Κτηματολόγιο του 

Δήμου. 

 

 

 κ. Παπαδόπουλος (Προεδρεύων Αντιπρόεδρος):   Εδώ πρέπει να ορίσουμε για τον 

Δήμο Σερρών δύο Δημοτικούς Συμβούλους με δυο αναπληρωματικούς και για τα Δημοτικά 

Διαμερίσματα πρέπει να είναι οι Πρόεδροι.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Προτείνω  τον κ. Στρατουδάκη που είναι και Πρόεδρος της ΚΑΔΕ 

και από την Αντιπολίτευση τον κ. Αναστασιάδη,  μαζί με τους προέδρους των Δημοτικών 

Διαμερισμάτων, όταν τα θέματα αφορούν τα Δημοτικά Διαμερίσματα. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

  
ΘΕΜΑ 27ο: Έγκριση πινάκων οφειλών παρελθόντων οικονομικών ετών και ψήφιση 

συμπληρωματικών πιστώσεων. 

 

 

 κ. Σωτηριάδης: Κύριε Πρόεδρε, κύριε Δήμαρχε, αγαπητοί συνάδελφοι, πολλές 

συζητήσεις γίνανε για τα οικονομικά του Δήμου και ιδιαίτερα τον τελευταίο χρόνο. Βέβαια, 

δεν συμφωνήσαμε ποτέ. Παρά τις μαραθώνιες συζητήσεις, υπήρχε  μια διχογνωμία. Γι’ αυτό 

βέβαια και δεν συμφωνήσαμε. Τα Μ.Μ.Ε. απ’ αυτά που ακούγανε και καταγράφανε, πιστεύω 

ότι δώσανε στους Σερραίους δημότες, μια εικόνα, για να διαπιστώσουν τελικά ποιοι είχαν 

δίκαιο. Μέσα σ’ αυτές τις συζητήσεις, είχατε πει κ. Δήμαρχε ένα χρόνο πριν, ότι από τα 

φέσια που κληρονομήσατε - και χρησιμοποιώ την δική σας λέξη – απόμειναν ακόμη 85-90 

εκ. δρχ., εννοώ για τον Δήμο, με την σύμφωνη γνώμη βέβαια του υπεύθυνου τότε 

Αντιδημάρχου κ. Στρατουδάκη. Και μάλιστα, χαρακτηριστικά το θυμάμαι κ. Δήμαρχε, 

ρωτήσατε τον κ. Στρατουδάκη <πόσα χρωστάμε ακόμη στην αγορά;> και σας απάντησε 85 

με 90 εκ. δρχ. Τα νούμερα κ. Δήμαρχε και να προσθέσω και κάτι ακόμη, τότε προς απορία 

όλων, είπαμε πως είναι δυνατόν να πήρατε ένα Δήμο χρεωμένο και σε ένα πολύ μικρό 

χρονικό διάστημα, να ξοφλήσατε αυτά τα τεράστια χρέη που εμείς σας κληροδοτήσαμε. 

Βέβαια τότε, δεν είχατε δώσει σαφή απάντηση. Τι χρωστούμε σήμερα στην αγορά κ. 

Δήμαρχε; Εξαιρούμε τα έργα. Τα έργα, είναι μια άλλη ιστορία. Μένω στις υπόλοιπες οφειλές. 

Θα ψηφίσουμε απόψε 517 εκ. δρχ. κ. Δήμαρχε. Σήμερα, θα μου δώσετε επιτέλους μια σαφή 

απάντηση, πως το 85 το περσινό, που εσείς το είπατε εδώ, σήμερα εμφανίζετε 517 εκ. δρχ.; 

Και για να μην μου πείτε ότι εδώ μέσα είναι και της ΔΕΗ τα 135 εκ. δρχ., πολύ ευχαρίστως 

επειδή αυτά συμψηφίζονται με τα ανταποδοτικά, να τα αφαιρέσουμε, λέγοντας όμως ότι και 

στις προηγούμενες χρονιές υπολογιζόταν μέσα, λογαριασμοί της ΔΕΗ. Ποια ήταν όμως τα 

ποσά που ψηφίζαμε τα προηγούμενα χρόνια: για το 1999, στις οφειλές παρελθόντων ετών, 

ψηφίσαμε 257 εκ. δρχ., το 2000 376 εκ. δρχ., σήμερα κ. Δήμαρχε 517 εκ. δρχ. Αυτό τι 

σημαίνει; Ότι  πρέπει να  μαζέψουμε  λίγο την  ζώνη  κ. Δήμαρχε!  Γιατί  αν  μ’  αυτούς  τους  
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ρυθμούς συνεχίσετε και τον υπόλοιπο 1,5 χρόνο που απομένει, φανταστείτε τι θα 

κληροδοτήσετε στην επόμενη Δημοτική Αρχή. Υπάρχει μια διαφορά με μια μικρή απόκλιση 

απ’ αυτά που ψηφίσαμε το 1999 και απ’ αυτά που καλούμεθα να ψηφίσουμε σήμερα, γύρω 

στα 200 εκ. δρχ.  Αυτό το νοικοκύρεμα που λέγατε, θέλω να μου πείτε και σήμερα κ. 

Δήμαρχε. Ενδεχομένως, να κάνω λάθος εγώ. Τα νούμερα όμως λένε την αλήθεια. Μιλήσατε 

για 85 εκ. δρχ. και σας είπα, πως τα βρήκατε τα λεφτά! Από την μια σας αφήσαμε χρεωμένο 

Δήμο και από την άλλη, βρήκατε τρόπο και λύσεις, να εξοφλήσετε εκείνο το τεράστιο 

έλλειμμα που εσείς επικαλεστήκατε την εποχή εκείνη και αφήσατε οφειλές μόνο 85 εκ. δρχ. 

Σήμερα καλούμεθα  να ψηφίσούμε 517 εκ. δρχ. Θέλω, στην απάντησή σας κ. Δήμαρχε, ή 

υπεύθυνε Αντιδήμαρχε, να είστε σαφής. Πως τα 85 εκ. δρχ. που λέγατε πέρσι, σήμερα γίνανε 

500 εκ. δρχ.  

 κ. Αγγελίδης: Κύριε Πρόεδρε, κύριε Δήμαρχε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, 

σύμφωνα με την εισήγηση των οικονομικών υπηρεσιών του Δήμου, τα χρέη του Δήμου προς 

τρίτους-ελεύθερους επαγγελματίες μέχρι τέλους του έτους 2000, εννοείται φυσικά και 

προηγουμένων ετών, ανέρχονται στο ποσό των 565 εκ. δρχ. Παρατηρώντας την πορεία των 

χρεών του Δήμου προς τους ελεύθερους επαγγελματίες, διαπιστώνει κανείς ότι χρόνο με τον 

χρόνο, τα χρέη του Δήμου  προς τους ελεύθερους επαγγελματίες, αυξάνονται. Τέλος του 

1998, τα χρέη του Δήμου προς τους ελεύθερους επαγγελματίες ήταν 287 εκ. δρχ. Μέχρι 

τέλους του έτους 1999, τα χρέη ήταν 461 εκ. δρχ. και μέχρι τέλος του έτους 2000, τα χρέη 

του Δήμου προς τους ελεύθερους επαγγελματίες, ανέρχονται στο ποσό των 565 εκ. δρχ. 

Δηλαδή, για τα χρέη  του Δήμου προς τους ελεύθερους επαγγελματίες, ισχύει αυτό που λέμε: 

κάθε πέρσι και καλύτερα. Που οφείλεται αυτή η κατάσταση;  Κατά την άποψή μου οφείλεται 

στο γεγονός ότι πολλές φορές, ψηφίζουμε όλοι μας εδώ δαπάνες χωρίς ποτέ προηγουμένως 

να έχουμε ρωτήσει, αν για τις δαπάνες αυτές υπάρχουν εξασφαλισμένες πιστώσεις. Αυτό 

νομίζω είναι το μεγάλο λάθος μας. Και αυτή η τακτική με την οποία πορευόμαστε, θα 

οδηγήσει τον Δήμο με μαθηματική ακρίβεια σε περιπέτειες. Γι’ αυτό προτείνω, κάθε φορά 

που έρχεται στο Δ.Σ. κάποια δαπάνη, να συνοδεύεται από τεκμηριωμένη εισήγηση των 

οικονομικών υπηρεσιών του Δήμου, βάση της οποίας θα αποδεικνύεται ότι υπάρχουν 

εξασφαλισμένες και οι ανάλογες πιστώσεις. Δεν έχω να πω τίποτα περισσότερο και πάλι θα 

ξανατονίσω, ότι δεν υπάρχουν μαγικές συνταγές για τις λύσεις, κυρίως των οικονομικών 

προβλημάτων του Δήμου, ή μιας επιχείρησης, ή μιας οικογένειας. Περιορισμός των δαπανών. 

Αυτή είναι η συνταγή και έτσι μόνο άμα πορευθούμε μπορούμε να διαχειριστούμε καλύτερα 

τα χρήματα του Σερραϊκού λαού.  

 κ. Τερζόπουλος: Κύριοι συνάδελφοι, είναι όντως προφητική η συζήτηση γύρω από τα 

οικονομικά θέματα και με συγκινεί το ότι υπάρχει ενδιαφέρον, για να νοικοκυρευτεί το θέμα. 

Όμως πολλοί συνάδελφοι οι οποίοι είναι χρόνια εδώ, και θα έπρεπε να κάνουν προτάσεις να 

ληφθούν κάποια μέτρα, νομίζω ότι μείνανε μόνο σε προτάσεις. Τι έχει κάνει η νέα δημοτική 

αρχή:  το ξέρετε ότι έχει υπογράψει σύμβαση με το Εθνικό Κέντρο Δημόσιας Διοίκησης, το 

οποίο είναι ένα πρόγραμμα, που κατ’ αρχάς εάν θέλουμε να λέμε στον Σερραϊκό λαό τα 

πράγματα με το όνομά τους, αν θέλουμε να το αποδεχτούμε, είμαστε δεσμευμένοι από το 

πρόγραμμα και μόνο. Αλλιώς αυτό το πρόγραμμα δεν μπορεί να προχωρήσει. Εάν είμαστε σε 

θέση να δεσμευτούμε με αυτά που επιβάλει το πρόγραμμα για να πάρουμε την πιστοποίηση 

του  ISO, πρέπει να το σκεφτούμε καλά. Αλλιώς, να αφήσουμε τα πράγματα να μείνουν όπως 

έχουν. Βασικά εγώ, το θεωρώ, από την επαγγελματική ιδιότητά μου, ντροπή που ένας Δήμος 

με 5 δις προϋπολογισμό, δεν έχει εφαρμόσει ακόμα διπλογραφικό σύστημα. Γι’ αυτό δεν 

θέλω  να  ακούω κορώνες  αυτού   του  είδους.  Φθάσαμε  σε  σημείο  η  πολιτεία  να  μας 

υποχρεώσει  να επιβάλουμε και να εφαρμόσουμε το διπλογραφικό σύστημα, κ. Σωτηριάδη το  
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ξέρετε πολύ καλά, ότι έπρεπε όλα αυτά τα χρόνια τα προηγούμενα να βγάζετε κραυγές 

αγωνίας γι’ αυτό το θέμα. Για να μπορεί να προγραμματίζει, να έχει τα στοιχεία έγκαιρα, 

όπως είπε και ο συνάδελφος κ. Αγγελίδης, για να μπορούμε να έχουμε εικόνες καθαρές.  

Τι συμβαίνει σήμερα! Έχουμε τις οφειλές παρελθόντων ετών. Είναι ο πίνακας οφειλών και 

έχει 1ο και 2ο  συμπληρωματικό πίνακα. Όντως το νούμερο είναι αυτό που αναφέρθηκε.  

 κ. Σωτηριάδης: Εξαίρεσα τα έργα ύψους 47 εκ. δρχ. Όπως και στα νούμερα που 

ανέφερα των προηγουμένων ετών, γι’ αυτό δεν συμφωνεί το νούμερο που έδωσα με αυτό του 

κ. Αγγελίδη, διευκρίνισα όμως ότι είναι έξω τα έργα. 

 κ. Τερζόπουλος:  Εγώ έχω από το 1998 οφειλές. 1998  340 εκ. δρχ., 1999  327 εκ. 

δρχ. και το 2000, αν υπολογίσω ότι μέχρι 30/5 έχουν καταβληθεί 175 εκ. δρχ., μένει υπόλοιπο 

οφειλών παρελθόντων ετών 258 εκ. δρχ. Συνεπώς, αναφέρω κι ένα άλλο στοιχείο όμως 

συγκριτικό, όσον αφορά τα έσοδα από το τριπλότυπο. Έσοδα από τριπλότυπο το 1999  354 

εκ. δρχ., 2000 437 εκ. δρχ. Σε δωδεκάμηνη βάση. 2001  μέχρι τον Μάιο μήνα, μέχρι σήμερα 

αγγίζει τα 200 εκ. δρχ. Αναλογικά, αν το αναγάγουμε σε δωδεκάμηνη βάση, υπολογίζονται 

έσοδα από τριπλότυπο γύρω στα 600 εκ. δρχ. Σε σχέση δηλαδή με τα προηγούμενα χρόνια, 

μπορείτε να κάνετε μια αναγωγή και να δείτε τι προσπάθεια γίνεται όσον αφορά το θέμα των 

οικονομικών.  

 κ. Σωτηριάδης: Εγώ τα νούμερα λέω. Αυτά τα λέει η υπηρεσία, δεν τα λέω εγώ.  

 κ. Τερζόπουλος: Εγώ τι νούμερα λέω; Άλλα;  

 κ. Σωτηριάδης: Εσείς αναφέρεστε στην προσπάθεια. Καλή η προσπάθεια, αλλά ποιο 

το αποτέλεσμα; Αυξήθηκαν ή όχι οι οφειλές;  

 κ. Τερζόπουλος: Μα τα είπατε! Νομίζω είπα, αφαιρουμένων των 175 εκ. δρχ. μέχρι 

31/5 που καταβλήθηκαν άλλα 175 εκ. δρχ., είμαστε στα 250  εκ. δρχ. οφειλές παρελθόντων 

ετών. Εάν έχετε άλλα στοιχεία εσείς κ. Σωτηριάδη, νομίζω ότι μπορούμε να το δούμε. 

Μπορεί να κάνουμε εμείς λάθος. Δηλαδή, να μου έφερε ο ταμίας άλλα στοιχεία.  

 κ. Σωτηριάδης: Κάποιος κάνει λάθος.  

 κ. Τερζόπουλος: Μου κάνουν παράπονα εδώ οι υπηρεσιακοί παράγοντες, ότι χρόνια 

ζητούσαν έναν υπολογιστή και το αίτημα δεν ικανοποιούνταν. Μα είναι δυνατόν λέω, να 

έχουν απαιτήσεις κάποιοι από μια αποτελεσματική  πορεία, αν δεν δώσουν κάποια εφόδια;  

Κι έρχεστε και μου λέτε τώρα ότι, δεν είναι βελτιωμένη η κατάσταση; Πως θέλατε να είναι 

βελτιωμένη η κατάσταση; Με τι μέσα; Υπήρχε αρχείο;  Αυτή την στιγμή στον χώρο του 

Αμαξοστασίου, οργανώνεται το αρχείο όλου του Δήμου. Μου λένε, ότι θα σάπιζαν τα αρχεία 

της Πολεοδομίας, τα οποία δεν πρέπει επ’ ουδενί λόγο να μπαίνουν σε διαγραφή.  Είναι έτσι,  

ή δεν είναι; Βλέπετε λοιπόν ότι γίνεται μια προσπάθεια στην ουσία. Και το πρόγραμμα αυτό 

έχει σκοπό, να επιμορφώσει τον κόσμο εδώ μέσα, να δώσει εφόδια, να μπορεί να κάνει 

προτάσεις, να ζει αξιοπρεπώς εδώ μέσα. Να μην τον σέρνουμε εμείς ή οποιοιδήποτε επίδοξοι 

άρχοντες. Νομίζω ότι έτσι μπορεί να προχωρήσει μια υπηρεσία σαν αυτή, η οποία έχει στα 

χέρια της ένα πληθυσμό 100.000 κατοίκων. Ευχαριστώ πολύ. 

 κ. Σωτηριάδης:  Μια διευκρίνιση μόνο. Για τα νούμερα που είπαμε, τα δικά μου 

νούμερα συμφωνούν απόλυτα με του κ. Αγγελίδη. Αυτή την διευκρίνιση μόνο κάνω. Μόνο 

που ο κ. Αγγελίδης υπολογίζει και τα έργα. Τα νούμερα των δυο μας δεν συμφωνούνε με τα 

νούμερα που έφερε ο κ. Τερζόπουλος.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πάντως, θα έπρεπε να ξέρετε συνάδελφοι, ότι οι πίνακες οφειλών 

δεν αποδίδουν και τις πραγματικές υποχρεώσεις, οι οποίες συνήθως είναι περισσότερες. Ή 

εάν την στιγμή που συνετάγησαν οι πίνακες οφειλών υπήρχαν και χρήματα στο ταμείο, 

δόθηκαν. Αυτά είναι τα 180 εκ. δρχ. που είπε ο κ. Τερζόπουλος. Άλλο επομένως πίνακας 

οφειλών,  ανάλογα με την στιγμή που συνετάγη, και άλλο οι πραγματικές υποχρεώσεις. Όπως  
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επίσης για το πόσα χρωστάμε ακόμα, δεν είναι πόσα χρωστάει συνολικά ο Δήμος, αλλά 

γίνονταν λόγος για τις υποχρεώσεις τις προηγούμενες. Διότι, άλλο να πω τις υποχρεώσεις του 

2001 και άλλο να βάλω και τις υποχρεώσεις των προηγούμενων ετών. Εγώ ένα θέλω να 

ξέρετε: ότι δεν είναι εύκολη η εξυγίανση. Αλλά μαλώσαμε με πάρα πολλούς και τα έξοδα 

είναι μαθηματικά αποδεδειγμένα, ότι έχουν αυξηθεί. Ότι η γκρίνια που υπήρχε στην αγορά 

από καθυστερήσεις πληρωμών δύο και τριών ετών δεν υπάρχει, είναι γεγονός. Εγώ το 

ένιωθα, γιατί κάθε μέρα στο γραφείο μου γινότανε το σώσε.  

Λοιπόν, εγώ σας έφερα κάποιους πίνακες. Συγκεκριμένους, ότι μέχρι τον Σεπτέμβριο του 

2000 πληρώσαμε περίπου 900 εκ. δρχ. υποχρεώσεις, από την προηγούμενη Δημοτική Αρχή. 

Οι οποίες υποχρεώσεις, δεν είπα εγώ ποτέ ότι ήταν σπατάλες κ.λ.π. Αλλού ήταν κακή 

διαχείριση όμως, αλλά μπορεί να ήταν και υποχρεώσεις σε έργα. Όμως δεν έκρυψα ποτέ εδώ 

πέρα ότι στην ουσία, άμα θέλουμε να είμαστε εντάξει, ένα Τεχνικό Πρόγραμμα ολόκληρο, 

πρέπει να πάει πίσω. Διότι ουσιαστικά, κάνουμε  μετακίνηση δαπανών. Όμως η μετακίνηση 

δαπανών έχει κάποια άλλα. Ως πότε οι εργολάβοι θα κάνουν ένα έργο με δικά τους λεφτά και 

θα το πληρώνονται ύστερα από 1,5 και 2 χρόνια; Εγώ θέλω να σας πω, ότι ο Δήμος αυτή την 

στιγμή πληρώνει και είναι  υποχρεωμένος να πληρώσει οφειλές που τώρα δημιουργεί και 

δημιούργησε μέσα στο 2000. Και είναι αυτό μια κατάχρηση. Προσωπικά δε πιστεύω, ότι αν 

συνεχιστεί αυτή η σταθερή επιδίωξη αύξησης των εσόδων, η σταθερή επιδίωξη μείωσης των 

εξόδων - πρέπει να υπηρετήσουμε και κάποια πράγματα - στο τέλος οι Δημοτικές Αρχές, θα 

έχουν να πληρώνουν οφειλές  το πολύ 5 - 6 μηνών. Αυτή την στιγμή όμως, πλην κάποιων 

περιπτώσεων όπως π.χ. ένας εργολάβος δεν έκανε απολογιστικούς λογαριασμούς, είναι 

φταίξιμο δικό του. Και επομένως, μπορεί να φαίνεται παλιό το χρέος, χωρίς να είναι. 

Υπηρετούμε τις τρέχουσες υποχρεώσεις, με μια σοβαρή καθυστέρηση που αγγίζει τους δέκα 

(10) μήνες μέχρι τους τρεις (3). Και βέβαια, όταν ήταν στο ταμείο τα 180 εκ. δρχ. και την 

στιγμή που συνετάγησαν οι πίνακες, τους έβγαλαν μαζί με τα 130 της ΔΕΥΑ κ.λ.π., 

καταλαβαίνετε ότι οι πίνακες των οφειλών με τις πραγματικές υποχρεώσεις, δεν είναι το ίδιο. 

Ο κ. Τερζόπουλος είναι φοροτεχνικός.  

 κ. Σωτηριάδης: Κύριε Δήμαρχε, αυτό τόνισα, ότι και τα προηγούμενα χρόνια 

υπήρχαν αυτά. Τα νούμερα αυτά δηλαδή υπήρχαν και τότε διαθέσιμα στο ταμείο. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Λάθος κάνετε. Οφείλω να πω, ότι ενταλματοποιήθηκαν οι 

υποχρεώσεις εκ των υστέρων, που δεν φαίνονταν σαν οφειλές, αλλά ήταν υποχρεώσεις. 

Χώρια τι απρόοπτες δαπάνες έπρεπε να πληρώσουμε στα ενδιάμεσα. Και έχουμε να 

πληρώσουμε ακόμα. Προχθές πληρώσαμε 25 εκ. δρχ. ΙΚΑ. Τώρα θα πληρώσουμε 40-50 εκ. 

δρχ., δεν είναι σίγουρο το νούμερο, από τις δικαστικές διεκδικήσεις των εργαζομένων μέσω 

ΔΕΠΚΑ ή μέσω ΕΣΑΝΣ. Αυτά όμως δεν φαίνονται εδώ πέρα σαν πίνακες οφειλών. Όταν 

ενταλματοποιηθούν, τότε θα είναι πραγματικές οφειλές. Θέλω να πω, ότι δεν πρέπει να 

προσπαθούμε απλώς να βγούμε «λάδι», αλλά πρέπει να βλέπουμε την πραγματικότητα. 

Ξέρω, ότι ο Δήμος Σερρών σε σχέση  με Δήμους άλλους του ιδίου μεγέθους, είναι σε πολύ 

καλύτερη κατάσταση. Όμως, αν κανείς είναι ευχαριστημένος από τα οικονομικά, πρέπει να 

είναι αφελής. Εγώ, είμαι ευχαριστημένος από την προσπάθεια που γίνεται αύξησης των 

εσόδων, που μπορείτε να την δείτε με νούμερα και από την όσο είναι δυνατόν  προσπάθεια, 

να περιορίσουμε τα έξοδα. Αλλά όμως είναι και κάποια πράγματα, που ο Δήμος πρέπει να τα 

κάνει. Και η κοινωνική πολιτική για κάποιους ανθρώπους που δεν έχουν ούτε ένα 

ξεροκόμματο να φάνε, θα πρέπει να γίνει και την κοινωνία θα πρέπει να την δει  και έτσι. Και 

στον πολιτισμό και σε πολλά άλλα πράγματα. Μπορεί να έχω ψευδαισθήσεις. Όμως νομίζω, 

ότι υπηρετούμε αυτή την στιγμή χρέη το  πολύ στο 90% ενός έτους.  Ευχαριστώ. 
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- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 28ο: Έγκριση προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες του Δήμου.  

 

 

 κ. Μπάρκας: Κύριε Δήμαρχε, βλέπω ότι ορισμένα είδη, παίρνονται από τους ίδιους 

προμηθευτές. Π.χ. τα λουλούδια, από τον ίδιο προμηθευτή. Κάποια άλλα για την 

μηχανογράφηση κ.λ.π. παίρνονται από τον ίδιο τον προμηθευτή της Θεσ/νίκης. 

 κ. Τερζόπουλος: Εγώ είμαι πρόθυμος και το έχω βάλει στους Σερραίους 

συναδέλφους. Δεν είναι σε θέση να συντηρήσουν τα δικά μας φωτοτυπικά. Ο κ. Δρόσος 

μπορεί.  

 κ. Μπάρκας: Βλέπω πολλές μικροφωνικές. Κάθε λίγο και μικροφωνική. Δηλαδή, 

πολλά εκατομμύρια. Θα ήθελα να πω το εξής πράγμα: Αυτό το πράγμα  που συμβαίνει, εδώ 

υπάρχει ένα τιμολόγιο ενός Δημοτικού Συμβούλου που πήγε στην Αθήνα, γιατί να έρθει 

τιμολόγιο από το πρακτορείο των Σερρών; Όσες φορές πήγαινα εγώ στην Αθήνα, το 

τιμολόγιο ήταν από το Ξενοδοχείο ΤΙΤΑΝΙΑ.  

 κ. Τερζόπουλος: Μπορεί να το έκλεισε από εδώ το Ξενοδοχείο.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ξέρετε, ότι καμιά φορά τα πρακτορεία κλείνουν συνολικά την 

μετακίνηση.  

 κ. Μπάρκας: Τώρα, υπάρχουν κι άλλες δαπάνες, που η οποιαδήποτε εκδήλωση 

γίνεται με την Φιλαρμονική κ.λ.π., υπάρχουν δαπάνες. Και μια άλλη δαπάνη, την οποία δεν 

μπορώ να ψηφίσω, αφορά δαπάνη για τηλεοπτικό κανάλι. Δεν θα μπω σε λεπτομέρειες.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

 

Μετά το πέρας της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά 

και  οι  ακόλουθες αποφάσεις: 

 

 

 

Πρ. 

11/1 / 2001 Ενημέρωση για απουσία του Δημοτικού Συμβούλου κ. Στρατουδάκη 

Στυλιανού.                 

 

484  / 2001 Ορισμός μέλους του Δ.Σ. για τη συγκρότηση μικτής επιτροπής των Λαϊκών 

Αγορών  Ν. Σερρών.  

 

485  / 2001 Καθορισμός αποζημίωσης για αυθαίρετη κατάληψη δημοτικών κτημάτων στο 

Δ.Δ. Οινούσας για την καλλιεργητική περίοδο 2000-2001. 

 

486  / 2001 Έγκριση φιλοξενίας 50 παιδιών σε θερινή κατασκήνωση της περιοχής μας.  
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487  / 2001 Έγκριση έκδοσης άδειας και ίδρυσης κατ/τος "ΚΑΦΕΤΕΡΙΑΣ" του κ. 

Δαμιανίδη Διαμιανού.          

 

488  / 2001 Ομοίως "ΚΑΦΕΝΕΙΟΥ-ΨΗΤΟΠΩΛΕΙΟΥ" της κας Ζαγγελίδου Μάρθας.  

 

489  / 2001 Ομοίως "ΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟΥ" του κ. Κοτσαίδη Αναστασίου.  

 

490  / 2001 Ομοίως "ΚΑΦΕΝΕΙΟΥ" του κ. Ψαρρά Πέτρου.  

 

491  / 2001 Ομοίως "ΚΑΦΕΤΕΡΙΑΣ" του κ. Καρακούτη Αντωνίου.  

 

492  / 2001 Ομοίως "ΠΑΝΤΟΠΩΛΕΙΟΥ κ.λ.π." του κ. Κάντζα Δημητρίου, στην οδό 

Τοψίν 13.                      

 

493  / 2001 Ομοίως του ιδίου στην οδό Χρ. Σμύρνης αρ. 15.                   

 

494  / 2001 Ομοίως του ιδίου στην οδό 8ης Μαίου.                 

        

495  / 2001 Ομοίως "ΚΑΦΕΝΕΙΟΥ" του κ. Παυλίδη Στέργιου.      

                

496  / 2001 Ομοίως "ΠΡΑΤΗΡΙΟΥ ΑΚΑΝΕΔΩΝ με παρασκευαστήριο" του κ. 

Ζαρζόπουλου Αθ. 

 

497  / 2001 Ομοίως "ΚΑΦΕΝΕΙΟΥ" του κ. Ιασωνίδη Παναγιώτη.   

 

498  / 2001 Ομοίως "ΠΩΛΗΣΗΣ κατοικιδίων κ.λ.π. του κ.. Στρίκα Γεωργίου.     

 

499  / 2001 Ομοίως "ΚΑΦΕ-ΨΗΤΟΠΩΛΕΙΟΥ (θερινής λειτουργίας)" του κ. Τσίκιλη 

Νικολάου. 

 

500  / 2001 Ομοίως "ΚΑΦΕΤΕΡΙΑΣ" της κας Τσαταλίδου Μαρίας.   

 

501  / 2001 Ομοίως ψυχαγωγικών τεχνικών παιγνίων στον κ. Σαντοριναίο Ευάγγελο. 

 

502  / 2001 Ομοίως λειτουργίας Μ.Ο. στο ΜΠΑΡ θερινής περιόδου  του κ. Κατσουρού 

Ευαγγέλου. 

 

503  / 2001 Ομοίως εργαστηρίου Μπουγάτσας στον κ. Σεϊταρίδου Γεώργιο, λόγω 

συνταξιοδότησης της συζύγου του. 

 

504  / 2001 Απόδοση τιμής προς τον Μητροπολίτη Σερρών Απόστολο Χριστοδούλου. 

             

505  / 2001 Έγκριση φιλοτέχνησης ανδριάντος Κων/νου Καραμανλή. 

 

506  / 2001 Έγκριση οικονομικής επιχορήγησης του μουσικογυμναστικού συλλόγου 

"ΟΡΦΕΑΣ" με το ποσό των 7.000.000 δρχ. προς το σκοπό φιλοτέχνησης 

ανδριάντος Γεωργίου Καφταντζή. 

45 



 

 

507  / 2001 Έγκριση πρακτικού της επιτροπής με προτάσεις για τη δημιουργία Δημοτικού 

Λαογραφικού Μουσείου. 

 

Πρ. 

11/2 / 2001 Αναβάλλεται η συζήτηση του θέματος συμμετοχής του Δήμου στην Αστική 

Εταιρεία με την επωνυμία "Κέντρο πρόληψης Ναρκωτικών". 

 

508  / 2001 Έγκριση εγγραφής του Δήμου ως συνδρομητή στο διμηνιαίο περιοδικό 

"ΔΗΜΟΣ". 

 

509  / 2001 Διαμόρφωση και στρογγυλοποίηση τελών και δικαιωμάτων του Δήμου σε 

ΕΥΡΩ. 

 

510  / 2001 Έγκριση καταβολής σε δημοτικούς υπαλλήλους επιδικασθέντων ποσών 

(επίδομα χρήσης Η/Υ). 

 

511  / 2001 Επιστροφή ποσού ως αχρεωστήτως εισπραχθέντος στην κα Ζαφεράκη 

Πολυξένη. 

 

512  / 2001 Ομοίως στον κ. Δίγκα Κων/νο.  

 

513  / 2001 Ομοίως στον κ. Παπάντσου Αναστάσιο.  

 

514  / 2001 Ομοίως στους κ.κ. Μιχόπουλο Αθαν.  και Σωτηρούδη Πολυξένη.  

 

515  / 2001 Έγκριση ψήφισης πίστωσης για τη συμμετοχή του Δήμου στην αύξηση του 

Μετοχικού κεφαλαίου της ΑΝΕΣΕΡ Α.Ε. 

 

516  / 2001 Ομοίως της ΕΣΑΝΣ  Α.Ε.  

 

517  / 2001 Έγκριση αναπροσαρμογής του δικαιώματος τομής ή εκσκαφής οδοστρώματος 

ή πεζοδρομίου του Δήμου. 

 

518  / 2001 Έγκριση οικονομικής επιχορήγησης  της Σερραϊκής Πολιτιστικής 

Καλλιτεχνικής Εταιρείας <ΤΕΧΝΗ> (200.000 δρχ). 

 

519  / 2001 Ορισμός Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. "Δημοτικό Γήπεδο".  

 

520  / 2001 Ορισμός ομοίως του Ν.Π. "Κολυμβητήριο".  

 

521  / 2001 Ορισμός μέλους στην επιτροπή της σύμβασης με τίτλο: "Μελέτη κέντρου 

στήριξης επιχειρήσεων".  

 

522  / 2001 Ορισμός μελών για τις επιτροπές:  

 α) εισήγησης για ανάθεση έργων πρ/σμού άνω των 25.000.000 δρχ. και, 

 β) εισήγησης για ανάθεση έργων μέχρι 25.000.000.000 δρχ. 
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523  / 2001 Τροποποίηση της αριθμ. 490/97 Α.Δ.Σ. ως προς το εμβαδόν δημοτικής 

έκτασης που εκποιήθηκε στην ΔΕΠΑΑΕ.  

 

524  / 2001 Έγκριση τοπικού ρυμοτομικού για την στεγαστική αποκατάσταση 

παλιννοστούντων.   

             

525  / 2001 Έγκριση ανάθεσης μελέτης: "Τεχνική πρόταση κατασκευής υπογείου χώρου 

στάθμευσης  στο Ο.Π. 181". 

 

526  / 2001 Έγκριση παράτασης προθεσμίας του έργου: "Ασφαλτοστρώσεις δρόμων πόλης 

Σερρών". 

 

527  / 2001 Έγκριση μελέτης του έργου: "Κατασκευή προστατευτικών προς άρση της 

επικινδυνότητας των βράχων της Ακρόπολης". 

 

528  / 2001 Ομοίως του έργου: "Χρωματισμοί σιντριβανιών Πλατείας Ελευθερίας".                      

 

529  / 2001 Έγκριση διαφόρων προμηθειών οφειλομένων από την προηγούμενη 

οικονομική  χρήση.                                  

 

530  / 2001 Ομοίως: "Διαμόρφωση αύλειου χώρου παιδικού Σταθμού Αγ. Αθανασίου".  

 

531  / 2001 Ομοίως: "Κατασκευή αποδυτηρίων Γηπέδου Ξηροτόπου".    

 

532  / 2001 Ομοίως: "Κατασκευή έργων υποδομής".                            

 

533  / 2001 Έγκριση συνέχισης του έργου: "Έργα ανάπλασης πολεοδομικού και 

κοινωνικού εξοπλισμού Δήμου Σερρών.". 

 

534  / 2001 Ομοίως: "Εκπόνησης μελέτης Χ.Υ.Τ.Α. Σερρών". 

    

535  / 2001 Έγκριση του 2ου Α.Π. του έργου: "Διαμόρφωση περιβάλλοντος χώρου στο 

Αυτοκινητοδρόμιο Σερρών". 

 

536  / 2001 Έγκριση δαπάνης υπογείωσης δικτύου Δ.Ε.Η.                   

 

537  / 2001 Έγκριση επέκτασης-συμπλήρωσης δικτύου ΦΟΠ στην οδό Πόντου. 

 

538  / 2001 Ομοίως στην οδό Αναπαύσεως.                              

 

539  / 2001 Έγκριση πληρωμής οφειλής του έργου: "Κατασκευή έργων υποδομής χώρου 

μετεγκατάστασης  Αθιγγάνων περιοχής Σερρών" και διάλυσης της εργολαβίας 

του έργου.  

 

540  / 2001 Τροποποίηση της αριθμ. 167/2001 Α.Δ.Σ. που αφορά την στέγαση άπορης  

δημότισσας στο κληροδότημα Αποστολίδη. 
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Πρ. 

 

11/3 / 2001 Αναβάλλεται η λήψη απόφασης περί αγοράς γηπέδων, προς ανέγερση 

κατοικιών προς οικιστική αποκατάσταση  ROM. 

 

541  / 2001 Έγκριση της αρ. 66/2001 αποφ. Δ.Ε. "ΔΕΥΑΣ", <περί επιβολής εφάπαξ ποσού 

σε κάθε καταναλωτή για συμμετοχή στην αποπληρωμή του έργου: "Κεντρικά 

δίκτυα αποχέτευσης και Ε.Ε.Λ."> με παράλληλη τροποποίηση της αρ. 141/99 

του Δ.Σ. της ΔΕΥΑΣ. 

 

542  / 2001 Έγκριση της αριθμ. 12/2001 αποφ. Δ.Ε. "ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.".  

 

543  / 2001 Ενημέρωση επί των 24, 21, 22, 18, 20, 17, 15, 23, 19, 14, 16 και 13/2001 απ. 

Δ.Ε. "ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.". 

 

544  / 2001 Ομοίως των 24, 30, 44, 43, 17, 27, 25, 32, 31, 39, 36, 33, 38, 35, 40, 41, 37 και 

34/2001 απο. Δ.Ε. "ΔΕΠΚΑ". 

 

545  / 2001 Έγκριση της αρ. 42/2001  απ. Δ.Ε. "ΔΕΠΚΑ" <περί έγκρισης προγράμματος 

εκδηλώσεων {ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ 2001}>. 

 

546  / 2001 Συγκρότηση επιτροπής για την καταχώρηση ακινήτων στο Κτηματολόγιο του 

Δήμου (άρθρ. 245 Π.Δ/τος 410/950. 

 

547  / 2001 Έγκριση πίνακα οφειλών παρελθόντων οικονομικών ετών.  

 

548  / 2001 Ψήφιση πίστωσης και έγκριση δαπάνης  για αποστολή στοιχείων τροχαίων 

παραβάσεων από το ΚΕΠΥΟ. 

 

549  / 2001 Έγκριση οικονομικής ενίσχυσης του Συμβουλευτικού Σταθμού  για γυναίκες 

και παιδιά. 

 

550  / 2001 Έγκριση ανάθεσης εργασιών για την επισκευή και συντήρηση αυτ/των του 

Δήμου. 

 

551  / 2001 Έγκριση προμήθειας ανταλλακτικών για την επισκευή αυτ/των του Δήμου. 

 

552  / 2001 Έγκριση δαπάνης δημοσίευσης κυκλοφοριακών ρυθμίσεων στην πόλη των 

Σερρών. 

 

 553  / 2001 Ομοίως δημοσίευσης ανακοίνωσης για τους νέους εκλογικούς καταλόγους.  

 

554  / 2001 Έγκριση διαφόρων δαπανών για τις ανάγκες των υπηρεσιών του Δήμου 

(28/80). 

 

555  / 2001 Ομοίως Ε.Κ.Π.Ο.Τ.Α.  
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556  / 2001 Έγκριση δικαστικής δαπάνης για αμοιβή δικαστικής επιμελήτριας.                

 

557  / 2001 Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας της Δημ. Συμβούλου κας 

Καίτης Εμμανουηλίδου.  

 

558  / 2001 Ομοίως του Αντιδημάρχου κ. Κουρουζίδη Μηνά.  

 

559  / 2001 Ομοίως της ειδικής συνεργάτιδας κας Γκουγκούφτα Στέλλας.                   

 

560  / 2001 Ομοίως της ειδικής συνεργάτιδας κας Γκουγκούφτα Στέλλας και του οδηγού κ. 

Μπαλτά Σταύρου. 

 

561  / 2001 Ομοίως του υπαλλήλου του Δήμου μας κ. Δασκαλόπουλου Πέτρου.             

 

562  / 2001 Ομοίως του Νομικού Συμβούλου κ.  Αμαξόπουλου Ηλία.                

 

563  / 2001 Ψήφιση πίστωσης για την αντιμετώπιση δαπανών οργάνωσης του 2ου 

Συνεδρίου Λαϊκού Πολιτισμού. 

          

564  / 2001 Έγκριση  δαπανών παρουσίασης του ερευνητικού προγράμματος, στις 10-3-

2001. 

565  / 2001 Έγκριση δαπάνης μίσθωσης σκαπτικού μηχανήματος για την καθ/τα του  

συν/σμού Αγ. Ιωάννη. 

 

566  / 2001 Ομοίως γκρέϊντερ για την συντήρηση δρόμου στο νοτιοδυτικό τμήμα 

αγροκτήματος Σερρών. 

 

567  / 2001 Έγκριση δαπανών μετάβασης στην αδελφοποιημένη πόλη ΒΕΛΙΚΟ 

ΤΥΡΝΟΒΟ.  

 

568  / 2001 Έγκριση δαπανών εορτασμού της 25ης Μαρτίου στο Δ.Σ. Ελαιώνα.  

              

569  / 2001 Έγκριση δαπανών ημερίδας με θέμα: "Οικογένεια-παιδί-έφηβοι-

δυσλειτουργικές και υγιείς σχέσεις.". 

 

570  / 2001 Έγκριση δαπανών εορτασμού της 25ης Μαρτίου στο Δ.Σ. Οινούσας. 

              

571  / 2001 Ομοίως στο Δ.Σ. Επταμύλων.                                  

 

572  / 2001 Ομοίως στο Δ.Σ. Ξηροτόπου.   

                                

573  / 2001 Έγκριση δαπανών παρουσίασης Β' φάσης ερευνητικού προγράμματος, στις 

7/2/2001. 

 

574  / 2001 Ομοίως για την συνάντηση εργασίας για την Β' φάση του ερευνητικού 

προγράμματος στις 23/4/2001. 
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575  / 2001 Καθορισμός ποσού ανωτάτου ορίου χρήσης κινητού τηλεφώνου από τον κ. 

Δήμαρχο και του τηλ. του AUDI. 

 

576  / 2001 Έγκριση δαπάνης προβολής εκδηλώσεων του Δήμου. 

 

577  / 2001 Καθορισμός ποσού ανωτάτου ορίου χρήσης κινητ. Τηλεφώνων από τους 

σχολικούς φύλακες. 

 

578  / 2001 Έγκριση δαπάνης ασφάλισης αυτ/των του Δήμου (3  αυτοκίνητα). 

 

579  / 2001 Έγκριση δαπάνης προμήθειας  και εγκατάστασης πρ/των Η/Υ Τεχνικών Έργων 

για την Τεχνική Υπηρεσία. 

 

580  / 2001 Έγκριση δαπανών επίσκεψης της κας Διαμαντοπούλου  για τον εγκαινιασμό 

της θερμοκοιτίδας <ΚΥΤΤΑΡΟ>. 

 

581  / 2001 Έγκριση δαπανών εορτασμού Χριστουγέννων και Νέου Έτους. 

     

582  / 2001 Έγκριση δαπανών λαμπαδοδρομίας της φιλαρμονικής στην πόλη μας για την 

25η Μαρτίου. 

 

583  / 2001 Έγκριση δαπανών εκδήλωσης μνήμης στον κ. Καφταντζή Γεώργιο. 

 

584  / 2001 Ορισμός εκπροσώπου προς τον σκοπό συμμετοχής του στην 3η Τακτική 

Γενική Συνέλευση των Μετόχων της ΕΔΕΧΥ Α.Ε. 

 

 

 

              

 

        

       O ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ                                           Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ  Δ.Σ. 

 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 
 
 
 
ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ                         ΣΥΜΕΩΝΙΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 
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Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 

 

Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αργυριάδης Νικόλαος 

 

Βαβαλέκας Ιωάννης 

 

Βέρρος Κων/νος 

 

Βλάχος Ηλίας 

Βλάχος Ιωάννης 

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Ζαπάρα Μαίρη 

 

Καβακλιώτης Αντώνιος 

 

Καϊδατζής Νικόλαος 

 

Κουρουζίδης Μηνάς 

 

Κωνσταντινίδου Ελένη 

 

Μισυρλής Σπυρίδων 

 

Μπάρκας Αθανάσιος 

 

Μπόγιογλου  Βάσω 

 

Νέδος Νικόλαος 

 

Νυκτοπάτης  Αντώνιος 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Σίγκας Γεώργιος 

 

Συμεωνίδης Βασίλειος 

 

Σωτηριάδης Δημήτριος 

 

Τερζόπουλος Γεώργιος 

 

Τότσιος Ηλίας 


